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Baromuzun yeni Avukatlar Salonu’nun açılışı gerçekleştirildi.

Adalet Bakanı Abdulhamit Gül, Başkanımız Av. Semih Gökayaz’ı ziyaret etti.

Baro Başkanımız, Yönetim Kurulu Üyelerimiz, Merkez ve Komisyon Başkanlarımız muhtarlarla buluştu.

Önceki dönem Baro Başkanımız Av. Veli Küçük’ün fotoğrafı başkanlarımız köşesine törenle asıldı.

Adana’mızın düşman işgalinden kurtuluşunun 100. yıl dönümü düzenlenen törenle kutlandı.

Hukukçu, Gazeteci, Yazar Uğur Mumcu’yu katledilişinin 29. yıl dönümünde andık.

Deniz Poyraz cinayeti davasını Adana Barosu olarak takip ediyoruz.

Denizli’de katıldığımız engelli E. B.’ nin kaçırılması, öldürülmesi davasında ‘insan ticareti’ suçundan emsal 
karar çıktı.

Baro Meclisimizin 31. Dönem ilk toplantısı yapıldı.

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz; “TBMM’ye sunulan yasa teklifi İstanbul 2 nolu Barosu’nun siparişidir.”

Türkiye Barolar Birliği ev sahipliğinde “45. Baro Başkanları Toplantısı” Ankara’da yapıldı.

Baromuz, Avrupa’nın çöpünün Adana’ya getirilmesine karşı yapılan eyleme katıldı.

Baromuzun da müdahil olduğu beş ilde 70 yaban keçisinin avlanması ihalesini Adana 2. İdare Mahkemesi 
iptal etti.

Baromuz Müzik Topluluğu üyeleri hem sesleri hem de sahne performanslarıyla ayakta alkışlandı.

“5 Ocak Kurtuluş Kupası Avukat Spor Oyunları” yine nefesleri kesti.

150 meslektaşımızın katılmıyla iki gün süren Sertifikalı CMK Eğitim Seminerimiz tamamlandı.

Baromuz üyesi meslektaşlarımızla Kapadokya Erciyes gezisi düzenledik.

Baromuz tarafından düzenlenen Tavla Turnuvası yapıldı.
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İki yıl aradan sonra ‘Av. Savaş Bedir Halı Saha Futbol Turnuvası’nda buluştuk.

Baromuz üyesi Avukatlar Masa Tenisi Turnuvasında raketlerini konuşturdu.

Meslektaşlarımız, Av. Kasım Ramazan Çavuşoğlu satranç etkinliği’nde “Şah-Mat” dedi.

Baromuz 23 Nisan’ı sevgi evlerindeki çocuklarla kutladı.

Av. Altuğ Polat Tiyatro Topluluğumuz, Moliére’in “Cimri” adlı oyunuyla sahne aldı.

Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli 15 Mart Atatürk’ün Adana’ya gelişinin 99. yıl dönümü 
törenlerine katıldı.

18 Mart Şehitleri Anma Günü ve Çanakkale Zaferi’nin 107. yıl dönümü törenlerine Başkanımız Av. Semih 
Gökayaz ve TBB Başkanı Av. Erinç Sağkan birlikte katıldılar.

Baro Başkanımız ve Yönetim Kurulumuz Anıtkabir’de Büyük Atatürk’ün huzuruna çıktı.

Meslekte 25. yılını dolduran meslektaşlarımıza plaket töreni.

5 Nisan Avukatlar Günü nedeniyle Atatürk anıtına çelenk sunumu ve saygı duruşunda bulunduk.

Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nın 102. yıl 
dönümü törenlerine katıldı.

Kadın Hakları Merkezimiz Antalya’da öldürülen Azra Gülendam Haytaoğlu davasının duruşmasına katıldı.

Baromuzu temsilen Av. Mehmet Erdem Döş, İstanbul Barosu üyesi Av. Mehmet Hakkı Çezik’e saldıranlar ile 
Gezi Davası duruşmalarına katıldı.

Baromuz Hayvan Hakları Komisyonu tüm barolarla eş zamanlı ve habersiz hayvan bakımevi ziyareti 
gerçekleştirdik.

Sağlık Platformu Bileşenlerinin 14 Mart Tıp Bayramı nedeniyle düzenlediği “Beyaz Yürüyüş” ve basın 
açıklamasına katıldık.

Baromuzu temsilen Av. Buse Ezgi Tuzcu, Danıştay’da açılan İstanbul Sözleşmesi’nden çekilme kararının 
iptali davasına katıldı.

Kadın cinayetlerinin sembolü Özgecan Aslan Koşusu Kadın Hakları Merkezi Üyelerimizin katılımıyla 
yapıldı.

“İmar Hukukunda Güncel Sorunlar” başlıklı panelimizi gerçekleştirdik.

5 Nisan Avukatlar Haftası Etkinliklerimizi “Kripto Paralar ve Bilişim Suçları” konulu seminer ile tamamladık.

Yargıtay 2. Hukuk Dairesi Başkanı Ömer Uğur Gençcan’ın katılımıyla “Aile Hukuku Uygulamaları” konulu 
meslek içi eğitim seminerimizi yaptık.

56 Barodan 170’den fazla Avukatın katılımıyla Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele konulu panel ve çalıştay’ını 
düzenlendik.

Prof. Dr. Şebnem Akipek Öcal’ın katılımıyla “Tüketici ve Kira Hukuku Uygulamaları” konulu Meslek İçi 
Eğitim seminerimizi yaptık.

Baromuz, kurumlar arası iş birliğini sürdürüyor.

Ruhsatlarını alan meslektaşlarımız törenle avukatlığa adım attı.
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Dayanışma Ruhuyla Tüm 
Meslektaşlarımızın Yanındayız…

Değerli meslektaşlarım,

Öncelikle 2022 yılı hukuksuzlukların 
ayyuka çıktığı, ağır hak ihlallerinin yaşandığı; 
hukukun, demokrasinin ve adaletin 
yaralandığı; refahın paylaşılmadığı uzun ve 
zorlu bir yıl oldu. Yeni bir yıl olan 2023 yılının 
hukuksuzlukların ve ağır hak ihlallerinin sona 
erdiği, hukukun, demokrasinin ve adaletin 
gerçek manada yerini bulduğu; sosyal 
eşitsizliklerin ortadan kalktığı; huzurun ve 
mutluluğun herkese ulaştığı bir yıl olması 
umuduyla meslektaşlarımızın yeni yılını 
kutluyorum.

Geçtiğimiz ekim ayında Baromuzun 32. 
Olağan Genel Kurulu ve Seçimlerini yaparak 
güçlü bir şekilde bu süreci tamamladık. Genel Kurul ve Seçimlerimizin sonuçlarının Baromuza, tüm yargı 
camiasına ve ülkemize hayırlı olmasını dilerim. 

Göreve geldiğimizden bu yana meslektaşlarımızın sorunlarına odaklanmış durumdayız. İlk günden 
itibaren, meslektaşlarımızla sürekli olarak bir araya gelip avukatlık mesleğinin ifası sırasında yaşanan sorunları 
konuşuyoruz, tartışıyoruz. Mesleki dayanışma anlayışıyla çıktığımız bu yolda mesleğimizin ve meslektaşlarımızın 
sorunlarını çözmek için var gücümüzle çalışıyor, çözülmeyecek hiç hususun olmadığını düşünüyoruz. 

Meslektaşlarımızla kurduğumuz temasların ortaya koyduğu gerçek şudur ki öncelikle hukuk eğitiminin 
niteliğinin güçlendirilmesi adına hızla artan hukuk fakültelerinin önüne geçilip, avukatlık stajının daha nitelikli bir 
yapıya kavuşturulması elzemdir. Diğer yandan mesleğin ve özelikle mesleğe yeni başlayan avukatların ekonomik 
sorunlarına acil ve kalıcı çözümler üretilmelidir. Bu amaçla atılacak ilk somut adım mesleğe yeni başlayan 
avukatların temel kazanç alanı olan zorunlu müdafilik hizmetlerinden kaynaklı ücretlerin artırılmasıdır. Bu 
konuda çalışmalarımız sonuç vermiş ve CMK ücret tarifesinde istediğimiz oranlar olmasa da artışlar yapılmıştır. 

Gerek Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi ve gerekse CMK Zorunlu Müdafiilik hizmet ücretleri ne kadar artırılırsa 
artırılsın ülkemizde yaşanan ekonomik kriz ve yüksek enflasyon karşısında hemen erimektedir. Kalıcı çözüm 
enflasyonun düşürülmesi, kontrol altına alınmasıdır. 

Değerli meslektaşlarım,

Hayal ettiğimiz hukuk düzeni; ancak biz avukatların emek, çaba ve dirençli mücadelesiyle sağlanacaktır. 

Adana Barosu yönetimi olarak genel ve uzun vadeli sorunlarla ilgili duyarlılıklarımız ve çalışmalarımızın yanı 
sıra güncel ihtiyaçlar için de yoğun mesai harcıyoruz.

Sizlerin desteğiyle her türlü zorluğu aşabileceğimiz bilincindeyiz.

Bir sonraki sayımızda, yeni hizmetlerimiz ve çalışmalarımızla buluşmak üzere,

Sevgi ve saygılarımla…

Av. Semih GÖKAYAZ
Adana Barosu Başkanı

Değerli Meslektaşlarımız , öncelikle yeni yılınızı kutlar, yeni 

yılın sizlere sağlık, huzur, mutluluk ve başarı getirmesini dileriz.  

Bültenimizin bu sayısında Nisan 2022 – Ocak 2023 tarihleri 

arasında baromuz tarafından yapılan faaliyetler ve etkinlikler 

, basın açıklamaları, baromuz komisyonlarının çalışmaları, 

yapılan ziyaretler ve basında baromuz hakkında yapılan 

haberleri derlemiş bulunmaktayız. 

Yeni dönemde, öncelikli hedefimiz sizlere Baro Bültenini 

düzenli aralıklarla sizlere sunmak, Baro TV Youtube ve Instagram 

hesaplarının faaliyete geçirilerek bu kapsamda etkinliklerimizi 

meslektaşlarımıza daha kolay aktarmak olacaktır.

Ruhsatını alarak aramıza katılan yeni meslektaşlarımız 

ve kaybettiğimiz meslektaşlarımız oldu. Aramıza katılan 

meslektaşlarımıza hoş geldiniz diyor, kaybettiklerimize ise 

rahmet diliyoruz. 

Bültenimizin 54. Sayısının hazırlamasında emeği geçen tüm 

Yayın Kurulu Üyelerimize, Baro Başkanımız ve Yönetim Kurulu 

Üyelerimize, Koordinatör Yönetim Kurulu Üyemiz Av. Ayça 

Kara Sığırcı’ya, Basın Danışmanımız Abdullah Yangın’a ve Baro 

personelimizle DGN Medya Çalışanlarına teşekkür ediyoruz. 

Bültenimize yazı ve şiir gönderen meslektaşlarımıza 

teşekkür ediyor ve bu ilgilerinin devamını diliyoruz. Yazı, şiir 

ve karikatürlerinizi yayin@adanabarosu.org.tr e-posta adresine 

göndermeye devam etmenizi diliyoruz.

Yayın Kurulu’ndan

Sahibi
Adana Barosu Adına

Baro Başkanı
Av. Semih GÖKAYAZ

Koordinatör Yönetim Kurulu Üyesi
Av. Ayça KARA SIĞIRCI

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Yayın Kurulu Başkanı

Av. Tacettin KAYA

Yayın Kurulu
Av. Dilek Nur BAL 

Av. Gürler GAYDAN 
Av. Hakan ÖZTÜRK 

Av. Özlem TURKUT ÖZESER 
Av. İsmail Oray AYHAN 

Av. Aykan ESER 
Av. Gizem SAHİP 
Av. Erdi BOLAT 

Av. Özge DEMİRDELEN 
Av. Alican ERCAN 
Av. Ünsal BENER 

Av. Ömer Barış MIHÇI 
Av. Dilara ÖZATAŞ 

Av. Buse Ezgi TUZCU 
Av. Özlem ERDOĞDU 

Av. Açelya GÜNEŞ CAN 
Av. Abdi Naci GÜRHAN 

Av. Evrim MANSUROĞLU 
Av. Tacettin KAYA 

Av. Nur Selen BÜYÜKÖZTEKİR 
Av. Gamze ALINÇ 

Av. Doğan Can DOĞAN 
Av. Özgür Ufuk BEKTUR 
Av. Yağmur BÜYÜKBAŞ 
Av. Emine Beyza EREN

Basın Danışmanı
Abdullah YANGIN

İletişim Adresi
Adana Barosu Adliye Sarayı Kat: 6 

P.K. 01120 Seyhan/ADANA
Tel: 0 322 351 21 21 - Fax: 0 322 359 44 26

adanabarosu@adanabarosu.org.tr
www.adanabarosu.org.tr

Yayın Kurulu gönderilen yazıları 
değiştirerek yayınlama hakkına sahiptir.

Yazılar, yazarların kişisel görüşlerini
yansıtıyor olup sorumluluk 

yazarlarına aittir.
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Adana’da 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü 
coşkuyla kutlandı.

Baromuz, Devrimci İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu (DİSK), Kamu Emekçileri Sendikaları 
Konfederasyonu (KESK), Türk Mühendis ve Mimar 
Odaları Birliği (TMMOB) ve Adana Tabip Odası’nın 
çağrısıyla Kasım Gülek Köprüsü önünde toplanan 
sendikalar, demokratik kitle örgütleri, dernekler, sivil 
toplum kuruluşları, öğrenciler ve işçilerden oluşan 
grup, kortej eşliğinde Uğur Mumcu Meydanı’na 
yürüdü.

Baromuz, Demokrat Avukatlar Grubu, Kim Bu 
Avukatlar, Çağdaş Hukukçular Derneği, İnsan Hakları 
Derneği Adana Şubesi üyesi meslektaşlarımız kortejde 
yer aldı.

Başkanımız Av. Semih Gökayaz, TBB Genel 
Sekreteri Av. Veli Küçük, Başkan Yardımcımız Av. 
Miyesser Ersalan Önenli, Genel Sekreterimiz Av. 
İlker Mengü, Saymanımız Av. V. Mert Kuşdemir, 
Yönetim Kurulu üyelerimiz Av. Nevzat Elçi, Av. Özcan 
Delihasan, Av. Neval Yurtdaş, TBB delegelerimiz Av. 
Sinem Tanrısınatapan, Av. Kezbannur Özşahin Aksu, 
önceki başkanlarımız Av. M. Ziya Yergök, Av. Mengücek 
Gazi Çıtırık, ellerinde pankart ve dövizlerle sloganlar 
eşliğinde omuz omuza yürüdüler.

Halkın katılımı ise oldukça yüksekti. Kutlamalara 
gelen Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan Karalar, 
yürüyüş esnasında Baromuzun saflarına katıldı.

Kortejin alana davet edilmesinin ardından Uğur 
Mumcu meydanında toplanan gruplar adına Devrimci 
İşçi Sendikaları Konfederasyonu (DİSK) Çukurova 
Bölge Müdürü Hüseyin Yaşar Gündoğdu, 1 Mayıs 
konulu basın açıklamasını okudu.

Gündoğdu, “Biz işçiler, emekçiler, kadınlar, gençler, 
tüm sömürülenler ve ezilenler olarak bu düzeni 
değiştirme, insanca bir ülkeyi inşa etme gücümüz var.” 
dedi.

Gruplar, konuşmaların ardından halay çekerek 
kutlama yaptı.

Daha sonra özgün müzik sanatçısı Mustafa Özarslan 
konseri ile kutlamalar sona erdi.

Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 19 Mayıs 
1919’da Bandırma Vapuru ile Samsun’a 
çıkarak başlattığı kurtuluş mücadelesinin 

103. yıldönümü tüm yurtta olduğu gibi Adana’da da 
kutlandı.  19 Mayıs Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor 
Bayramı  kutlamaları kapsamında   Uğur Mumcu 
Meydanı’nda düzenlenen törene Baromuzu temsilen 
Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli 

katıldı.   Burada açılış konuşmasını yapan Gençlik ve 
Spor İl Müdürü Muzaffer Çintimar,  “Cumhuriyetimizin 
ve demokrasimizin teminatı gençlerimiz, vatanımız 
ve milletimizin hukukuna sımsıkı bağlıdır. “ diye 
konuştu.  Konuşmaların ardından çeşitli okullardan 
gelen öğrenciler Atatürk’ün Gençliğe Hitabesi’ni, 19 
Mayıs konulu şiirler okudu. Daha sonra halk oyunu, 
jimnastik ve taekwondo gösterileri yapıldı. 

“BU ESERİN SAHİBİ ATATÜRK’TÜR”  
Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu Büyük 

Önderimiz Mustafa Kemal Atatürk’ün gençlere 
armağan ettiğini  belirten Av. Önenli, “Her eserin bir 
imzası vardır bu ülkenin de imzası kesinlikle Mustafa 
Kemal Atatürk’tür. 19 Mayıs Atatürk’ü anma gençlik ve 
spor bayramı kutlu olsun.” dedi.

Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Çukurova Üniversitesi 
Hukuk Fakültesi 2021-2022 Eğitim Öğretim 

Yılı Mezuniyet Törenine katıldı.
Çukurova Üniversitesi Kongre Merkezi’nde Saygı 

Duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başlayan 
tören, açılış konuşmalarıyla devam etti.

298 öğrencinin mezun olduğu törene, Çukurova 

Üniversitesi Rektör Vekili Prof. Dr. Hayri Levent 
Yılmaz, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli, Çukurova Üniversitesi Hukuk Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Mehmet Demir ve öğretim 
üyeleri ile mezun öğrencilerin aileleri de katıldı.

Törende, 2022 yılı Fakülte birincisi Sabriye 
Girgis ile ikincisi Ozan Özer yaş kütüğüne 
isimlerini çaktı. Girgis, duygu ve düşüncelerini 
paylaştı. Törene, 2022 yılı mezunları dışında, 
pandemi nedeniyle 2020 ve 2021 yılları mezunları 
da katılarak hocalarının elinden belgelerini 
almanın mutluluğunu doyasıya yaşadılar.

Av. Miyesser Ersalan Önenli, burada yaptığı 
açıklamada, “Mezun olan öğrencilerimizi tebrik eder, 
meslek hayatlarında başarılarının devamını dilerim” 
dedi.

Tören mezun öğrencilerin hep birlikte yemin 
etmesinin ardından keplerini havaya atmasıyla son 
buldu.

1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü’nü 
coşkuyla kutladık

19 Mayıs Atatürk’ü Anma Gençlik ve 
Spor Bayramı törenlerine katıldık

Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli Çukurova Üniversitesi 
Hukuk Fakültesi mezuniyet törenine katıldı

Adana Barosu Başkan Yardımcımız Av. 
Miyesser Ersalan Önenli, Adana Valiliği’nin 
her yıl geleneksel olarak düzenlediği 

bayramlaşma programına katıldı.  Valiliğin 
evsahipliğinde gerçekleştirilen tören 75. Yıl Sanat 
Galerisinde kent protokolü üyelerinin katılımıyla 
yapıldı.  Törene, Vali Süleyman Elban, Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili Askeri Dağlı,  6. Kolordu 
Komutan Yardımcısı ve Garnizon Komutanı Tuğgeneral 
Mustafa Cüneyt Arıkan, CHP Adana milletvekilleri 
Ayhan Barut, Müzeyyen Şevkin, Şevkin,askeri ve 
mülki erkan, ilçe kaymakamları, kamu kurum ve 
kuruluşlarının temsilcileri, oda ve dernek başkanları 
ile vatandaşlar katıldı.   Bayramlaşmanın ardından 
çeşitli ikramlar sunulurken, katılımcılar bir süre sohbet 
etti.  Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli 
burada yaptığı açıklamada, “Bayramlar; sevgilerin 

birleştiği, dayanışmanın pekiştiği, birlikte düşünmenin 
arttığı değerli günlerdir. Dayanışmamızın, birlik ve 
beraberliğimizin her daim güçlü olması dileğiyle,  başta 
meslektaşlarımın  hemşehrilerimizin, ulusumuzun 
bayramını kutlar, sağlık, mutluluk ve esenlikler dilerim. 
Huzurlu bayramlar olsun.” dedi  Protokol üyeleriyle 
bayramlaşmanın ardından program, gerçekleştirilen 
sohbetin ardından son buldu.

Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli Valiliğin düzenlediği 
bayramlaşma törenine katıldı
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Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli, Adana Valiliğinin ev sahipliğinde 
Uğur Mumcu Meydan’ında düzenlenen “15 

Temmuz Şehitleri Anma, Demokrasi ve Mili Birlik 
Günü” anma programına katıldı. 

Vatandaşların Türk bayraklarını coşkuyla salladığı 
“Demokrasi Nöbeti” etkinliğinde saygı duruşunda 
bulunulup İstiklal Marşı okundu.

O gece hayatını kaybeden demokrasi şehitleri için 
Kur’an-ı Kerim okundu.  Vali Elban günün anlam ve 
önemine değindiği konuşma yaptı. 

Konuşmanın ardından o güne ait film gösterimi 
yapıldı, şiirler ve türküler okundu. Darbe girişimi 
lanetlendi,

Başkan Yardımcımız Av. Önenli, burada yaptığı 
açıklamada, “Milli iradeyi hiçe sayanların 15 Temmuz 
2016’da ülkemize yönelik yaptığı darbe girişiminin 
6. yılında; bu hain saldırıyı ve bu terör örgütünü bir 

kez daha lanetliyorum. ‘Egemenlik kayıtsız şartsız 
milletindir!’ diyerek ülkesi için bir dakika dahi 
düşünmeden kendini siper eden milletimizin tüm 
bireylerine ve kurumlarına minnet ve şükranlarımızı 
sunuyor; vatanımız için canlarını ortaya koyan 
şehitlerimize rahmet diliyor, gazilerimizi saygıyla 
anıyorum.”

Programda milletvekilleri, kaymakamlar, belediye 
başkanları ve sivil toplum kuruluşlarının temsilcileri 
de yer aldılar.

Adana Baro Başkan Yardımcımız Av. 
Miyesser Ersalan Önenli, 30 Ağustos Zafer 
Bayramı’nın 100. yıldönümü nedeniyle 

düzenlenen törenlere katıldı.
30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 100. yıldönümü ve 

Türk Silahlı Kuvvetleri Günü Atatürk Parkı’nda kutlandı. 
Adana Valisi Süleyman Elban, 6’ncı Mekanize Piyade 
Tümen ve Garnizon Komutanı Yardımcısı Tuğgeneral 
Mustafa Cüneyt Arıkan ve Adana Büyükşehir Belediye 

Başkanı Zeydan Karalar Atatürk Anıtı önüne çelenk 
koydu. Ardından şehitler için bir dakika saygı 
duruşunda bulunularak, İstiklal Marşı okundu.  Daha 
sonra Vali Süleyman Elban, Kız Lisesi’nde tebrikleri 
kabul etti. Ardından Uğur Mumcu Meydanı’na geçildi. 
Adana Valisi Süleyman Elban, 6. Kolordu Komutanlığı 
Komutan Yardımcısı Tuğgeneral Mustafa Cüneyt 
Arıkan, Adana Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan 
Karalar, askeri araç üzerinden halkın bayramını kutladı.  
Garnizon komutanlığında görevli Üsteğmen Aykut 
Arslan, günün anlam ve önemini belirten konuşma 
yaptı. Ardından Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu 
Mustafa Kemal Atatürk ve milli direniş anısına çeşitli 
şiirler okundu.Törene milletvekilleri, kent protokolü 
ve vatandaşlar katıldı.Yarışmalarda dereceye giren 
öğrencilere protokol üyeleri tarafından ödül ve plaket 
verildi. Halk oyunları gösterisi yapıldı. Askeri geçit 
töreninin ardından tören son buldu.

Baromuz, 2022-2023 dönemi Adli Yılının 
açılışını Atatürk Anıtı’nda yapılan çelenk 
töreniyle gerçekleştirdi.Adana Baro 

Başkanımız Av. Semih Gökayaz ve Başkan Yardımcımız 
Av.Miyesser Ersalan Önenli tarafından Atatürk 
Parkı’ndaki Atatürk Anıtı’na çelenk konulmasıyla 
başlayan tören, saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla devam etti. Büyükşehir Belediye Bando 
Takımının çaldığı marşlar eşliğinde gerçekleşen törene, 
Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Çukurova Belediye 
Başkanı Soner Çetin, Seyhan Belediye Başkanı Akif 

Kemal Akay, TBB delegesi Av. Sinem Tanrısınatapan, 
yönetim kurulu üyeleri, Seyhan Belediye Başkan 
Yardımcısı Av. Rukiye Çinkılıç, CHP Çukurova İlçe 
Başkanı Av. Remzi Ümit Atay, CHP Yüksek Disiplin 
Kurulu Üyesi Av. Bülent Mataklı, TÜRAVAK Denetleme 
Kurulu Üyesi Av.Sabahattin Gümüş, Adana Tabip Odası 
Başkanı  ve Adana Akademik Meslek Odaları Birliği 
(ADAMOB) Dönem Sözcüsü Başkanı Dr. Selahattin 
Menteş önceki dönem baro başkanı Av. Mengücek Gazi 
Çıtırık ve meslektaşlarımız katıldı.

“15 Temmuz Şehitleri Anma, Demokrasi 
ve Milli Birlik Günü” anma programına 
Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli katıldı

Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli, 30 Ağustos Zafer Bayramı 
törenlerine katıldı

2022-2023 Dönemi Adana Adli Yıl açılış 
töreni yapıldı
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Başkanlığa yeniden seçilen Av. Gökayaz, 
“Ülkede hukukun üstünlüğünün sağlanması 
için, yargının bağımsızlığı ve insan haklarının 

hakim kılınması için var gücümüzle mücadele 
edeceğiz.” mesajı verdi. 

Adana Barosunun 15 Ekim 2022 Cumartesi 
gerçekleştirilen Genel Kurul, Divan heyetinin 
seçilmesinin ardından Atatürk, şehitler ve geçmişte 
yitirdiğimiz meslektaşlarımız için saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın okunmasının ardından başladı. Açılış 
konuşmasını Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz 
yaptı. 

Genel Kurul’a, Adana Büyükşehir Belediye Başkanı 
Zeydan Karalar, CHP Adana Milletvekilleri Müzeyyen 
Şevkin, Ayhan Barut, Orhan Sümer, Seyhan Belediye 
Başkanı Akif Kemal Akay, CHP Adana İl Başkanı 
Mehmet Çelebi, TBB Genel Sekreteri Av. Veli Küçük, 
TÜRAVAK Denetleme Kurulu Üyesi Av. Sabahattin 
Gümüş, Baro Meclis Başkanı Av. Yasemin Tanır, 
TMMOB İl Koordinasyon Kurulu Başkanı Ahmet 
Uncu, Adana Tabip Odası Başkanı Selahattin Menteş, 
Adana Eczacı Odası Başkanı Mürsel Yalbuzdağ, CHP 
Çukurova İlçe Başkanı Remzi Ümit Atay, CHP Yüksek 
Disiplin Kurulu Üyesi Bülent Maraklı, CHP Adana İl 
Kadın Kolları Başkanı Oya Tekin, Elektrik Mühendisleri 
Odası Başkanı Mehmet Mak, önceki dönem baro 
başkanlarımız Av. Necati Erdem, Av. İbrahim Gazioğlu, 
Av. Aziz Erbek, Av. Mengücek Gazi Çıtırık, avukatlar ve 
yurttaşlar katıldı.

BAŞKANIMIZ Av. SEMİH GÖKAYAZ   
       MADENCİLERİN ACISINI PAYLAŞTI

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, açılış 
konuşmasında 14 Ekim 2022 tarihinde Amasra’nın 
Bartın İlçesinde yaşanan grizu patlaması sonucu 
hayatını kaybeden maden emekçilerimizi anarak 
başladı. Genel Kurulumuzun ülkemize, hukuk 
dünyamıza ve mesleğimize yararlı olmasını temenni 

eden Av. Gökayaz, “Bartın’daki maden faciasında 
kaybettiğimiz ve halen göçük altında güzel haberlerini 
iyi haberlerini beklediğimiz emekçilerin bir taraftan 
acısını yaşıyoruz. Bir taraftan iyi haberlerini bekliyorum. 
Hayatını kaybeden madencilerimize Allah’tan rahmet 
yaralanan madencilerimize acil şifalar diliyorum” dedi 

14 Ekim 2022 tarihinde İzmir’de meslektaşlarımıza 
yönelik saldırıya değinen Av. Gökayaz, 
“Meslektaşlarımıza bu sefer sokak ortasında değil, 
kendi bürosunda değil ne yazık ki yargılamanın 
yapıldığı bir mahkeme salonunda biber gazlı şiddete 
maruz kaldılar. Bu şiddeti, meslektaşlarımıza yapılan 
bu saldırıyı en sert şekilde kınıyor, gerçekleştirenler 
hakkında adli ve idari soruşturma açılmasını talep 
ediyor ve sürecin takipçisi olacağını buradan ilan 
ediyorum.” diye konuştu.

Yapılan çalışmaları aktaran Av. Gökayaz, sözlerine; 
“CMK ücretlerindeki artış meslektaşlarımızın verdiği 
emek ve harcadıkları mesai ile artan hayat pahalılığı 
göz önüne alınarak % 200’den aşağı olmamalıdır.

Üniversite yerleştirmelerinde hukuk fakülteleri 
için başarı dilimi YÖK Genel Kurul kararı ile 100 bine 
çekilmişken yerleştirme kılavuzu ile geçen eğitim 
döneminde bu oran 125 bine düşürülmüştür. Hukuk 
fakültelerine girişte aranılan başarı sıralaması şartının 
önce 75 Bine, akabinde 50 Bine yükseltilmelidir.

Türkiye’de adalet, bir girdabın içine girdi ve 
bu girdabın içinde hep birlikte sarsılmaktayız. Bu 
girdaptan çıkacağız. Gelecek güzel günleri hep birlikte 
el ele, omuz omuza çalışarak hep birlikte kuracağız. “  
şeklinde tamamladı.

Başkanımızın konuşmasının ardından Baro Genel 
Sekreterimiz Av. İlker Mengü, 31.Dönem Baro faaliyet 
raporunu, Baro Saymanımız Av. V. Mert Kuşdemir, 
Baro Gelir-Gider hesaplarını, Denetleme Kurulu 
Üyemiz Av. Serkan Kesen denetleme kurulu raporunu 
genel kurul üyelerinin bilgilerine sundu. Daha sonra 
Divan Başkanı, yönetim kurulu faaliyet ve Denetleme 
Kurulu’nun raporlarını üyelerin ayrı ayrı oylamasına 
sundu. Yapılan oylama sonunda 31. Dönem Baro 
Yönetimi ibra oldu.

Daha sonra gündem maddelerinin görüşülmesine 
geçildi. Gündem maddeleri üzerine söz alan 
meslektaşlarımız, dilek ve temennilerde bulundular. 

Baro Saymanımız Av. V. Mert Kuşdemir tarafından 
1136 sayılı Avukatlık Kanunu’nun 65.maddesine göre 
baro giriş keseneği ile yıllık keseneğin miktarlarının 
ve ödeme tarihlerinin belirlenmesi hakkında Genel 
Kurul’a sunulan önerge için oluşacak yönetime yetki 

Başkanımız Av. Semih Gökayaz ve ekibi 
güven tazeledi

32. Dönem Baro Genel Kurul ve Seçimleri geniş katılımla ve demokrasi şöleninde yapıldı

verildi. Ekim 2022-Ekim 2024 yılları dönemini 
kapsayacak 32. Dönemin tahmini bütçe tasarısı 
görüşülüp Genel Kurul onayına sunuldu. Önerge kabul 
edildi.

Adana Barosu Avukatları Yardımlaşma Sandığı 
‘dan (ADABAYS) yararlanma esasların görüşülmesi ile 
hesap raporları okundu. 

Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Önenli 
tarafından Adana Barosu Avukatları Yardımlaşma 
Sandığı (ADABAYS) 2023- 2024 yıllarına ait mevcut 
kesenek miktarlarının aynen devam etmesini öngören 
önerge oy çokluğuyla kabul edildi. Daha sonra mesleki 
sorunların görüşülmesi ve çözüm önerileri konuşuldu.

Genel Kurul, Başkan adayları Av. Leyla İrem 
Üçkardeşler İğci, Av. Osman Olcay ve Av. Semih 
Gökayaz’ın sırayla söz alarak plan ve projelerini 
sunmasıyla tamamlandı.

SEÇİMDE ÜÇ ADAY YARIŞTI
Genel kurulun ardından 16 Ekim 2022 Pazar günü 

Seyhan Oteli’nde kurulan 16 sandıkta avukatlar yeni 
baro başkanlarını belirlemek için oy kullandı.

09.00’ da başlayan oy verme işlemi 17’de sona erdi, 
sayıma geçildi. Seçimde; 3000 kişi oy kullandı. Kesin 
olmayan sonuçlara göre Av. Semih Gökayaz yeniden 
Baro Başkanlığına seçildi.

Kullanılan oyların 1729’unu Av. Semih Gökayaz 
alırken, diğer başkan adayları Av. Osman Olcay 928, 
Av. Leyla İrem Üçkardeşler 305 oy aldılar. 

Av. GÖKAYAZ’DAN TEŞEKKÜR
Genel Kurulun Divan Başkanı her üç adayı sahneye 

aldı. Av. Çinkılıç, centilmence bir yarış olduğunu 
belirterek, adayların oylarını açıkladı. Başkanlığa 
yeniden seçilen Av. Gökayaz teşekkür konuşmasında, 
“Genel Kurul ve seçimlere gerek aday olarak gerekse 
katılım sağlayarak güç veren tüm meslektaşlarıma ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum. Mesleki dayanışma anlayışıyla 
el ele, omuz omuza verdiğimiz bir dönemden, Geleceği 
Birlikte Kuracağımız günlere yürüyoruz. Ülkede 
hukukun üstünlüğünün sağlanması için, yargının 
bağımsızlığı ve insan haklarının hakim kılınması için 
var gücümüzle mücadele edeceğiz.” mesajı verdi. 

Yeni yönetim şu şekilde oluştu;

Başkan
Av. Semih Gökayaz

Yönetim Kurulu Üyeleri
Av. Miyesser Ersalan Önenli, Av. İlker Mengü, 

Av. Nevzat Elçi, Av. Timur Ortatepe, Av. Sinem 
Tanrısınatapan, Av. İlker Güzel, Av. V. Mert Kuşdemir, 
Av. Esem Yiğit, Av. Neval Yurtdaş, Av. Ayça Kara Sığırcı.

Disiplin Kurulu
Av. Belgin Alptekin Tel, Av. Filiz Kaçan Yatmaz, Av. 

Gürler Gaydan, Av. Utku Kurt, Av. Nihan Turan.

Denetleme Kurulu
Av. Murat Gülsün, Av. Erçin Büyük, Av. Fırat Bayrak.

TBB DELEGELERİ
Av. Filiz Feyhan Aksoy Karakoç, Av. Ceyda Esay 

Büyükdağ, Av. Veli Küçük.
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15/16 Ekim 2022 tarihlerinde gerçekleşen 32. 
Dönem Olağan Genel Kurulu ve seçimlerinin 
ardından göreve seçilen yönetim kurulumuz 

19.10.2022 tarihinde yapılan ilk toplantısında Baro 
Başkanlık Divanını seçmiştir.

Yapılan toplantıda; Başkanımız Av. Semih Gökayaz 
ile birlikte görev yapmak üzere Av. Miyesser Ersalan 
Önenli (Başkan Yardımcısı), Av. İlker Mengü (Genel 
Sekreter) Av. V. Mert Kuşdemir (Sayman) Baro 
Başkanlık Divanı olarak seçilmişlerdir.

Baromuzun hafta sonu gerçekleşen 32. 
Dönem Olağan Genel Kurul ve seçimlerinde 
1729 oy alarak başkanlığına yeniden seçilen 

Av.Semih Gökayaz  mazbatasını alarak 2022-2024 yılı 
için görevine başladı.

Meslektaşlarımızın yoğun katılımıyla Adana 
Barosu Avukatlar Salonunda gerçekleşen törene, 
yönetim kurulu üyeleri, TÜRAVAK Denetleme Kurulu 
Üyesi Av. Sabahattin Gümüş, kurul ve komisyonlarda 
görev alan çok sayıda avukat katıldı. Baro Başkanımız 
Av. Semih Gökayaz mazbatasını Yüreğir İlçe Seçim 
Kurulu Başkanı Uğur Özenir’den teslim aldı. 

Av. Gökayaz, mazbatasını aldıktan sonra teşekkür 
konuşması yaptı. 

“DAHA ÇOK ÇALIŞACAĞIZ”
31. Dönemde kurul ve komisyonlarda görev alarak 

önemli işlere imza atan tüm meslektaşlarına katkı 
emekleri için teşekkür eden Av. Gökayaz, “Genel kurul 
ve seçim sürecine çok çalıştık, çok iyi hazırlandık. Bu 
süreçte katkı koyan aday olan, adaylarla birlikte çalışan 
tüm meslektaşlarıma sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 

ANLAMLI DUYGULAR YAŞADIM
Her seçim ilk oyu kullanan üstadımız Av. Ali 

Kuyucuoğlu’ndan, sağlık sorunları olmasına rağmen Av. 
Savcı Bayazıt ve Mersin’den gelen meslek büyüğümüze, 
Baromuzun en kıdemli üyesi Av. Zahit Öztekin’den, 
seçimi bir festival havasına dönüştüren birçok kıdemli 
meslek büyüğümüz oy kullandı. Şehir dışından 
seçime yetişmeye çalışan meslektaşlarımdan ilk kez 
oy vermenin heyecanını taşıyan genç meslektaşlarıma, 
verdiği desteği gözümüze güvenle bakarak belirten 
arkadaşlarımdan, dostlarıma varana kadar tüm seçime 
katılan meslektaşlarım bizlere çok büyük sorumluluk 
yüklediler. Bu bana çok özel ve anlamlı duygular 
yaşattı. Bizler, meslektaşlarımızın genel kurul ve seçim 
günündeki güvenli bakışlarının verdiği sorumluğunun 
hakkını vermek için çok çalışacağız.

“ÖNEMLİ İŞLERE İMZA ATTIK”
Malumunuz olduğu üzere 15 ay önce göreve 

geldiğimizden itibaren, çok önemli işlere imza 
attık. Mesleki dayanışma anlayışıyla geçirdiğimiz 
bir dönemde; Adana Barosu Uyum Bürosu’nu, CMK 
listelerinden gönüllü olarak ayrılarak mesleğe yeni 
başlayan meslektaşlarının yanında olan bir baroyu, 
Baro tesislerinin kapılarının sonuna kadar genç 
meslektaşlarıma açan baroyu,  kadına karşı şiddete 
karşı kadının yanında dayanışma gösteren baroyu, 
yardımlaşma sandığı ile maddi manevi desteğe 
ihtiyacı olan meslektaşının yanında yer alacak bir 
baroyu, adli yardım bütçesine kaynak sağlayan bir 
baroyu, WhatsApp iletişim hattı ile her an her saniye 
zamanın ruhuna uygun şekilde meslektaşına hizmet 
veren bir baroyu, desteğe ihtiyaç olduğunda Avukat 
Hakları Merkezi ile meslektaşının yardımına Hızır gibi 
yetişen bir baroyu hep birlikte kurduk.”

“ADANA BAROSU’NUN 100. YILINDA,   
       GELECEĞİ BİRLİKTE KURACAĞIZ”

Başkanımız Av. Gökayaz, mesleki dayanışma 
anlayışıyla çalışmaya devam ederek, daha zor ve 
büyük projeleri hayata geçirmek için enerji dolu 
olduklarına vurgu yaparak, “Mesleğimizi zehirleyen; 
hesapsız açılan hukuk fakülteleri, keyfe keder arttırılan 
kontenjanlar ve niteliksiz eğitim verenlere, buna göz 
yumanlara ve bu anlayışa karşı mücadele edeceğiz.  
Ve yurttaşımız. Gözü kulağı bizde, ülkede hukukun 
egemen olmasını talep eden, insan hakları, ifade 
hürriyeti, temel hak ve özgürlüklerin yaşama geçmesi, 
haksızlıkların son bulması konusunda üzerimize düşen 
sorumluğu yerine getireceğiz. Sorunları çözmek için 
bütün sınırları zorlayacağız.  Bize biçilmek istenen 
gömleği kabul etmeyeceğiz.  Gerçekçi olup imkansızı 
isteyeceğiz.  ADANA BAROSU’NUN 100. YILINDA, 
GELECEĞİ BİRLİKTE KURACAĞIZ.” şeklinde 
konuşmasını tamamladı. 

Tören, tebriklerin kabulü ile sona erdi.

Baromuzun 32. Dönem Başkanlık 
Divanı belirlendi

32. Dönem Adana Barosu Başkanlığına 
yeniden seçilen Av. Semih Gökayaz ve 
Kurul Üyeleri mazbatalarını aldılar
Başkanımız Av. Semih Gökayaz; “Adana Barosu’nun 100. Yılında, Geleceği Birlikte Kuracağız”

Baromuz tarafından düzenlenen CMK Eğitim 
Semineri 14/15 Mayıs 2022 Cumartesi ve 
Pazar günü Şirin Park Otel’de gerçekleştirildi.

Başkanımız Av. Semih Gökayaz ve Yönetim Kurulu 
üyelerimizin de katıldığı seminerde 180 meslektaşımıza 
eğitim verildi.

Seminerin açılış konuşması CMK Komisyonu 
Koordinatörümüz Av. Neval Yurtdaş tarafından yapıldı.

İki sınıfta gerçekleştirilen eğitim programında 
Baromuz üyesi Av.Bedirhan Tuna Yıldız, Av.Erkan 
Çetin, Av.Kübra Mimaroğlu, Av.Neval Yurtdaş, 
Av.Sebahattin Demir, Av.Filiz Feyhan Aksoy tarafından, 
Zorunlu Müdafilik ve Avukata Erişim Hakkı, Müdafi 
ve Vekil Hakları, CMK’da Seri ve Basit Muhakeme 
Usulü, Soruşturma Yöntemleri, Yakalama Gözaltı ve 
İfade / Arama ve El Koyma, Tanık, Teşhis ve Hukuka 
Aykırı Deliller, Tutukluluğa Sevk, Tutuklama Kararları, 

Tutuklama Kararlarına İtiraz Usulleri, Kovuşturma, 
İddianame Değerlendirilmesi ve İnfaz, Mahsup, 
Cezaevi, Uygulamaları, CMK İç Yönergesi-Baronet 
Uygulaması, CMK İç Yönergesi-Baronet Uygulaması, 
Görevlendirmede Yaşadığınız Sorunlar hakkında 
meslektsşlarımıza bilgiler verildi.

Meslektaşlarımız sorularıyla eğitime zenginlik 
kattılar.

BAŞKANIMIZ EMEĞİ GEÇENLERE   
       TEŞEKKÜR ETTİ

Eğitim sonunda konuşan Baro Başkanımız 
Av. Semih Gökayaz, eğitim veren meslektaşlarına, 
CMK Komisyonu Koordinatörümüze, Komisyon 
Başkanımıza ve üyelerimize, seminere katılan 
meslektaşlarına ve personellerimize emeklerinden 
ötürü teşekkür etti.

180 meslektaşımızın katılımıyla CMK 
Eğitim Seminerimizi tamamladık
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Türkiye Barolar Birliği Tahkim Merkezi ve 
Baromuz işbirliğiyle düzenlenen “Tahkim 
Yargılaması ve TBB Tahkim Merkezi 

Kuralları” konulu meslek içi eğitim seminerini 
gerçekleştirdik.  Baromuz ev sahipliğinde Adana 
Adliyesi Konferans Salonu’nda düzenlenen seminere 
Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Saymanımız Av. 
V. Mert Kuşdemir, Yönetim Kurulu Üyemiz Av. Gül 
Yalçın Aslan ve meslektaşlarımız yoğun ilgi gösterdi.  
Seminer, Başkanımız Av. Semih Gökayaz’ın açılış 
konuşmasıyla başladı. 

TBB’nin, 4-5 Aralık 2021 Genel Kurul’undan 
sonra TBB Tahkim Merkezi’ni ve kurallarını yeniden 
ele aldığını belirten Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
“TBB Tahkim Merkezi Yürütme Kurulu Başkanlığına 
bu konuda deneyimli meslektaşımız Av. Mehmet Rifat 
Bacanlı getirildi. Kendisi bir misyoner gibi il il gezerek 
Tahkim konusunu anlatıyor. Yargının ağır kriz içinde 
olduğu bir zamanda , tahkim bizler için adil yargılama 

ve hızlı sonuç alma açısından önemli bir alternatif 
çözüm yoludur. Bugün aramızda alanlarında etkin ve 
yetkin çok kıymetli hocalarımız var. Güzel ve keyifli 
bir çalışma olacağına inanıyorum.” dedi. 

Av. Gökayaz, Emniyet Genel Müdürlüğü’nün 
13.06.2022 tarihli hukuka aykırı genelgesi konusunda 
Ankara’da (21.06.2022) TBB Başkanımız Av.Erinç 
Sağkan ile birlikte Adalet Bakanlığı’nda görüşme 
yaptıklarını ve konunun en kısa sürede çözümü için 
çalışıldığı bilgisini paylaştı. Konuşmanın ardından 
Çukurova Üniversitesi Hukuk Fakültesi, Medeni Usul 
ve İcra İflas Hukuku Öğretim Üyesi Av . Doç. Dr. 
Hakan Albayrak ‘Tahkim Sözleşmesi’, TBB Tahkim 
Merkezi Başkanı Av. Mehmet Rifat Bacanlı ‘TBB 
Tahkim Yargılaması’, TBB Tahkim Merkezi Raportörü 
Av. Özgün Deniz Sarıçiçek ‘TBB Tahkim Kuralları’ 
hakkında sunumda bulundu. Seminer soru-cevap 
bölümüyle devam etti.

Seminer, konuşmacılara Baromuz adına teşekkür 
plaketi takdim edilmesiyle sona erdi.

TBB ve Baromuz işbirliğiyle 
düzenlenen “Tahkim Yargılaması ve 
TBB Tahkim Merkezi Kuralları” konulu 
semineri gerçekleştirdik

Baromuz tarafından düzenlenen “Avukatlık 
Ücret Sözleşmeleri” konulu seminer Av. Ali 
C. Ongun’un sunumuyla Adliye Konferans 

Salonu’nda gerçekleştirildi.
Sunumunu interaktif bir şekilde yapan İstanbul 

Barosu üyesi Av.  Ali C. Ongun, avukatlık ücret 
sözleşmeleri ve doğabilecek uyuşmazlıkları, ihtilaflarda 
sözleşme yapılması ile yapılmaması arasındaki farkları 
izah etti.

Av. Ongun, uygulamalardan örnekler verdi ve 
mutlaka sözleşme yapılması gerektiğini ifade etti. 

Av. Ongun, mahkemelerde bilirkişilik görevini 
yürütürken edindiği deneyimlerini paylaştı.  Av. 
Ongun, katılımcıların kendisine yönelttiği soruları da 
yanıtladı. 

Seminer sonunda Av. Ongun’a, Saymanımız Av. 
V. Mert Kuşdemir ve Baromuz üyesi Av. Bahar Melek 
Dizdar tarafından Teşekkür Plaketi sunuldu.

Seminerde, Staj Komisyonu Koordinatörümüz ve 
Saymanımız Av. V. Mert Kuşdemir, yönetim kurulu 
üyemiz Av. İlker Güzel, Staj Komisyonu Başkanımız 
Av. Furkan Kılıç yer aldılar.

Av. Ali Coşkun Ongun’un sunumuyla 
“Avukatlık Ücret Sözleşmeleri” konulu 
seminer yapıldı
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Baromuz ve Özyeğin Üniversitesi işbirliğinde 
düzenlenen “Slovenya - Türkiye X. 
Karşılaştırmalı Hukuk” Sempozyumu 

gerçekleştirildi.
Sempozyumun açılış oturumuna Baro Başkanımız 

Av. Semih Gökayaz, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Genel Sekreterimiz Av. İlker Mengü, 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz Av. Timur Ortatepe, Av. 
Nevzat Elçi, avukatlar, öğrenciler ve misafir dinleyiciler 
katıldı. Adana Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz’ın 
açış konuşmasıyla başlayan sempozyum Seyhan 
Oteli’nde yapıldı.

“HUKUKU YARATAN AVUKATLARDIR,   
        AVUKATLARIN İNADIDIR”

Av. Gökayaz, konuşmasında şunları söyledi;
“Baromuz ve Özyeğin Üniversitesi bugüne kadar 

birçok etkinlik ve program düzenlemiştir. Bugün de 
gündemde olan önemli konuları hep birlikte tartışacağız. 
Hukuku yaratan avukatlardır, avukatların inadıdır. 
Avukatların kanun yolunu sonuna kadar zorlamasıdır. 
Bizim idealimiz olan AİHM standartlarında 

sorunun çözümlenmesidir. Slovenya’dan gelen 
konuklarımızdan edineceğimiz bilgilerle kendimizi 
geliştireceğiz. Buradan edineceğimiz bilgilerle 
avukatlık mesleğini hakkıyla yapmak ve müvekkillerin 
hakkını sonuna kadar kullanmak için çalışacağız. Her 
ne kadar son dönemde Ortadoğu’da patinaj çeken bir 
ülke görüntüsü versek de bizim yönümüz batıdır, AB 
normlarıdır. Güzel bir program olması dileğiyle emeği 
ve katkısı olan herkese teşekkür ediyorum.”

Av. Gökayaz, önümüzdeki dönemde Adana 
Barosunun uluslararası etkinliklere imza atacağını da 
belirterek, “Cumhuriyetimizin gelecek yıl 100. Yılını 
kutlayacağız. Baromuzla yaşıt olan Cumhuriyetimize 
yaraşır bir şekilde yüzüncü yılımızı büyük bir 
coşkuyla ve heyecanla kutlayacağımız etkinliklere ev 
sahipliği yapacağız.” dedi. Av. Gökayaz, Mahir Ünal’ın 
“Cumhuriyet; lügatimizi, düşünme setlerimizi yok 
etmiştir” sözlerine tepki göstererek, “ Çok talihsiz 
bir açıklamaya tanıklık ettik. Cumhuriyet bu ülkeye, 
hürriyet, bağımsızlık ve yurttaşı kulluktan kurtarmaktan 
başka ne yaptı ? Akıl tutulması ifadeler kabul edilemez.” 
şeklinde konuştu.

Baromuzun Özyeğin Üniversitesi ile ortaklaşa 
düzenlendiği  “Slovenya - Türkiye 
X. Karşılaştırmalı Hukuk” sempozyumu 
gerçekleştirildi

Türk Tabipleri 
Birliği Merkez Konseyi 
Başkanına (TTB) 
yönelik saldırılara 
değinen Av. Gökayaz, 
“Prof.Dr. Şebnem Korur 
Fincancı bir beyanı 
nedeniyle göz altına 
alınmıştır. Buna benzer 
olaylar son dönemde 
sanatçı Gülşen’e, 
gazeteci Sedef Kabaş’a 

da uygulanmıştır. Bizler ifade özgürlüğünü, hukukun 
üstünlüğünü savunmak zorundayız Bu görüntü, 
demokrasi görüntüsü değildir. Anayasaya ve Avrupa 
İnsan Hakları Sözleşmesi’ne aykırıdır. Herkes ifade 
özgürlüğü hakkına sahiptir.” şeklinde konuştu. 
Başkanımızın konuşmasının ardından sabah ve 
öğleden sonra olmak üzere iki oturumda gerçekleşen 
programda Slovenya’dan ve Özyeğin Üniversitesi’nden 
gelen akademisyenler sunumda bulundular.

Av. Dr. Polat İşoğlu’nun yönetiminde gerçekleşen 
ilk oturumda; Prof. Dr. Damjan Korošec “Slovenya 
Maddi Ceza Hukukunda Özellikle Mahremiyetle 
İlgili Olarak Bir Suçun Bildirilmesinin İhmaliyle 
İlgili Bazı Sorunlar”, Domen Kilar Pahernik, “Ceza 
Muhakemesinde Sır Saklama Yükümlülüğü”, Prof. Dr. 
Dr. h.c. mult. Janez Kranje, “Roma Hukukunda Bir 

Kişinin İtibarına Karşı Suçlar”Prof. Dr. Suzana Kralijč, 
“Slovenya’da Evlat Edinme: Bilgilenme Hakkı ve 
Güvenilirlik” konularında sunumda bulundu.

Av. Dr. Serhat Eskiyörük moderatörlüğünde 
öğleden sonra gerçekleşecek oturumda; Prof. Dr. Vid 
Jakulin, “Slovenya Cumhuriyeti Ceza Kanunu’nda 
Mahremiyetin Korunması”, Prof. Dr. Dr. h.c. Yener 
Ünver, “Tip Hukukunda Mahremiyet Sorunları”, Prof. 
Dr. Mustafa Topaloğlu “Ticaret Sicilinin Aleniyeti ve 
Kişisel Verilerin Korunması”, Dr. Öğr. Üyesi Salim Işık, 
“Kişisel Verilerin Korunması Hukuku Perspektifinden 
Gizlilik Dereceli Belgelerde Uygulanacak Usul ve Esaslar 
Hakkında Yeni Yönetmeliğin Getirdiği Düzenlemeler” 
hakkında sunumda bulundular.

Katılımcıların soru ve cevaplarıyla konular 
karşılaştırmalı olarak değerlendirildi. Sempozyumda 
meslektaşlarımız merak ettiği konularda yönelttiği 
sorularla programı daha da zenginleştirdi.

Başkanımız Av. Semih Gökayaz, kapanış 
konuşmasında, çok verimli bir program olduğunu 
belirterek, “Katılım sağlayan meslektaşlarıma ve emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum.” dedi.

Özyeğin Üniversitesi Hukuk Fakültesi Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Dr. h.c. Yener Ünver, Baromuza, emek 
ve katkılarının yanı sıra güzel ev sahipliğinden ötürü 
teşekkürlerini ifade etti.

Program sonunda Baromuz tarafından 
konuşmacılara plaket takdim edildi.
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Baromuz ve Çukurova Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi tarafından ortaklaşa düzenlenen 
ve iki gün süren “21. Yüzyılda Hukuk Devleti” 

konulu Uluslararası konferans, Çukurova Üniversitesi 
Mithat Özhan Amfisinde  yapıldı. 

Konferansın açılışına, Ç.Ü. Rektörü Prof. Dr. 
Meryem Tuncel, Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
Adana Adalet Komisyonu Başkanı Mehmet Ali Çolak, 
Bölge Adliye Mahkemesi Başkanı Hakan Kuzu, Bölge 
Adliye Mahkemesi Cumhuriyet Başsavcısı Bestami 
Tezcan, Adana Bölge İdare Mahkemesi Başkanı Mehmet 
Torun, Çukurova Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Mehmet Demir, Yönetim Kurulu Üyelerimiz 
Av. Ayça Kara Sığırcı, Av. Sinem Keskin Tanrısınatapan 
ile meslektaşlarımız, hukuk fakültesi öğrenciler, 
davetliler ve yurttaşlar katıldı. Program açılışında saygı 
duruşu ve İstiklal Marşı okundu. 

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Çukurova 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Meryem Tuncel ve 
Çukurova Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Mehmet Demir açılış konuşmaları yaptı. 

ÇUKUROVA ÜNİVESİTESİ İLE İŞ BİRLİĞİMİZ  
       DEVAM EDECEK

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, açılış 
konuşmasında,”Bugün 10 Kasım. Büyük Atatürk’ün 
aramızdan ayrılışının 84. Yıl dönümü. O’nu bir kez 
daha özlemle, minnetle ve saygıyla anıyoruz. Böyle 
bir lidere sahip olduğumuz için bugün ne kadar şanslı 
olduğumuzu bir kez daha anlıyoruz. O’nun bizlere 
bıraktığı mirasına sonsuza dek sahip çıkacağız. 

Çukurova Üniversitesi Hukuk Fakültesi kurulduğu 
günden bu yana sosyal, kültürel, eğitim çalışmalarıyla 
her zaman işbirliği içerisinde olduk. Bugün yapacağımız 
konferansımızın da hukuk dünyamıza ve Adana’ya 
değer katan bir konferans olacağına inanıyoruz.

Baromuzun önümüzdeki yıl 100. Yılını kutlayacağız. 
Düzenleyeceğimiz etkinliler kapsamında geçen hafta 
Slovenya ile “Karşılaştırmalı Hukuk Sempozyumu” 
yaptık. Bugün de hukuk devleti hakkında alanlarında 
yetkin isimlerle konuşup, tartışacağız. 

ANAYASA YAPMA SORUNUMUZ VAR
Ne yazık ki ülkemizde hukuk devletini sağlama 

konusunda Anayasa yapma sorunumuz var. 1982 
Anayasa yapılma iklimini hepimiz biliyoruz. Siyasi 
partilerin yasaklı olduğu bir dönemde % 91 oyla 1982 
Anayasası yürürlüğe girdi. En son 2017 yılında yapılan 
değişiklikler de katılımcı şekilde yapılmadı. Halkın 
önüne bir öneri sunuldu, ya kabul edersin ya da etmezsin 
dendi. Oysa ki Anayasa hazırlanırken insanların bir 
araya gelip konuşmak yerine ülkedeki kurumlar, 
dernekler, ülkenin tüm değer ve birikimlerini bir araya 
toplayıp görüşlerini almak yerine dayatma ile anayasa 
yapılamaz. Yüzde kaç oy alırsa alsın yeter ki %51’i 
geçsin. Anayasa yapılırken hukuk devletini kurmak 
esas olmalı. Bugün Anayasa değişikliğini konuşuyoruz. 
Yarın yine konuşacağız. Herkesin içinde bulunduğu 
bir anayasayı, hukuk devletinin sağlanması açısından 
gerçekleştirmeliyiz. Hukuk devletinin gereği olarak 
basın ve ifade özgürlüğü, temel hak ve özgürlüklerin 
korunması ve geliştirilmesi, kanunların herkese eşit 

Baromuz ve Çukurova Üniversitesi 
Hukuk Fakültesi tarafından düzenlenen 
“21. Yüzyılda Hukuk Devleti” konulu 
uluslararası konferansımız başarıyla 
tamamlandı

ve adil bir şekilde uygulanması, yargının bağımsızlığı 
konularında sıkıntıları görüyoruz. Anayasa yapmanın 
yanında anayasaya etkin bir şekilde nasıl uyulacağını 
da karar altına almak zorundayız. Ülkemizde hukukun 
ilerlemesine katkı sunacak, insan hakları ve hukukun 
üstünlüğü kavramlarına işlerlik kazandıracak 
anayasayı yapabilecek potansiyele sahibiz. Eğer bunu 
yapabilirsek o zaman Atatürk’ün göstermiş olduğu 
muasır medeniyet seviyesine ulaşırız.” dedi.

Av. Gökayaz, etkinliğin düzenlenmesinde emeği 
ve katkısı olanlara teşekkür ederek sözlerine son verdi. 

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, konuşmasının 
ardından birinci oturumun moderatörlüğünü yaptı. 

Oturumda; söz alan Prof. Dr. Rafael Bustos Gisbert 
(Madrid Complutence Üniversitesi – İSPANYA) “The 
Independence of the Judiciary and the Legal Guarantees 
of Judges”, Prof. Dr Selin Esen (Ankara Üniversitesi) 
“Essence of the Right’ as a Criterion to Limit the Rights: 
A Comparative Analysis” Dr. Öğr. Üyesi Zeynep Özkan 
(Çukurova Üniversitesi) “A Contemporary Approach to 
the Rule of Law: “Environmental Rule of Law” sunum 
yaptı. Moderatörlüğünü Prof. Dr. Selin ESEN’in 
gerçekleştirdiği ikinci oturumda; Prof. Dr. Javier Garcia 
ROCA (Madrid Complutence Üniversitesi – İSPANYA)

“Democracy, fair elections and Rule of Law: the 
culture of constitutionalism, European Convention 
on Human Rights and the European Unión”, Prof. Dr. 
Sergei BELOV (St. Petersburg Üniversitesi – RUSYA 
FEDERASYONU), “The Threats to the Rule of Law in 
Measures Taken Against Russians in 2022” Doç. Dr. 
Demet ÇELİK ULUSOY (Doğu Akdeniz Üniversitesi – 
KKTC) “Long-standing Rules and New Era: Digitalizing 
in the Rule of Law” sunumlarını yaptılar.

Oturum soru-cevap bölümüyle tamamlandı.

Günün ikinci oturumu
Prof. Dr. Selin ESEN (Ankara Üniversitesi) 

moderatörlüğünde gerçekleştirildi. 
Prof. Dr. Javier Garcia ROCA (Madrid Complutence 

Üniversitesi – İSPANYA)
“Democracy, fair elections and Rule of Law: the 

culture of constitutionalism, European Convention on 
Human Rights and the European

Unión”
Prof. Dr. Sergei BELOV (St. Petersburg Üniversitesi 

– RUSYA FEDERASYONU)
“The Threats to the Rule of Law in Measures Taken 

Against Russians in 2022”
Doç. Dr. Demet ÇELİK ULUSOY (Doğu Akdeniz 

Üniversitesi – KKTC)
“Long-standing Rules and New Era: Digitalizing in 

the Rule of Law” konularında sunum yaptılar.
 Ertesi gün gerçekleşen programlarda; 
Doç. Dr. Aslı Bilgin’in (Çukurova Üniversitesi) 

moderatörlüğünde yapılanoturumda, Prof. Dr. Gülriz 
Uygur (Ankara Üniversitesi) “The Rule of Law, Epistemic 
Injustice and Vulnerable Legal Subject” , Dr. Öğr. Üyesi 
Özge Apiş (Çukurova Üniversitesi) “TCK’nda Yer Alan 
Bazı Suç Tipleri Bakımından “Suçun Birden Fazla 
Kişi Tarafından Birlikte İşlenmesi” Nitelikli Halinin 
Anlamı”, Dr. Hamit Yelken (Yargıtay 1. Hukuk Dairesi) 
“Hukuk Devleti Bağlamında Hükmün Denetlenmesini 
Talep Hakkı” konularında katılımcıları bilgilendirdi.

Dr. Hamit Yelken (Yargıtay 1. Hukuk Dairesi Üyesi), 
moderatörlüğündeki son oturumda;  Prof. Dr. Luca 
Mezzetti (Bologna Üniversitesi- İTALYA) “Rule of law 
beyond the State: ius cogens as international rule of law?”, 
Doç. Dr. Aslı Bilgin (Çukurova Üniversitesi) “Protecting 
the Rule of Law in EU Legal Order”  Prof. Dr. Miroslaw 
Granat (Kardinal Stefan Üniversitesi – POLONYA) 
“Rule of Law under Illiberal Constitutionalism (Polish 
Case)” hakkında sunumda bulundular.

BAROMUZA ‘TEŞEKKÜR’ PLAKETİ VERİLDİ
Program sonunda Ç.Ü Hukuk Fakültesi Dekanı 

Prof. Dr. Mehmet Demir, Baro Başkan Yardımcımız 
Av. Miyesser Ersalan’a, Baromuzun konferansa verdiği 
destek ve katkılarından dolayı teşekkür plaketi takdim 
etti. Prof.Dr. Demir tarafından tüm konuşmacılara ve 
emeği geçenlere plaketlerini sunmasıyla program sona 
erdi.
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TBB Eğitim Merkezi Yürütme Kurulu Üyesi 
Av. Volkan Bahadır’ın Moderatörlüğünde, 
Türk – Alman Üniversitesi Hukuk Fakültesi 

Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ali Kemal Yıldız’ın sunumuyla 
Seyhan Oteli’nde gerçekleşen seminer Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz’ın konuşmasıyla başladı.  

Av. Semih Gökayaz, seminerin düzenlenmesinde 
katkıda bulunan başta TBB Başkanı Av. Erinç Sağkan’a, 
TBB Başkan Yardımcısı ve Eğitim Merkezi Koordinatörü 
Av. Sibel Suiçmez’e, Yönetim Kurulu üyelerine, TBB 
Eğitim Merkezi Yürütme Kurulu üyelerine, sunumda 
bulunacak değerli hocalarımıza, seminerimize katılan 
meslektaşlarımıza ve Yönetim Kurulu Üyelerimize 
ayrı ayrı Adana Barosu adına teşekkür etti. 

Türk – Alman Üniversitesi Hukuk Fakültesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ali Kemal Yıldız, kürsü yerine 
ayakta slayt gösterimi eşliğinde iki bölümden oluşan ve 
interaktif gerçekleştirdiği yaklaşık 5 saatlik sunumunda; 

Ceza Muhakemesi Kanunu’nda yer alan Soruşturma, 
Kovuşturma  evresinin aşamaları, İfade Alma, Sorgu, 
Delil, Şüpheli ve Sanık Açıklamaları, İspat, İspat İşlevi, 
Susma Hakkı, İkrar, Delil Yasakları,  vicdani kanaat 
konusunu CMK Yasası’ndan örneklerle aktardı. Prof. 
Dr. Yıldız, sunumunda katılımcılarla farazi müdafi-
şüpheli görüşmesi, olay hakkında muhakeme yapma 
ve çeşitli tavsiyeleri ile konuya dikkat çekti.  Ayrıca ceza 
yargılamasında avukatlık becerisi konularında önemli 
bilgiler sundu.   Seminer sonunda konuşmacılara 
Baromuz adına teşekkür plaketi takdim edildi.

Eğitim programına Başkanımız Av. Semih 
Gökayaz, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli, Yönetim Kurulu üyelerimiz Av. Neval Yurtdaş 
(CMK Koordatörü), Av. A. Duygu Özgüven, Av. Özcan 
Delihasan, TÜRAVAK Denetleme Kurulu Üyesi 
Av. Sabahattin Gümüş, avukatlar, stajyer avukatlar 
programa yoğun katılım sağladı.

Adana Barosu avukatları “İşçilik Alacaklarında 
Nitelikli Hesaplamalar ve Bilirkişi 
Uygulamaları” konulu atölye çalışmasında 

buluştu. 
Adana Barosu Avukatlar Salonu’nda düzenlenen 

atölye çalışmasında İş ve Sosyal Güvenlik Hukuku 
Komisyonu Başkanı Av. Vokan Böke ve Baro üyesi Av. 
Mahmut Beylem tarafından avukatlara sunum yapıldı. 
Programa; Baro Başkanı Av. Semih Gökayaz, Yönetim 
Kurulu Üyesi Av. Özcan Delihasan, ve avukat ve stajyer 
avukatlar katıldı. 

Atölye çalışmasının açılışında konuşan Av. Semih 
Gökayaz, Avukatın gücünün bilgisinden geldiğini 
hatırlatarak, şunları söyledi:

“Adana Barosu, etkin, yetkin üyeleriyle bilgili, 
güçlü ve büyük bir baro. Diğer taraftan da sürekli 
olarak kendisini yenileyen ve geliştiren hukukçuların 
yetiştirilmesi için, sürekli çalışan bir baroyuz. 
Önümüzdeki süreçte Sürekli Eğitim Merkezini 

harekete geçirmek istiyoruz. Sizlerden gelen talepler 
doğrultusunda pandemi sürecinde yapamadığımız 
eğitimlerimizi atölye çalışmalarıyla kapatmayı 
planlıyoruz. Bugün sunum yapacak iki değerli 
meslektaşıma çok teşekkür ediyorum. Başarılı 
bir çalışma olacağına inanıyorum.” dedi. Açılış 
konuşmasından sonra atölye çalışmasına geçildi. 
İş hukuku temel kavramlar, İş ve Sosyal Güvenlik 
Hukuku Komisyonu Başkanı Av. Volkan Böke ve Baro 
üyesi Av. Mahmut Beylem tarafından, katılımcılara; İş 
hukukunda Nitelikli Hesaplamalar, İş hukukunda işçilik 
alacaklarında Kıdem ve İhbar Tazminatı, İş hukukunda 
işe iade davalarında dört aylık boşta geçen süre ücreti, 
İş hukukunda işe iade davalarında iş güvencesi, Bilirkişi 
raporlarının incelenmesi, Örnek vaka incelemeleri, İş 
sözleşmeleri, İş sözleşmelerinde fesih, Ücret kavramı, 
Fazla mesai ücretleri ve hesaplamaları, Çalışma süreleri 
ve izinler, Ulusal bayram ve genel tatil, yıllık izin, hafta 
tatili hesaplamaları, İşçilik alacakları ve işe iade davaları 
anlatıldı. Program, soru / cevap bölümüyle sona erdi.

TBB ve Baromuz işbirliği ile CMK 
Uygulamaları konulu Meslek İçi Eğitim 
Seminerimiz yapıldı

Meslektaşlarımız atölye çalışmasında 
buluştu
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Baromuz üyesi Av.Bedirhan Tuna Yıldız’ın 
sunumuyla “Gayrimenkul Hukuku ve Tapu 
İptali Tescil Davası Uygulamaları” konulu 

atölye çalışması Adana Barosu Avukatlar Salonunda 
gerçekleştirildi. 

Programın açılışında 
konuşan Baro Başkan 
Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, “Tecrübelerini 
ve mesleki birikimlerini 
bizlerle paylaşacak olan 
kıymetli meslektaşıma teşekkür 
ediyorum. Meslektaşlarımızın 
daha fazla bilgi, tecrübe ve 
deneyim kazanmaları için Baro 

olarak elimizden geleni yapmaya devam edeceğiz ” 
dedi. 

Programa; Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Yönetim Kurulu Üyemiz Av. Gül Yalçın 
Aslan ile meslektaşlarımız katıldı. 

Uygulama hakkında kapsamlı ve içerik yönüyle 
doyurucu bir sunum hazırlayan Av. Yıldız, güncel 
Yargıtay kararlarıyla da meslektaşlarımızı bilgilendirdi. 

Slayt eşliğinde gerçekleşen sunumda ana başlık 
olarak; Harici Satış Nedeniyle Tapu İptali Tescil 
Davaları, Gayrimenkul Tapu Satış İptal ve Tescil 
Davaları, Şufa (Önalım) Hakkı Nedeniyle Tapu İptal 
ve Tescil Davaları ile Taşınmazların Satışı konularına 
yer verilmiştir.

Program soru ve yanıt bölümüyle tamamlanmıştır.

Baromuz Yönetim Kurulu Üyesi Av. Esem 
Yiğit’in sunumu ile sinevizyon eşliğinde 
“Anayasa Mahkemesi’ne Bireysel Başvuru ve 

Gerekçeli Kararın Geç Yazılması Nedeniyle Tazminat 
Hakkı” konulu atölye çalışması yapıldı.

Av. Esem Yiğit sunumunda; “Gerekçeli Kararın 
Geç Yazılması Halinde Tazminat Hakkı, Anayasa 
Mahkemesine Bireysel Başvuru Usulü”, “6216 Sayılı 
Kanun İle Kabul Edilebilirlik Kriterlerinin Neler 
Olduğu” ile “Süre Şartı, Başvuru İçin İzlenmesi ve 
Dikkat Edilmesi Gereken Şartlar” hakkında bilgi verdi.

Adana Barosu Avukatlar Salonu’nda gerçekleşen 
çalışmayı meslektaşlarımız ilgiyle izledi.

Program soru ve yanıt bölümüyle tamamlandı.

Baromuz ve Genç Avukatlar Derneği’nin 
birlikte düzenlediği Av. Utku Kurt’un 
“Bilirkişilik”, Av.Murat Gülsün’ün 

“Arabuluculuk” ve Av. Şafak Uğurlu’nun 
“Uzlaştırmacılık” konulu Atölye çalışması Adana 
Barosu Avukatlar Salonu’nda yapıldı.

Programın açılışında Sürekli Eğitim Merkezi 
Koordinatörü Av. Nevzat Elçi, Adana 
Genç Avukatlar Derneği Başkanı Av. 
İbrahim Berkay Mart birer konuşma 
yaptı.

Adana Genç Avukatlar Derneği 
Başkan Vekili Av. Murat Oral’ın 
moderatörlüğünde gerçekleşen 
eğitim çerçevesinde Av. Şafak Uğurlu, 
“Uzlaştıma”, “Torba Kanunlar”, 
“Uzlaştırma ve İletişim Psikolojisi 

Bilimi”, “Uzlaştırmanın Avukatlık Mesleğine katkıları”
Av. Utku Kurt, “Bilirkişilik hususunda HMK 

düzenlemesi”, “Bilirkişi raporlarında görülen sıkıntılar” 
ve “Bilirkişilik yapmanın mesleğe etkileri”

Av. Murat Gülsün de, “Arabuluculuk” konusunda 
yaşadığı deneyimlerini katılımcılarla paylaştı.

Program soru/cevap bölümüyle sona erdi.

Baromuz üyesi Av. Bedirhan Tuna 
Yıldız’ın sunumuyla “Gayrimenkul 
Hukuku ve Tapu İptali Tescil Davası 
Uygulamaları” konulu atölye çalışması 
yapıldı

Baromuz Yönetim Kurulu Üyesi Av. 
Esem Yiğit’in sunumuyla “Anayasa 
Mahkemesi’ne Bireysel Başvuru 
ve Gerekçeli Kararın Geç Yazılması 
Nedeniyle Tazminat Hakkı” konulu 
atölye çalışması yapıldı

Adana Barosu ve Adana Genç Avukatlar 
Derneği’nin birlikte düzenlediği atölye 
çalışması başarıyla gerçekleştirildi.
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Baromuz ile Adalet Bakanlığı Ceza 
İşleri Genel Müdürlüğü’nün ortaklaşa 
düzenlediği “Ceza Muhakemesinde Seri 

Muhakeme Usulü” konulu panel Adana Adliyesi 
Konferans Salonu’nda geniş katılımla yapıldı. Paneli 
Adana Cumhuriyet Başsavcısı Bilal Gümüş, Adalet 
Komisyonu Başkanı Mehmet Ali Çolak, Adana Bölge 
Adliye Mahkemesi (BAM) Başkanı Hakan Kuzu, Adana 
Bölge Adliye Mahkemesi Cumhuriyet Başsavcısı 
Bestami Tezcan, Adana Cumhuriyet Başsavcı vekili 
Musa Ünel, Adana Cumhuriyet Başsavcı vekili Attila 
Rahimi, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli, Yönetim Kurulu Üyelerimiz Av. Nevzat 
Elçi, Av. Timur Ortatepe, Av. Esem Yiğit, TÜRAVAK 
Denetleme Kurulu Üyesi Av. Sabahattin Gümüş, çok 
sayıda hakim, savcı, avukat ve stajyer avukat izledi.

Baro Başkanımız Av.Semih Gökayaz, açılış 
konuşmasında, ceza muhakemesinde alternatif 
çözüm yöntemi olarak getirilen seri muhakeme 
usulünde ve basit yargılama usullerinde Adalet 
Bakanlığı’nın ciddi gayret ve çabası olduğunu, 
bugün uygulayıcılara yönelik düzenlenen panelin, 
sergilenen çabanın bir parçası olduğunu belirtti. Av. 
Gökayaz, “Hakimiyle, savcısıyla, avukatıyla hepimiz 
adalet sisteminin kurucu unsuruyuz. Bu nedenle 
ülkede hukukun egemen olması konusunda da 
sorumluluk, hepimize aittir.” dedi. Uzlaştırmacılık 

müessesesinin sadece avukatlara münhasır olması 
gerektiğini vurgulayan Av. Gökayaz, yürürlükte olan 
yasal faiz oranları nedeniyle alternatif çözüm yolu 
olan Arabuluculuğun tıkandığını, bu nedenle gerek 
sigorta şirketleri gerekse işverenlerin arabuluculukta 
ihtilafı çözmek yerine konuyu yargıya taşıdıklarını ve 
yürürlükteki faiz oranları nedeniyle mahkemelerin 
iş yükünün arttığını ifade etti.

Adalet Bakanlığı Ceza İşleri Genel Müdürü 
Ali Öztürkmen, toplumumuzda uyuşmazlıkların 
mahkemeye gitmeden en kısa sürede çözülebilmesine 
katkı sağlayan, yargının da iş yükünün azaltan 
alternatif çözüm yollarının son dönemde etkin bir 
şekilde uygulandığını söyledi.

Açılış konuşmalarının ardından Alternatif 
Çözümler Daire Başkanı Merve Özcan, Prof. Dr. 
Çetin Arslan ve Ceza İşleri Genel Müdür Yardımcısı 
Orhan Cuni’nin sunumuyla gerçekleşen panelde seri 
muhakeme usulünün uygulanması ve işleyişi, usule 
ilişkin mevzuat değişiklikleri ve yüksek mahkeme 
kararları, seri muhakeme usulünde şüpheli müdafinin 
rolü ve önemi, seri muhakeme usulünde açılan dosya 
sayısı, verilen karar sayısı slayt eşliğinde aktarıldı. 
Seri muhakeme usulü uygulamasına ilişkin sorular 
cevaplandırılarak, görüş alışverişinde bulunuldu.

Panel, konuşmacılara Baromuz adına teşekkür 
plaketinin takdimiyle sona erdi.

Baromuz ve Adalet Bakanlığı Ceza 
İşleri Genel Müdürlüğü İşbirliğiyle 
“Ceza Muhakemesinde Seri Muhakeme 
Usulü” konulu panel gerçekleştirildi Bugün vefat eden Baromuz üyesi meslektaşımız 

Av. Erdem Aktürk, Tufanbeyli’de son 
yolculuğuna uğurlandı. Aktürk’ün 

cenazesine Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
ailesi, meslektaşları ve çok sayıda seveni katıldı. Cenaze 
törenine katılanlar Aktürk ailesine başsağlığı dileyerek, 
acılarını paylaştı.

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, meslektaşını 
çok erken yaşta yitirmenin acısını yaşadığını belirterek 
“Meslektaşımız Av. Erdem Aktürk’ü genç yaşta 
kaybetmenin derin acısını yaşıyorum. Yaşama dair, 
ülkesine dair, geleceğe dair planları, umutları vardı 
Erdem kardeşimin. Çok üzgünüm…Kendisine Allahtan 

rahmet; ailesine, sevenlerine, meslektaşlarımıza ve 
yargı camiamıza başsağlığı ve sabır dilerim. Ruhu şad 
olsun” dedi.

Tufanbeyli Mezarlığı’nda kılınan cenaze 
namazından sonra merhum meslektaşımızın naaşı aile 
mezarlığında toprağa verildi.

Adana’da 2001 yılında uğradığı silahlı saldırıda 
meslek şehidi olan merhum meslektaşımız Av. 
Savaş Bedir’i, katledilişinin 21. yılında Buruk 

Mezarlığındaki kabri başında andık. Anma programına 
katılan meslektaşlarımız merhum Av. Savaş Bedir’in 
ardından aynı olayda şehit olan İcra Memuru Hasan 
Fındıl’ın kabrini de ziyaret ederek karanfil bırakıp, dua 
ettiler.

Anma programına Adana Baro Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz, TBB Genel Sekreteri Av. Veli Küçük, 
Başkan Yardımcısı Av. Miyesser Ersalan Önenli, Genel 
Sekreter Av. İlker Mengü, Yönetim Kurulu Üyeleri Av. 
Ayça Kara Sığırcı, Av. Neval Yurtdaş, Av. Esem Yiğit, Av. 
Timur Ortatepe, Disiplin Kurulu Üyeleri Av. Filiz Kaçan 
Yatmaz, Av. Gürler Gaydan, Denetleme Kurulu üyeleri 
Av. Murat Gülsün, TBB Delegeleri Av. Filiz Feyhan 
Karakoç, Baromuz üyesi meslektaşlarımız Av. Tuğgen 
Gökayaz, Av. Dilek Nur Küçük, Av. Göksu Öznergiz, 
Av.Mecnun Yatmaz, Av. M. Hakan Önenli’nin yanı sıra 
eş ve çocukları katıldılar.

Buruk Mezarlığı’nda düzenlenen anma programında 

konuşan Baro Başkanı Av. Semih Gökayaz şunları 
söyledi:

“Bugün, tüm kurullarda görev alan meslektaşlarımla 
buradayız. 21 yıldır aynı acıyı bugün gibi hissediyoruz. 
Merhum meslektaşımız için Savaş Bedir adına 
düzenlediğimiz futbol turnuvası ile adını yaşatıyoruz. 
Hain bir saldırı sonucunda görevini ifa ederken katledilen, 
meslek şehidimizi ve aynı olayda yitirdiğimiz icra 
memuru Hasan Fındıl’ı rahmet ve saygıyla anıyorum. 
En güzel çağlarında, mesleğe ve yaşama dair umutlar 
taşıdığı dönemlerinde yitirdiğimiz Av. Savaş Bedir’e 
yönelen bu saldırıyı ve zihniyeti lanetliyorum. Yaşanması 
kabul edilmeyen bu olayların altında avukatı mesleki 
bilgi ve deneyimini sunan kişi olarak değil, dosyanın ve 
uyuşmazlığın tarafıymış gibi gören zihniyetin saldırısı 
vardır. Dileğimiz; insanlarımızın hak arayışında ve 
adalete erişiminde sesi olan meslektaşlarımıza yönelik 
sözlü ve fiili saldırıların son bulmasıdır. Bu tür üzücü 
olayların yaşanmaması için de Baro olarak üzerimize 
düşenleri fazlasıyla yapacağımızdan kimsenin endişesi 
olmasın.”

Baromuz üyesi meslektaşımız Av. Erdem Aktürk, 
Tufanbeyli’de son yolculuğuna uğurlandı

Haciz işlemi sırasında uğradıkları saldırıda 
kaybettiğimiz görev şehidimiz Av. Savaş Bedir 
ve icra memuru Hasan Fındıl’ı vefatlarının 21. 
yıldönümünde mezarları başında andık
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Adana’da Cumhuriyetin kuruluşunun 99. 
yıl dönümü ve 29 Ekim Cumhuriyet 
Bayramı coşkuyla kutlandı. Törenlere, Baro 

Başkanımız Av. Semih Gökayaz katıldı.Sabah Adana 
Tarihi Kız Lisesi’nde gerçekleşen törende Adana Valisi 
Dr. Süleyman Elban kent protokolünün tebriklerini 
kabul etti. 29 Ekim Cumhuriyet Bayramı resmi 
kutlamasına daha sonra Uğur Mumcu Meydanı’nda 
devam edildi. Önce Adana Valisi Dr. Süleyman Elban, 
Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanı Zeydan Kararlar 
ve Tuğgeneral Nihat Ergün askeri cipin üzerinde halkı 

selamladı. Ardından saygı duruşu ve İstiklal Marşı 
hep bir ağızdan okundu. Cumhurbaşkanı’nın mesajı 
ve Vali Dr. Elban’ın günün anlam ve önemini belirten 
konuşmasının ardından öğrenciler şiir okudu. Adana 
Büyükşehir Belediyesi ekibi zeybek gösterisi, Seyhan 
ÇEP Ticaret Meslek Lisesi öğrencileri de halk oyunu 
gösterisi sundu. Okullar arası yapılan resim, şiir ve 
kompozisyon yarışmalarında dereceye girenlere 
ödülleri verildi. Programın sonunda yapılan geçit 
töreni, vatandaşlar tarafından ilgiyle izlendi.

Cumhuriyetimizin 99. Yılını coşkuyla 
kutladık

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa 
Kemal Atatürk’ün vefatının 84. yılı nedeniyle 

Atatürk Parkı’nda yapılan çelenk sunma törenine 
katıldı.   Atatürk Parkı’nda düzenlenen törende; 
Vali Süleyman Elban, 6. Kolordu ve Müşterek Özel 
Kuvvetler Komutan Yardımcısı Tuğgeneral Nihat 
Ergün ve Adana Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan 
Karalar Atatürk Anıtı’na çelenk sundu.  Ardından saat 
09:05’te sirenlerin çalmaya başlaması ile Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ün manevi huzurunda 2 dakikalık saygı 
duruşunda bulunuldu. Ardından İstiklal Marşı’nın 
okunması ile göndere çekilen bayrağımız yarıya 
indirildi ve program sona erdi.  

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, daha 
sonra Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal 

Atatürk’ün vefatının 84. yılı nedeniyle Şehit Yunus 
Uğur Ortaokulu Konferans Salonunda gerçekleştirilen 
Atatürk’ü Anma Programına katıldı.  Programa Adana 
Valisi Süleyman Elban, 6. Kolordu ve Müşterek Özel 
Kuvvetler Komutan Yardımcısı Tuğgeneral Nihat 
Ergün ile çok sayıda askeri ve mülki erkan ile yurttaşlar 
katıldı.   Anma programı saygı duruşunda bulunulması 
ve İstiklal Marşı’nın okunması ile başladı.  Tarihçi İnan 
Özeri’in “Atatürk” konulu konuşmasının ardından 
Yüreğir TOKİ Köprülü Anadolu Lisesi öğrencilerinin 
orotoryum gösterisi tiyatral anlatımla yapıldı. Etkinlik 
çerçevesinde sahnede öğrenciler Kurtuluş Savaşı 
yıllarından ve Atatürk’ün hayatından kesitler aktardılar. 

Sahnede Atatürk’ün sevdiği zeybek oynandı. 
Program başarı performans sergileyen öğrencilerin 

ayakta alkışlanmasıyla sona erdi.

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz 10 
Kasım Atatürk’ü anma törenlerine katıldı 
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İstanbul Taksim’de dün yaşanan hain terör 
saldırısında şehit olan Adana Aile ve Sosyal 
Hizmetler Müdürlüğü’nde görevli Yusuf 

Meydan ve 9 yaşındaki kızı Ecrin, son yolculuklarına 
Adana’da uğurlandılar. 

Kabasakal Mezarlığı’nda gerçekleşen cenaze 
töreninde Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 

son yolculuğuna uğurlanan Baba ve kızına Allah’tan 
rahmet, ailesine ve sevenlerine sabır diledi. 

Cenaze töreninde Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Derya Yanık, Adana Valisi Süleyman Elban, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Zeydan Karalar, Baro Başkanımız 
Av. Semih Gökayaz, milletvekilleri, kamu kurum ve 
kuruluşların temsilcileri ve yurttaşlar hazır bulundular.

Kuzey Irak’ta yürütülen Pençe-Kilit 
Harekatında EYP patlaması sonucunda şehit 
düşen Piyade Komando Binbaşı Mehmet 

Duman’ın (41) cenazesi, memleketi Adana’ya getirildi.
Bir çocuk babası şehit Duman’ın cenazesi, silah 

arkadaşlarının omuzlarında uçaktan indirilerek cenaze 
arabasına konuldu.

Adana Şakirpaşa Havalimanında düzenlenen 
karşılama törenine Vali Süleyman Elban, Baro 
Başkanımız Av. Semih Gökayaz, TBB Genel Sekreteri 
Av. Veli Küçük, şehidin ailesi, yakınları ve çok sayıda 
yurttaş katıldı. 

Şehit Duman’ın cenazesi, defnedilmek üzere 
Ceyhan ilçesine götürüldü.

Mehmet Duman’ın naaşı, ikindi vakti düzenlenen 
törenin ardından Sağkaya Mahallesi Mezarlığı’nda 
toprağa verildi.

Taksim Şehitleri Yusuf Meydan ve kızı 
9 yaşındaki Ecrin son yolculuklarına 
Adana’da uğurlandılar

Başkanımız Av. Semih Gökayaz, şehit 
Piyade Komando Binbaşı Mehmet 
Duman’ın cenazesini Adana Şakirpaşa 
havaalanında karşıladı

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Başkan 
Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli, 
Genel Sekreterimiz Av, İlker Mengü, 

Saymanımız Av. V. Mert Kuşdemir, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz Av. Nevzat Elçi, Av. Timur Ortatepe, Av. 
İlker Güzel, Av. Ayça Kara Sığırcı ve TBB delegemiz 
Av. Ceyda Esay Büyükdağ ile Baromuzun 32. Dönem 
Genel Kurul ve seçimlerin ardından Anıtkabir’i ziyaret 
ederek büyük Atatürk’ün huzuruna çıktı.

Anıtkabir önünden askerler eşliğinde yürüyerek 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün mozolesine çelenk 
bırakan heyet, burada saygı duruşunda bulunarak 
İstiklal Marşı okudu.

Daha sonra Başkanımız Av. Gökayaz, Anıtkabir 
Özel Anı deftere şunları yazdı:

“Ülkemizin kurtarıcısı ve kurucusu Büyük Atatürk;

Baromuzun 32. Dönem Olağan Genel Kurulu’nun 
ardından yeni seçilen Başkan ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri olarak huzurundayız.

Cumhuriyet ile yaşıt olan Baromuzun 100. Yaşını 
kutlayacak olmanın tarifsiz heyecan ve mutluluğunu 
yaşarken, yarınlarda da devrimlerinin, Cumhuriyet 
değerlerinin, hukuk ve adaletin savunucusu olmaya 
devam edeceğiz.

Geçmişimizin bilgi birikimi ve tüm 
meslektaşlarımızdan aldığımız itici güçle, 100 yıl önce 
olduğu gibi ülkemizi demokrasiyle, adaletle ve barışla 
buluşturma çabasında olacağız. Cumhuriyetimizin 2. 
yüz yılını, devrimlerinin ışığında coşku ve heyecanla 
karşılayacak, onurlu mirasını ileriye taşıyacağız.

Bu yolda; yaşamınız, öğretileriniz, ilkeleriniz 
ve gösterdiğiniz hedefler ile bağımsızlığımızın 
kazanılması ve hukuk devletinin kurulmasına katkı 
sunan tüm kahramanlarımız, bizlerin ilham kaynağıdır. 

Sizi, silah arkadaşlarınızı, tüm şehit ve gazilerimizi 
saygı ve rahmetle anıyoruz.

Sevgili Ata’m, müsterih olunuz.
“Bağımsızlık ve özgürlük benim karakterimdir.” 

sözünüzü damarlarında hisseden bir mesleğin 
mensubu, bağımsız savunmanın temsilcileri olarak 
bizlere bıraktığınız Cumhuriyet’i, adalet, eşitlik, 
özgürlük ve yurttaşın refahı ile taçlandırarak nice yüz 
yıllar yaşatacağız…

Av. Semih GÖKAYAZ
Adana Barosu Başkanı”

Baro Başkanımız ve Yönetim Kurulumuz 
Anıtkabir’de Büyük Atatürk’ün huzuruna 
çıktı
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Diyarbakır Barosu önceki dönem 
Başkanlarından Av. Tahir Elçi’nin 28 Kasım 
2015 tarihinde, Diyarbakır Dört Ayaklı 

Minare önünde yaptığı basın açıklaması sonrasında 
katledilmesine ilişkin dört kişinin yargılandığı 
davanın duruşması, bugün Diyarbakır 10. Ağır Ceza 
Mahkemesi’nde görüldü. Mahkeme başkanı, katılan 
vekilinin beyanlarına kızarak duruşma salonunu 
hiçbir karar vermeden terk etti. Daha sonra salona 
geri dönerek duruşmaya devam etti. Daha evvel 
“Tahir Elçi’nin katledilmesi siyasi bir cinayet” diyen 
dönemin başbakanı Ahmet Davutoğlu’nun tanık olarak 
dinlenilmesi kararından 19/09/2022 tarihinde oy 
çokluğuyla dönüldü. Ara karar kuran hakimlerin reddi 
talep edildi, bu talep de reddedildi. Barolarının davaya 
katılma taleplerini reddeden mahkeme, TÜBİTAK 
raporunun beklenmesine, mülkiye müfettişleri 
raporunun ses ve görüntü kayıtlarının celbine, olay 
görüntülerinin kesik olduğu hususu nedeniyle 
araştırma taleplerinin reddine karar verilerek bir 
sonraki duruşmayı 5 Temmuz 2023 tarihine erteledi. 

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Başkan 
Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli, Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz Av. Neval Yurttaş, Av. Timur 
Ortatepe, Av. İlker Güzel, Av. Esem Yiğit, Av. Ayça 
Kara Sığırcı, TÜRAVAK Denetleme Kurulu ve 
Baromuz Üyesi Av. Sabahattin Gümüş duruşmayı 
takip etti. Duruşma salonunda Baro başkanları, sivil 

toplum örgütü temsilcileri, avukatlar ve AB Türkiye 
Delegasyonu gözlemcilerin yer aldığı görüldü. Baro 
Başkanımız Av. Semih Gökayaz “Hayatı boyunca 
cezasızlıkla mücadele eden hak savunucusu, Diyarbakır 
Barosu eski Başkanı Av. Tahir Elçi cinayetinin olay 
yeri keşfi yaklaşık 5 ay sonra yapıldı. İddianamesi 5 
yıl sonra, 20 Mart 2020 tarihinde tamamlanabildi. 
Av. Tahir Elçi’yi öldüren mermi çekirdeği her nasılsa 
bulunamadı. Bu cinayetin arkasındaki gerçeklerin 
ve faillerin her yönüyle ortaya çıkarılması için çaba 
sarf edilmelidir. Adaletin gerçekleşmesi yerine 
dosyanın örtülmesi konusunda daha fazla çaba sarf 
edildiği gözlenmektedir. Önümüzdeki duruşmanın 
05 Temmuz 2023’e bırakılmış olması da dosyanın 
üstünün kaptılması konusundaki motivasyonu 
ortaya koymaktadır. Mahkemenin bu tavrı, bir hukuk 
cinayetinin işlendiğini açıkça  ortaya koymaktadır. 
Tahir Elçi davasının cezasız kalmaması için davanın 
sonuna kadar takipçisi olacağız.” dedi.  Duruşmanın 
ardından Baro Başkanımız ve yönetim kurulu 
üyelerimiz ile birlikte Av. Tahir Elçi’nin katledildiği 
Tarihi Dört Ayaklı Minare önünde Av.Elçi’yi andı. Av. 
Gökayaz, “Tarihi değerlerin ve eserlerin korunması 
amacıyla yaptığı basın açıklaması esnasında başından 
vurularak katledilen insan hakları savunucusu Av. 
Tahir Elçi’yi vefatının yedinci yılında saygı ve özlemle 
anıyoruz.” dedi.

Başkanımız Av. Semih Gökayaz ve 
Yönetim Kurulumuz Diyarbakır’da Av. 
Tahir Elçi davasının duruşmasına katıldı

Avukatlar Günü’nde, kendi adına bir işlem 
yapmak üzere İstanbul (Çağlayan) Adliyesi 
ve noterde görme engelli meslektaşımız Av. 

Mümin Özeken’e ‘tanık şartı’ dayatılması Ankara’da 
Türkiye Noterler Birliği önünde “imzamız tanığımızdır” 
eylemiyle protesto edildi. 

Görme engelli yurttaşların yoğun katılımıyla 
gerçekleşen eyleme, Baromuzu temsilen Yönetim Kurulu 
Üyemiz ve Engelli Hakları Komisyonu Koordinatörümüz 
Av. İlker Güzel ile Engelli Hakları Komisyonu Başkanımız 
Av. Özlem Kara katıldı. 

HUKUKA AYKIRI UYGULAMA DEVAM EDİYOR
Yoğun katılımla gerçekleştirilen basın açıklamasında, 

Türkiye Noterler Birliği’nin hukuka aykırı şekilde işlem 
yaptığı belirtilerek, ayrımcılığa son verilmesi talep edildi. 
Basın açıklamasında, Noterler Birliği’nin hukuka aykırı 
olarak çıkarılan ve uygulanan 2019/5 sayılı genelgesinin 
hukuka uygun olarak yeniden düzenlenmesi gerektiği 
belirtildi.

Noterler Birliği ile gerçekleştirilen görüşmeler 
neticesinde Birliğin hukuksuz uygulamaya devam 
ettiği belirtilirken, Birliğin, Adalet Bakanlığı’ndan görüş 
istediği ve bu konuda kurul oluşturulması yönünde 
teklifte bulunduğu aktarıldı. Basın açıklamasında, 
Noterler Birliği’nin taleplerinin görme engelli bireyleri 
oyalama taktiği olduğu vurgulanırken, Adalet Bakanlığı 
Hukuk İşleri Genel Müdürlüğü’nün 06.05.2022 tarihli 
görüş yazılarına değinilerek söz konusu uygulamaların 
hukuka aykırılığının kesinleşmiş olduğu ifade edildi.

Açıklamaya Adana Barosu Engelli Avukatlar 
Komisyonu, Ankara Barosu Engelli Avukatlar Kurulu ve 
Engelli Hakları Merkezi, Bursa Barosu engelli Avukatlar 
kurulu, Denizli Barosu Engelli Avukatlar Komisyonu, 
İstanbul Barosu Engelli Hakları Merkezi, İzmir Barosu 
Engelli Avukatlar Kurulu, Aktif Görmeyenler Derneği, 
Altı Nokta Körler Derneği, Ayrımcılıkla Mücadele ve 
Eşitlik Derneği, Eğitimde Görme Engelliler Derneği, 
Engelsiz Erişim Derneği, Görme Engelli Evrensel 
Hukukçular Derneği, Sesli Betimleme Derneği, Türkiye 
Körler Federasyonu ve üye görme engelli dernekleri 
katıldı. 

Eylem sonrası, Yönetim Kurulu Üyemiz ve Engelli 
Hakları Komisyonu Koordinatörümüz Av. İlker Güzel ile 
Engelli Hakları Komisyonu Başkanımız Av. Özlem Kara, 
TBB Genel Sekreteri Av. Veli Küçük ile konu hakkında 
görüş alışverişi yapıldı.

İmza atabilen görme engelli kişiler hukuki işlem 
yaparken gerek 6098 sayılı Türk Borçlar Kanunu’nun 
15/3 maddesine göre, gerekse de 1512 sayılı Noterlik 
Kanunu’nun 73. ve 75. Maddelerine göre tanık huzurunda 
işlem yapmak isterlerse ancak o hukuksal işlem için 
tanık bulundurulması gerekmekte olup, şayet kanuni 
düzenlemelerdeki koşulları taşıyan görme engelli kişiler 
tanık huzurunda bir hukuksal işlem yapmak istemezlerse, 
tanık bulundurmaksızın özgürce işlem yapabileceklerdir. 
Bir başka ifade ile bu husus tamamen imza atabilen görme 
engellilerin serbest irade ve tercihlerine bağlı kılınmıştır. 

Noterlerin, görme engellilerin imzalarını yeterli 
bulmayıp ayrıca iki tanık istemesi üzerine Baroların engelli 
komisyonları ve görme engelli sivil toplum örgütlerince, 
Türkiye Noterler Birliği ile Noterlerin işlemlerinde 
görme engelli bireylerin onur ve saygınlığını yok sayan 
ve hukuka aykırı şekilde tanık isteyen uygulamalarından 
vazgeçmesi istemiyle yapılan görüşmelerde , tamamen 
hukuka uygun nitelikteki haklı  talep ve isteklerine  uygun 
sonuç alınamamıştır. Bu nedenle, Türkiye Noterler Birliği 
önünde “imzamız tanığımızdır” eylemi düzenlenmiştir. 
Eylemde baromuzu yönetim kurulu üyemiz ve engelli 
hakları komisyonu koordinatörümüz av. İlker güzel ile 
engelli hakları komisyonu başkanımız av. Özlem kara 
temsil etmiştir. Eylem sonrası, Tbb Genel sekreteri av. 
Veli küçük ile konu hakında görüs alış verişi yapılarak 
bilgi verilmiştir.

Özyeğin Üniversitesi Hukuk Fakültesi Etkinlik 
Komisyonu tarafından ‘’Avukatlar Günü Etkinlikleri VII’ 
etkinlikleri kapsamında  düzenlenen söyleşi online olarak 
gerçekleştirildi. Programa Adana Barosu Başkanımız 
Av. Semih Gökayaz ve Özyeğin Üniversitesi Öğretim 
Üyesi Av. Prof. Dr. Mustafa Topaloğlu konuşmacı 
olarak katıldı. Araştırma Görevlisi Melis Gizem 
Çığşar’ın moderatörlüğünde yapılan söyleşide avukatlık 
mesleğinin, 

BARO BAŞKANIMIZ Av. SEMİH GÖKAYAZ:
“BU YASAĞIN HUKUKİ NİTELİĞİ YOKTUR”
Adana Emniyet Müdürlüğü kent genelinde 9-24 

Mayıs tarihleri arasında siyasi partiler ve sendikaların 
yapacağı faaliyetler hariç, park, bahçe, kamu binaları da 
dahil olmak üzere basın açıklaması, yürüyüş, toplantıların 
yasaklandığı duyurdu.

Görme engellilerin “İmzamız Tanığımızdır” 
eylemine Baromuzu temsilen Engelli 
Hakları Komisyonu Koordinatörümüz Av. 
İlker Güzel ile Engelli Hakları Komisyonu 
Başkanımız Av. Özlem Kara katıldı
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Adana’da, Mayıs ve Haziran aylarında 
özellikle Avrupa’nın çöplerinin şehrimize 
getirilmesine ve bu çöplerin kentte gelişigüzel 

dökülmesine karşı merkez Sarıçam ilçesi Çarkıpare 
Mahallesi ve Seyhan ilçesi Yenidam Mevkii Seyhan Su 
Arıtma Tesisinin yanında atık dökülen arazi üzerinde 
protesto gösterileri yapıldı.

Adana Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Adana 
Barosu Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli, 
Adana Akademik Meslek Odaları Birliği (ADAMOB) 
Dönem Sözcüsü ve Adana Tabip Odası Başkanı Uzm. 
Dr. Selahattin Menteş, Adana Veteriner Hekimler Odası 
Başkanı Nihat Köse, Adana Eczacı Odası Başkanı Ecz. Ö. 

Mürsel Yalbuzdağ, Adana Barosu Çevre ve Kentleşme 
Komisyonu Başkanımız Av. Emin Coşkun, Komisyon 
Üyesi Av. Sevda Sevilmiş, Baromuz üyesi Av. Uğur Buğra 
Tanır, Av. Mehmet Gökberk, Adanalı sanatçılar Mimarlar 
Odası Adana Şubesi, Toplumsal Yaşamın Sesi Derneği, 
Biz Adanalıyık Platformu üyeleri, Adanalı sanatçımız 
Haluk Levent, Röportaj Adam olarak bilinen Mahsun 
Karaca çevre gönüllüleri ile yurttaşlar eylemlere destek 
verdi. 

Adana Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
burada yaptığı açıklamada, “Bugün 5 Haziran Dünya 
Çevre Günü. Çevre Hakkı, Anayasa ve Uluslar arası 
sözleşmelerle güvence altına alınmış temel bir insan 
hakkıdır. Her bireyin temiz su, temiz deniz, temiz toprak 
ve temiz havaya hakkı vardır. Son dönemde birçok basın 
açıklaması ve eyleme rağmen şehrinizin ve ülkemizin 
ithal çöp sorunu devam etmektedir. Sorunların çözümü 
için hepimize düşen sorumluluklar var. Çevre sorunlarına 
ilişkin bireysel ve kurumsal sorumluluklarımızı yerine 
getirirken, aynı zamanda kalıcı çözümlere ulaşmak için, 
doğaya, çevreye, tüm doğal yaşama, insan haklarına 
değer veren adil, demokratik bir toplumsal yaşam 
mücadelesini kesintisiz sürdüreceğiz.” dedi.

Baromuz, Avrupa’nın çöpünün Adana’ya 
getirilmesine karşı yapılan eylemlere katıldı

Türkiye Barolar Birliği (TBB) Başkanı Av. R. 
Erinç Sağkan, Başkan Yardımcısı Av. Sibel 
Suiçmez, Genel Sekreter Av. Veli Küçük, 

Sayman Av. Gökhan Bozkurt ve Baro Başkanlarından 
oluşan bir heyet, Adalet Bakanı Bekir Bozdağ’ı 
makamında ziyaret etti. Ziyaretin ana gündem 
maddelerini, Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi’nin 
güncellenmesi, CMK Ücret Tarifesi’nin Avukatlık Asgari 
Ücret Tarifesi ile eşitlenmesi ve birikmiş adli yardım 
ücretlerinin ve beraat vekalet ücretlerinin ödenmesi 
konuları oluşturdu.

Toplantıda Baro Başkanları söz aldı. Baro Başkanları 
genel sorunlardan bağımsız lokal konuları da dile 
getirdiler. Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Adana Adliye 
Sarayı yerleşkesinde avukatlara ayrılan otopark alanın 
ücretsiz kullandırılmasını talep etti.  Yeni Adliye’nin 
hemen yanı başındaki hakim ve savcılara ait lojmanların 
otoparkına kendi araçlarını park ettiklerini belirten Av. 

Gökayaz, Yeni Adana Adliyesi yerleşkesindeki açık ve 
kapalı 1.500’den fazla araç kapasiteli otopark alanının 
yarından çoğunun bomboş durduğunu söyledi.  Bakan 
Bozdağ, baroların ve avukatlık mesleğinin sorunlarının 
çözümü konusunda ne gerekiyorsa yapılacağını söyledi.

TBB ve Barolar, Adalet Bakanıyla 
yapılan toplantıda mesleğin sorunları ve 
çözüm önerilerini sundu

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Çağ 
Üniversitesi Uluslararası Hukuk Kulübü 
tarafından düzenlenen Kariyer Festivali 22 

etkinliğinin açılış oturumu olan “VII. Baro Başkanları 
Toplantısı’nda öğrencilerle bir araya geldi. Av. Gökayaz, 
öğrencilerin kendisine yöneltilen sorularını cevapladı, 
talep ve önerilerini dinledi.

Çağ Üniversitesi Hukuk Fakültesi Prof. Dr. İlhan 
Yücel Konferans Salonunda düzenlenen etkinliğin 
açılış konuşmasını Çağ Üniversitesi Rektör Yardımcısı 
Yrd. Doç. Dr. Şehnaz Karakaş yaptı.

Moderatörlüğünü Çağ Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Yücel Ertekin’in yaptığı 
toplantıda, Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, “Baro 
Teşkilatı, Görev ve Yetkileri”, Gaziantep Baro Başkanı 
Av. İskender Kahraman “Stajyer ve Genç Avukatların 
Sorunları ve Çözüm Önerileri ” ve Mersin Baro Başkanı 
Av. Gazi Özdemir “Alternatif Uyuşmazlık Çözüm 
Yöntemlerinin, Uyuşmazlıkların Giderilmesindeki 
Avukatın Rolü” konularında görüş, düşünce ve 
önerilerini öğrencilerle paylaştı.

İnteraktif sunumunda, öğrenim hayatı, kariyer 
yolculuğu ve mesleki tecrübelerini öğrencilere 
anlatan Av. Gökayaz, hukuk Fakültesi mezunlarının 
yalnızca hukuki alanda değil çeşitli dallarda da görev 
ve sorumluluk alabileceğine dikkat çekti.

Av. Gökayaz, avukat adaylarına da umutsuzluğa asla 
kapılmamalarını tavsiye etti. Av. Gökayaz, Avukatlık 
mesleğinin sorunları, çözümleri ve geleceği hakkında 
önemli değerlendirmelerde bulunup, görüşlerini 
aktardı.

Av. Gökayaz, “Sizlerle bir arada olmak hakikaten 
çok güzel, iyi ki buradayım iyi ki sizlerle beraberim. 
Mesleğin ilk yıllarında bizler de çok zorlandık. Özellikle 
hangi mesleği yapmak istiyorsanız kariyerinizi 
planlamaya şimdiden başlamalısınız. Her biriniz 
bu okuldan mezun olduğunuzda kiminiz hakim, 
kiminiz savcı, kiminiz avukat olarak topluma hizmet 
edeceksiniz.Gelecek sizsiniz, umutsuzluğa yer yok.” 
dedi.

BAŞKANIMIZ EMEĞİ GEÇENLERE   
       TEŞEKKÜR ETTİ

Av Gökayaz, “Üniversitemiz ile işbirliği halindeyiz, 
öğrencilerimiz ile sürekli iletişim içindeyiz. Böylesi 
güzel bir ortamda sizlerle bu keyifli söyleşi de olmamızı 
sağlayan hukuk kulübüne, kıymetli dekanımıza, 
katılımlarından dolayı tüm akademisyenlerimize ve 
sevgili öğrencilerimize çok teşekkür ederim.” şeklinde 
konuştu.

Toplantı sonunda değerli görüş ve katkılarından 
ötürü Çağ Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Yücel Ertekin tarafından Baro Başkanlarına 
teşekkür belgesi takdim edildi.

Çağ Üniversitesi Uluslararası Hukuk 
Kulübü’nün düzenlediği “VII. Baro 
Başkanları Toplantısı”nda öğrencilerle 
bir araya geldik
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Avukatlık mesleğinde yaşanan sorunlar ve 
çözüm önerilerinin konuşulduğu “Avukatlık 
Mesleğindeki Sorunlar Forum-3” konulu 

toplantımızı Seyhan Oteli’nde gerçekleştirdik.
Toplantı, Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz’ın 

açılış konuşmasıyla başladı. Av. Gökayaz, Baro’nun 
çalışmaları hakkında kısa bilgi verdi. Av. Gökayaz, 
Yeni Adliye Binasındaki otopark sorununu çözümü 
için Adalet Bakanlığı nezdinde girişimlerinin devam 
ettiğini ifade etti.

Av. Gökayaz, “Adana Barosu olarak biz büyük 
bir aileyiz. Mesleki dayanışma adına Adana Barosu 
Avukatları Yardımlaşma Sandığı (ADABAYS) kurduk. 
2021 Aralık ayında mesleki dayanışma amacıyla 
kurmuş olduğumuz sandığımıza kayıtlarımız devam 
etmektedir. Şu anda bağış, aidat ve giriş keseneği 
ile birlikte sandığımızda belirli bir meblağa ulaştık. 
(140 bin TL) Hedefimiz (300 bin TL) en kısa sürede 
meslektaşlarımıza destek verecek duruma gelmektir. 
Bildiğiniz üzere göreve gelir gelmez Uyum Büromuzu 
kurduk. Uyum Büromuzda her şey yolunda. Buradan 
planlamasını yapıp, düzenini kurup, kanatlanarak uçan 
meslektaşlarımı görmenin mutluluğunu yaşıyoruz. 
Uyum Büromuz, 15 -20 baroya ilham kaynağı 
oldu. Uyum Büromuzdan faydalanmak isteyen 
meslektaşlarımızı bekliyoruz” dedi.

Forumda dile getirilen konular ve bunların çözüm 
önerilerinin yeni bir yol haritası olarak sorunları 
çözmede belirleyici olacağını ifade eden Av. Gökayaz, 
“Buradan iyi sonuçlarla ayrılacağımızı umuyorum. 
Sorunlarımıza sahip çıktığını için, buraya kadar 
geldiğiniz için hepinize ayrı ayrı teşekkür ediyorum. 
Sorunlarımızı hep birlikte çözmeye, ortak akla 
ihtiyacımız var. Kürsü sizindir” şeklinde konuştu.

Konuşmanın ardından Başkanımız Av. Semih 
Gökayaz, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli ve Yönetim Kurulu üyemiz Av. Neval Yurtdaş 
moderatörlüğünde yapıldı.

Yaklaşık 4.5 saat süren forumda; CMK ve Adli 
Yardım görevlendirmeleriyle ilgili konular, sistemine 
dair görüşler eşliğinde, avukatlığa kabul ve geçiş 
sınavı, avukatların geçim sorunları, avukat intiharları, 
avukatlık yasasında değişiklik, hukukun üstünlüğü, 
demokrasi, insan hakları, yargı bağımsızlığı gibi 
konular üzerinde çözüm önerilerinde bulunuldu.

Meslektaşlarımız, Av. A. Faruk Ulaş, Av. Mehmet 
Akdemir, Av. Sabahattin Gümüş, Av. Gamze Toroman, 
Av. Deniz Eylem Coşkun, Av. Bahar Melek Dizdar, 
Av. Ezgi Tuzcu, Av. Hasan Yuvalı, Av. Hacı Hüseyin 
Kılınç, Av. Yasemin Tanır, Av. Mustafa Çinkılıç, Av. İpek 
Dirim Kara, Av. İbrahim Berkay Mart, Av. Ahmet Sait 
Taştekin, Av. Filiz Feyhan Aksoy Karakoç, Av. Mehmet 
Gökberk’in katkı koyduğu programa; Baro Başkanımız 
Av. Semih Gökayaz, Genel Sekreterimiz Av. İlker 
Mengü, Saymanımız Av. V. Mert Kuşdemir, Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz Av. Nevzat Elçi, Av. Gül Yalçın, Av. 
İlker Güzel, Av. Neval Yurtdaş, Av. A. Duygu Özgüven, 
TBB Avukat Hakları Merkezi Yürütme Kurulu Üyesi Av. 
Sabahattin Gümüş, Baro Meclis Başkanı Av. Yasemin 
Tanır, meslektaşlarımız ve stajyer avukatlar katıldılar.

Avukatlık Mesleğindeki Sorunlar Forumu-3
Meslektaşlarımızın katılımıyla yapıldı

Adana Barosu üyesi meslektaşlarımız, 
Spor Komisyonu ve Kültür Sanat 
Komisyonumuzun düzenlediği “4. Doğa 

Yürüyüşünde” buluştu. Etkinliğinin yeni adresi Mersin 
Erdemli ilçesinde bulunan Lamos Kanyonu oldu. 
Etkinliğe 140 avukat eş ve çocuklarıyla katıldı.

Etkinlikte Lamos Kanyonu’nun bir kısmını 
kapsayan Kayacı Vadisi ve Limonlu Çayı boyunca 12 
kilometre yürüyen meslektaşlarımız hem vadinin 
hem de vadinin ortasından geçen Limonlu Çayı’nın 
doğal güzelliğine hayran kaldı. Katılımcılar, yürüyüşün 
ardından Limonlu Çayı’nın etrafında dinlendi. 
Kendilerini serin suya atan katılımcılar yüzmeyi de 
ihmal etmediler. Katılımcılar, Baromuz kültür sanat 
ve spor komisyonlarında görevli meslektaşlarımıza, 
kafilemize eşlik eden rehberlerimiz Efe Cansu, Hüseyin 
Birbiri, Lütfiye Cansu ve Pelin Sertler’e yöre hakkında 
verdikleri bilgilerle yürüyüşümüze katkı sağladıkları 
için teşekkür ettiler.

Etkinliğimize, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Kültür ve Sanat Komisyonu Başkanımız 

Av. Duygu Özgüven, Yönetim Kurulu üyelerimiz Av. 
Neval Yurtdaş, Spor Komisyonu Başkanımız Av. Sefa 
Ün, Kültür Sanat Komisyonu Başkanımız Av. Fatih 
Aslan, Spor Komisyonu Başkan Yardımcımız Av. Arda 
Aslankeser, avukatlar, stajyer avukatlar, hukuk fakültesi 
öğrencileri ve aileleri katıldı.

Geziyi organize eden Adana Barosu Spor ve Kültür 
Sanat Komisyonlarımızın Başkanları Av. Sefa Ün ve 
Av. Fatih Aslan da, “Doğa bizi çağırıyor, biz de ona 
kulak veriyoruz. Belemedik, Kadıncık, Kızılkaya’nın 
ardından Lamos Kanyonu’na gidildi. Hem eğleniyor 
hem de birbirimizle tanışma, kaynaşma imkanı 
buluyoruz. Etkinlik takvimimiz bitmez. Yakın zaman 
yeni rotalarda buluşacağız.” dediler.

“4. Doğa Yürüyüşünü” Lamos Kanyonu’na 
gerçekleştirdik

Adana Barosu Kültür ve Sanat Komisyonu 
etkinlikleri kapsamında Müzik 
Topluluğu’muzun “Yaza Merhaba Rock 

Konseri” Baro Tesislerimizde yapıldı.
Sahnede başarılı bir performans sergileyen grup 

üyeleri Anadolu Rock ve Slow Rock türünde sevilen 
şarkıları yorumladı. Tamamı avukatlardan oluşan 
15 kişilik müzik topluluğumuz solo, düet ve vokaller 
şeklinde seslendirdikleri performansları ile gönülleri 
fethetti. Yüzlerce izleyici şarkılara hep bir ağızdan 
eşlik etti. Coşkunun hiç bitmediği konserde 2 saatten 
daha uzun bir süre sahnede kalan meslektaşlarımız, 
izleyenlerden tam not aldı.

Etkinliğe, Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, TBB 
Genel Sekreteri Av. Veli Küçük, Genel Sekreterimiz Av. 
İlker Mengü, Kültür Sanat Komisyonu Koordinatörü 
Yönetim Kurulu Üyemiz Av. Ayşe Duygu Özgüven, 
Av. Özcan Delihasan, Av. İlker Güzel, CHP Çukurova 
İlçe Başkanı Av. Remzi Ümit Atay, avukat ve stajyer 
avukatlar ile eş ve çocukları katıldı.

Konserde; Av. Ezgi Gökoğlu, Av. Merve Tuna, Av. 
Ulaş Avşar, Av. Yusuf Semih Altıntaş, Av. Rojda Yıldırım, 
Av. İkbal Özlem Arıoğlu, Stj. Av. Boran Anlar, Av. , Av. 
Uğur Buğra Tanır, Av. Gizem Çalışkan, Av. Elif Mantı 
Açıkgöz, Av. İsmail Mutlu, Av. Ayşenur Keçe, Av. Gökhan 
Umurhan, Av. Gülen Diler, Av. Aykan Eser sahne aldı.

Sahne alan meslektaşlarımıza Ritim Gitarda Stj. 
Av. Alperen İyi, Solo Gitarda Stj. Av. Ali Çağatay Biçer, 
Bas Gitarda Av. İsmail Mutlu ve Bateride Ahmet Bingöl 
eşlik etti.

Başkanımız Av.Semih Gökayaz ve Kültür Sanat 
Komisyonu Koordinatörü Yönetim Kurulu üyemiz 
Av. Ayşe Duygu Özgüven sahnede yer alan tüm 
meslektaşlarımıza emeklerinden dolayı teşekkür etti.

Meslektaşlarımızdan unutulmaz “Rock” 
konseri
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Adana Barosu 31. Dönem Meclis Toplantısı 
Başkanımız Av. Semih Gökayaz’ın 
katılımıyla yapıldı.   Adana Barosu Avukatlar 

Salonu’nda yapılan toplantı, meslek şehitlerimiz için 
saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başladı. 
Açılış konuşmasında Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
sözlerine dün vefat eden Baromuz üyesi Av. Erdem 
Çay’ı rahmetle anarak başladı.   Baromuzun çalışmaları 
hakkında Meclis’e bilgilendirme sunumu gerçekleştiren 
Av. Gökayaz, TBB 1. Altı Aylık Değerlendirme 
Toplantısından çıkan sonuç deklarasyonu bilgilerini 
paylaştı.  Av. Gökayaz, toplantıda tespit edilen sorunların 
çözümüne yönelik ortak taleplerden bazılarını şöyle 
ifade etti:  “Artan enflasyon oranları dikkate alınarak, 
Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi’nde derhal güncelleme 
ve iyileştirme yapılması, CMK ücretlerinin, Avukatlık 
Asgari Ücret Tarifesi ile eşitlenmesi, Avukatların faaliyet 
alanlarının genişletilmesi; hukuk yargılamalarında 

ve arabuluculukta avukatlıkla temsil zorunluluğu 
getirilmesi; KVKK tebliğinde yer alan veri koruma 
görevlisi hukukçu olması talepleri kararlaştırıldı. İçinde 
bulunduğumuz koşullar görmezden gelindiği takdirde 
Anayasa ve kanunların bize tanıdığı demokratik 
haklarımızı kullanmakta bir an bile tereddüt 
etmeyeceğimizi; temsil yetkimizden aldığımız haklara 
dayanarak aşamalı eylem planlarını hep birlikte hayata 
geçireceğimizin bilinmesi kamuoyu ile paylaşıldı”  
Av. Gökayaz, “Katılımınız bizim çok kıymetlidir. 
Meclis toplantısının mesleğimize ve camiamıza katkı 
sağlamasını diliyorum” dedi. Baro Meclisi Başkanı 
Av. Yasemin Tanır’ın başkanlığında  gerçekleştirilen 
toplantıda gündem maddeleri görüşüldü. Meclis  
Başkan Yardımcısı Av. Ercan Avşar,  Yazman Av. Başak 
Aygün ve Üye Stajyer Av. Eylül Satır divanda yer aldılar. 
Gündemde yer alan ADABAYS Yönetmeliği, Avukatlık 
Ücret Sözleşmesinin yenilenmesi, Arabuluculuk ve 
Tahkim şartının sözleşmelerde yer alması, Avukatlar 
arasındaki disiplin hukuku ile ilgili şikayetlerde barışçıl 
çözüm yollarına dair konu başlıkları  müzakere edildi.   
Toplantıda, Avukatların Disiplin soruşturmalarının 
sulh yoluyla çözülebilmesi Etik Kurulu oluşturulması, 
ADABAYS’dan yararlanma koşullarının belirlenmesi, 
Avukatlık Ücret Sözleşmesinde tahkim şartının 
konulması hakkında yönetim kuruluna öneride 
bulunuldu. Gündem maddelerinin görüşülmesi 
tamamlanan meclis toplantısı, iyi dilekler paylaşılarak, 
Meclis Başkanı Av. Yasemin Tanır tarafından kapatıldı.

Baro Meclisi’nde TBB “1. Altı Aylık 
Değerlendirme Toplantısı”ndan çıkan 
sonuç deklarasyonu bilgileri paylaşıldı

Adana Barosu Spor Komisyonu etkinlikleri 
kapsamında bu yıl 19’uncusu düzenlenen 
“Av. Savaş Bedir Geleneksel Halı Saha Futbol 

Turnuvası’ ve “Avukat Spor Oyunları Tenis Turnuvası” 
sonunda kupa ve plaketler törenle sahiplerini buldu.

Adana Adliye Sarayı Adana Barosu Avukatlar 
Salonu’nda gerçekleşen tören büyük bir coşkuya sahne 
oldu. Şampiyonlar Ligi müziği eşliğinde gerçekleşen 
programa, meslektaşlarımız, adliye çalışanları ile çok 
sayıda davetli katıldı.

Başkanımız Av. Semih Gökayaz, burada yaptığı 
konuşmada, Adana Barosunun meslektaşlarıyla, 
yargı camiasının tüm unsurlarıyla büyük bir aile 
olduğunun altını çizdi. Av. Gökayaz, “Tüm katılımcıları 
kutluyoruz. Dostluk ve kardeşlik çerçevesinde geçen 
müsabakalarda sahada birbirleriyle kıyasıya rekabetin 
olduğu ancak kaybedenin kazanını alkışladığı, kazanın 
da kaybedeni teselli ettiği mükemmel bir turnuva 
izledik. Gelecek yıl görüşmek dileğiyle; herkesin eline, 
emeğine, yüreğine sağlık. Çok güzel bir organizasyon 
oldu. Futbol turnuvasının gerçekleşmesinde emeği 
olan Spor Komisyonu Koordinatörümüz Av. Özcan 
Delihasan’a, Komisyon Başkanımız Av. Sefa Ün’e, 
Komisyon Başkan Yardımcısı Av. Arda Aslankeser’e, 
komisyon üyesi Av. Nuri Şahin’e, spor komisyonun tüm 
üyelerine, tenis turnuvasının tüm yükünü sırtlayan 
Av. Hakan İlbeyi’ne şükranlarımı sunuyorum.” dedi. 
Av. Gökayaz, 2001 yılında Adana’da görevi başında 
uğradığı silahlı saldırıda hayatını kaybeden merhum 
Av. Savaş Bedir’i de andı. Av. Gökayaz, son dönemde 
hukukçulara ve sağlıkçılara yönelen şiddeti bir kez 
daha lanetledi.

Konuşmanın ardından dereceye giren takım ve 
sporculara kupa ve ödülleri takdim edildi.

ADANA BAROSU AVUKAT SPOR OYUNLARI  
       2022 TENİS TURNUVASI KADINLAR   
       KATEGORİSİ

1. AV. PETEK KARASU
2. AV. DAMLA TURAKTEKİN
3. NURAN KOÇ

ADANA BAROSU AVUKAT SPOR OYUNLARI  
       2022 TENİS TURNUVASI  ERKEKLER   
       A KATEGORİSİ

1. AV. ATİLLA AYMAN
2. AV. AHMET ALP ELBEK
3. AV. NECMETTİN ŞEN

ADANA BAROSU AVUKAT SPOR OYUNLARI  
       2022 TENİS TURNUVASI ERKEKLER   
       B KATEGORİSİ

1. AV. MEHMET KÜTÜK
2. AV. SADIK AHMET SARIBIYIK
3. AV. TALHA ERDEM

ADANA BAROSU AVUKAT SPOR OYUNLARI  
       2022 TENİS TURNUVASI ERKEKLER   
       C KATEGORİSİ

1. AV. FETHİ ÖKSÜZ
2. AV. TOLUNAY TOYBUKOĞLU
3. ADNAN AKSOY

ADANA BAROSU AVUKAT SPOR OYUNLARI  
       2022 TENİS TURNUVASI KARIŞIK   
       ÇİFTLER KATEGORİSİ

1. AV.DAMLA TURAKTEKİN
1. AV. HAKAN İLBEYİ
2. AV. ÖYKÜ EŞBERK
2. AV. ATİLLA AYMAN

ADANA BAROSU AVUKAT SPOR OYUNLARI  
       2022 TENİS TURNUVASI ÇİFT          
       ERKEKLER KATEGORİSİ

1. AV. ATİLLA AYMAN
1. AV. ABDURRAHMAN DÖNMEZ
2. SEFA BURAK KAYMAK
2. AV. İSKENDER GÖKÇELİ

2022 ADANA BAROSU AV. SAVAŞ BEDİR  
       GELENEKSEL 19. HALI SAHA TURNUVASI

1. ADANA BAROSU CEYHAN FUTBOL TAKIMI
2. KOLLUK GÜCÜ
3. ADANA BAROSU FUTBOL TAKIMI

“Geleneksel Av. Savaş Bedir Halı Saha 
Futbol Turnuvası” ve “Avukat Spor 
Oyunları Tenis Turnuvası”nın ödül 
töreni yapıldı
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TBB 46. Baro Başkanları Toplantısı, 23.07.2022 
tarihinde Türkiye Barolar Birliği’nin 
ev sahipliğinde 80 baronun katılımıyla 

Özdemir Özok Kongre Merkezi gerçekleştirildi. 
Avukatlık Kanunu’ndaki Değişiklik Uyarınca 

Staj Yönetmeliği’nde Yapılacak Değişikliğin 
Değerlendirilmesi, TBB Tarafından Hazırlanarak 
Adalet Bakanlığı’na Gönderilen Ara Dönem Avukatlık 
Asgari Ücret Tarifesi ve 2023 Yılı Tarifesi Hakkında 
Görüşme, CMK Ücretlerinde Ara Dönem Artışı ve 2023 
Yılı Tarifesi Hakkında Görüşme, Adli Yardım Bütçesinin 
Yetersizliği ve Ödemelerin Gecikmesi Sorununun 
Görüşülmesi, 04-05 Haziran 2022 Tarihinde Yapılan 
1. Değerlendirme Toplantısında Karar Altına Alınan 
ve Kamuoyu İle Paylaşılan Hususlarda Yol Haritasının 
ve Yöntemin Belirlenmesi gündem maddeleri altında 
bir araya gelen Baro Başkanları görüş ve önerilerini 
sundular. 

Toplantıda; Birliğimiz tarafından hazırlanan 
“Türkiye Barolar Birliği Avukatlık Staj Yönetmeliği’nde 
Yapılacak Değişiklik” ile ilgili taslak metin ve 
“Karşılaştırma Cetveli” de değerlendirildi. Toplantı 
sonunda, Baro Başkanları; mesleki sorunların çözümü 
ile AAÜT ile CMK ücretlerinde gerekli artışın sağlanması 
için Ağustos ayından itibaren izlenecek yol ve yapılacak 
çalışmalar konuşuldu. Toplantıda ; Staj Yönetmeliği’nde 
Yapılacak Değişikliğin Değerlendirilmesi, 2023 Yılı 
Ara Dönem Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi ve CMK 
Ücretlerinde Ara Dönem Artışı ,Adli Yardım Bütçesinin 
Yetersizliği gibi önemli konular ele alınarak istişare 
edildi. Başkanımız Av. Semih Gökayaz, tarafından bu 
konularla ilgili Baromuz adına çözüm önerilerini ve 
görüşlerimizi bildiren bir rapor sundu.

Av. Gökayaz, toplantıda şu ifadelere yer verdi: 
“Yıllarca dile getirilen hukuk fakültelerinin 

hesapsız açılması durdurulmamıştır. Keza üniversite 
yerleştirmelerinde hukuk fakülteleri için başarı dilimi 
YÖK Genel Kurul kararı ile 100 bine çekilmişken 
yerleştirme kılavuzu ile geçen hafta bu oran 125 bine 
düşürülmüştür. Adli yardım bütçesinin yetersizliği 
karşısında bu yıldan itibaren CMK bütçesi de yetersiz 
hale gelmiştir. KVKK’nın Avukatlık mesleğini ifa etmeye 
engel olan durumu, Avukatlık Yasası’na eklenecek bir 
cümle ile giderilebilecekken soruna karşı kayıtsız 
kalınmaktadır. Stajyer avukatların staj dönemlerinde 
duruşmaları takip etmeleri önündeki engel çok kolay 
bir şekilde ortadan kaldırılabilecekken bu konuyu 
çözmeye yönelik hiçbir irade gösterilmemektedir.

Ülkenin tek elden yönetildiği, karar alma sürecinin 
çok hızlı olduğu bir dönemde dile getirilen sorunlar 
kolaylıkla çözülebilecek bu sorunların çözümüne 
yönelik bir ilgi gösterilmiyorsa gerekli eylem ve tavır 
gösterilmelidir.

Önümüzdeki süreçte hazırlanacak AAÜT’ndeki 
değişiklik, artan hayat pahalılığı ve enflasyon karşısında 
% 100’ün üzerinde olmalıdır.

CMK ücretlerindeki artış ise meslektaşlarımızın 
verdiği emek ve harcadıkları mesai ile artan hayat 
pahalılığı göz önüne alınarak % 250’den aşağı 
olmamalıdır. Bu oranın altında yapılacak artış kabul 
edilmemelidir. Gördüğümüz şu; ülkeyi yöneten 
irade, Avukatlık mesleğinin sorunlarını çözmekte 
samimiyetsiz. Biz de, Ağustos ayından itibaren mesleki 
sorunların çözümü noktasında dayanışmayı hep 
birlikte yükselteceğiz.” dedi.

TBB 46. Baro Başkanları toplantısı yapıldı

Bu yıl Moliere’nin komedya türündeki 
‘Cimri” adlı oyununu başarılı 
performanslarıyla sergileyen Adana 

Barosu Av. Altuğ Polat Tiyatro Topluluğu ile Müzik 
Topluluğumuzun 23 Mart ve 31 Mayıs tarihlerinde 
düzenlenen birbirinden güzel konserleriyle sahne 
alan meslektaşlarımızı plaketle ödüllendirdik. 

Av. ALTUĞ POLAT TİYATRO    
      TOPLULUĞUMUZ;

Av. Yılmaz Yurtturu, Av. Fatih Aslan, Av. Ayşenur 
Atıcı, Av. Bihter Açıkkan, Av. Buse Secenoğlu, Av. 
Gizem Sahip, Av.  Meryem Eren Şahin, Av. Mustafa 
Serdar Demirtaş, Av. Pelin Gençdal, Av. Seda Sağ, Av. 
Sibel Öner, Av. Tolga Kaan Pataz’a, 

MÜZİK TOPLULUĞUMUZ;
Av. Uğur Buğra Tanır, Av. İkbal Özlem Arıoğlu, 

Av. Neriman Demirci, Av. Havva Sakın, Av. İrem 
Saluk, Av. Zeynep Selin Uğurlu, Av. Mehmet Can 
Kurt, Av. Ayşenur Keçe, Av. Gökhan Umurhan, Av. 
Çiğdem Yasemin Tekdemir, Av. İsmail Mutlu, Av. 
Ercan Kılınç, Av. Yusuf Semih Altıntaş, Av. Merve 
Toğma, Av. Ezgi Gökoğlu, Av. Merve Tuna, Av. Ulaş 
Avşar, Av. Rojda Yıldırım,  Av. Gizem Çalışkan, Av. 
Elif Mantı Açıkgöz, Av. İsmail Mutlu, Av. Ayşenur 
Keçe, Av. Gökhan Umurhan, Av. Gülen Diler, Av. 
Aykan Eser, Stj. Av. Ali Çağatay Biçer, Stj. Av. Alperen 
İyi, Stj. Av. Boran Anlar ve Stj. Av. Nagihan Özenli’ye 
plaketleri takdim edildi.

Adana Barosu Av. Altuğ Polat Tiyatro 
Topluluğu ve Müzik Topluluğumuzun 
Üyelerine plaketleri takdim edildi
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Baromuzun 31. Döneminde komisyonlarda 
ve kurullarda görev alan başkan ve üye 
meslektaşlarımıza Adana Barosu Avukatlar 

Salonumuzda gerçekleştirilen törende teşekkür 
plaketleri verildi. 

Törene, Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, TBB 
Genel Sekreteri Av. Veli Küçük, Başkan Yardımcımız Av. 
Miyesser Ersalan Önenli, Genel Sekreterimiz Av.İlker 
Mengü, Saymanımız Av.V.Mert Kuşdemir, Yönetim 
Kurulu üyelerimiz Av. Gül Yalçın Aslan, Av. Özcan 
Delihasan, Av. Ayşe Duygu Özgüven, Av. İlker Güzel, 
Av. Nevzat Elçi, Av. Neval Yurtdaş, Baro Meclis Başkanı 
Av. Yasemin Tanır, TÜRAVAK Denetleme Kurulu Üyesi 
Av. Sabahattin Gümüş ile çok sayıda avukat ve stajyer 
avukatımız katıldı.

Tören öncesinde Baro Başkanımız Av. Semih 
Gökayaz, çalışmalara, kurulların ve komisyonların 
faaliyetlerine dair teşekkür konuşması yaptı. Av. 
Gökayaz, sözlerine vefat eden Baromuz üyesi Av. İrfan 
Arpaç’ı anarak başladı. 

“ÖMÜRLÜK SALON”
Başkanımız Av. Semih Gökayaz, şunları söyledi;
“Daha önce otellerde, tesislerde yaptığımız bu 

etkinliği bu ömürlük salonda yapmak istedik. Burası 
sadece etrafı duvarlarla çevrili bir salon değil. Burası 
bizim kendi evimiz. Yapımında, tefrişatında çok büyük 
emek ve mesai var. Bugün bu töreni burada yapıyor 
olmanın kıvanç ve mutluluğunu çekirdek ailemizle 
yaşıyorum. Adana Barosu sözde değil özde büyük bir 
aile. Bu ailenin çatısı altında her bir meslektaşım çok 
değerli. Baromuzu yücelten sizlersiniz. Hepinize ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum. 

Komisyonlarımız gece gündüz demeden 
çalıştı. Sosyal ve toplumsal davalara baromuz adına 
müdahil oldular. Temel hak ve özgürlüklerin yaşama 
geçirilmesinde çok büyük çaba verdik.  56 barodan 
kadın hakları alanında çalışan meslektaşlarımızın 
katılımıyla Adana’da ‘Kadına Yönelik Şiddetin 
Önlenmesi Çalıştay’ı düzenledik. Spor Komisyonumuz, 
Kültür ve Sanat Komisyonumuz sanatsal, sportif 
ve gezi etkinlikleriyle unutulmaz anlar yaşattılar. 
Komisyonlarımız baromuzun lokomotifleridir. Tüm 
komisyonlarımız farkındalık yaratacak projelerle; 
kurum, kuruluş, sivil toplum örgütleri temsilcilerini, 
üyelerini ve vatandaşları bir araya getirerek Adana’da 
‘Adana Barosu var’ dedirttiler. Bugün burada plaket 
alacak meslektaşlarıma, Baromuza, mesleğimize, 
hukuk sistemimize sunmuş oldukları özverili 

katkılarından dolayı Baromuz adına teşekkürü bir borç 
bilirim. Hepinize çalışmalarınızda başarılar diliyorum” 

UYUM BÜROSUNU AÇTIK
Bu dönemde Uyum Bürosu’nu kurduklarını ve 

büronun 15 -20 baroya da ilham kaynağı olduğunu 
söyleyen Av. Gökayaz, “Büromuzun 45 kişilik 
kontenjanı mevcut. Büromuzda meslek üstatlarımız 
haftalık ziyaretlerde bulunarak mesleki tecrübelerini 
meslektaşlarımıza aktarıyorlar.   Şu anda 42 
meslektaşımız büroda geleceğe güvenle tam zamanlı 
olarak görevlerini ifa etmektedir.”

ADABAYS’I KURDUK
Av. Gökayaz, Pandemi sürecinin açığa çıkardığı 

ihtiyaçlardan birinin de yardımlaşma sandığı 
olduğunu hatırlatarak, “Başka bir dayanışma örneği 
olarak, zor günlerde meslektaşlarımıza destek 
sağlamak için “Adana Barosu Avukatları Yardımlaşma 
Sandığı”, ADABAYS’ı kurduk. Bu vesileyle baromuz 
üyesi tüm meslektaşlarımızı Adana Barosu Avukatları 
Yardımlaşma Sandığımıza üye olmaya davet ediyorum.” 
dedi.

ADLİ YARDIM GÖREV SAYISINI 3’E KATLADIK
Göreve geldiğimizde Adli Yardım görev sayısını 

arttırma çabasına girdiklerini belirten Av. Gökayaz, 
“Adli Yardım hizmetlerinde görev sayısını 3’ katladık. 
Seyhan Belediyesi ile yaptığımız görüşmeler sonucunda 
hak arayan yurttaşlarımız için Adli Yardım bütçemize 
500 bin TL maddi kaynak sağladık.” dedi. 

WATSAPP İLETİŞİM HATTINI KURDUK
Baromuza kayıtlı 4100 meslektaşımız ve 650 stajyer 

avukatın bulunduğunu belirten Av. Gökayaz, “Çağımız 
iletişim çağı. Meslektaşlarımızın Baromuza ulaşmakta 
sorun yaşanmaması adına önemli bir adım attık. Avukat 
ve stajyer avukatlarımızın taleplerini iletebilmeleri 
amacıyla Adana Barosu WatsApp İletişim Hattı’mızı 
kurduk. Bu sayede meslektaşlarımızın bilgi edinmeleri 
veya  belge talepleri ofislerinden dahi ayrılmasına 
gerek kalmadan çok kısa sürede karşılanmaktadır.” 
şeklinde konuştu.

“TBB SEÇİMLERİNİ BİRLİKTE KAZANDIK”
TBB seçim sürecine değinen Av. Gökayaz, 

“Meslektaşlarımıza hizmet etme amacından sapan ve 
tek amacı kendi koltuğunun bekasını sağlamak olan bir 
TBB Başkanını ve zihniyetini  hep birlikte değiştirdik. 

Baromuzun 31. döneminde görev 
alan komisyon başkanları ve kurul 
üyelerimize törenle plaket verildi

Sizlerle birlikte TBB seçimlerinde sürece eşlik eden 
değil, bizzat aktif olarak yer aldık. TBB Başkanı Av. 
Erinç Sağkan, seçildikten sonra ilk ziyaretini Adana 
Barosuna gerçekleştirdi. Ziyaret esnasında Av. 
Sağkan’ın “Adana’nın bende özel bir yeri vardır. Bu 
özel yer, Büyük Önder Atatürk’ün “Bende bu vekayiin 
ilk hiss-i teşebbüsü bu memlekette, bu güzel Adana’da 
vücut bulmuştur” sözünü sarf etmesi bizlerin bu 
süreçlerde ne kadar aktif rol aldığımızın ve öncü baro 
olduğumuzun göstergesidir. TBB seçim sürecinde 
bizlere verdiğiniz destek için de ayrıca teşekkür 
ediyorum.” dedi. 

AVUKAT HAKLARI MERKEZİ’NE AYRICA  
       TEŞEKKÜR

Av. Gökayaz, sözlerini “Avukat Hakları Merkezi 
Başkanımız Av. Bedirhan Tuna Yıldız ve tüm komisyon 
üyesi meslektaşlarım,  avukat meslektaşlarımızın 
sadece yaşadığı hukuk dışı uygulamalarla değil aynı 
zamanda özel meseleleriyle dahi ilgilenerek, dönem 
boyunca özverili çalışmalar yaptılar. Kendilerine 
buradan ayrıca teşekkür ediyorum” dedi. 

Başkanımızın konuşmasının ardından plaket 
törenine geçildi. 

PLAKET TAKDİM EDİLEN    
       MESLEKTAŞLARIMIZ MECLİS DİVAN   
       KURULU  

Meclis Başkanı Av. Yasemin Tanır,  Başkan 
Yardımcısı Av. Ercan Avşar, Yazman Av. Başak Aygün, 
Üyeler; Av. Eray Bolat,  Av. Eylül Satır

TBB Delegeleri; Av. Kezbannur Aksu, Av. Veli Küçük 
(TBB Genel Sekreteri), Av. Sinem Tanrısınatapan.

Disiplin Kurulu Başkanı Av. Filiz Kaçan Yatmaz, 
Disiplin Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Özgü Gültekin 
Koçak, Disiplin Kurulu Yazmanı Av. Belgin Alptekin 
Tel, Üyeler; Av. Gürler Gaydan, Av. Utku Kurt. 

Denetleme Kurulu : Av.Emine Yılmaz, Av. Serkan 
Kesen, Av. Boray Dilik.

Kozan Baro Temsilcimiz Av. Nebi Ocak, Ceyhan 
Baro Temsilcimiz Av.Öznur Özbek.  

Baro Komisyon Başkanlarımız; Adli Yardım 
Komisyonu Başkanı Av. Orhan Bozkurt, Arabuluculuk 
Komisyonu Başkanı Av.Mustafa Can Coşkan, Avukat 
Hakları Merkezi Başkanı Av. Bedirhan Tuna Yıldız, 
Avukat Sağlığı ve Hasta Hakları Komisyonu Başkanı 

Av.Özge Doğan İşcan, Avukatlık Mesleği Ar-Ge Merkezi 
Başkanı Av.Sezer Kapucu, Basın Yayın Komisyonu 
Başkanı Av.ismail Oray Ayhan, Bilişim Komisyonu 
Başkanı Av.Tuğçe Çalışoğlu, Cezaevi İzleme Komisyonu 
Başkanı Av.Yakup Ataş, CMK Komisyonu Başkanı  
Av.Hüsniye Deniz Salaz Arslan, Çevre ve Kentleşme 
Komisyonu Başkanı Av. Emin Coşkun,  Çocuk 
Hakları Merkezi Başkanı Av.Gamze Lamba Apaydın, 
Çocuk Hakları Merkezi Başkanı Av. Murat Gülsün, 
Engelli Hakları Komisyonu Başkanı Av.Özlem Kara, 
Hayvan Hakları Komisyonu Başkanı Av.Çağla Çınar 
Sevimli, Hukuk Fakülteleri Ve Öğrencileri İle İletişim 
Komisyonu Başkanı Av. Özge Demirdelen, İdare Ve 
Vergi Hukuku Komisyonu Başkanı Av. Ali Volkan 
Özgüven, İnsan Hakları ve AİHM Komisyonu Başkanı 
Av.İlhan Öngör, İş Hukuku ve Sosyal Güvenlik Hukuku 
Komisyonu Başkanı Av. Volkan Böke, Kadın Hakları 
Merkezi Başkanı Av. Ayşe Nur Karayel, Av.Neisa Ece 
Ertem, Kişisel Verilerin Korunması Komisyonu Başkanı 
Av. Sedanur Uyan, Kültür Sanat Komisyonu Başkanı 
Av. Fatih Aslan, Meslek İçi Eğitim Ve Mevzuat İzleme 
Komisyonu Başkanı Av. Gülay Usta Kapı, Mesleki 
Sorunlar ve Genç Avukatlar Komisyonu Başkanı Av. 
Mehmet Can Kurt, Mülteci hakları Komisyonu Başkanı 
Av. Merve Gündoğdu Köylüoğlu, Spor Komisyonu 
Başkanı Av.sefa Ün, Staj Komisyonu Başkanı Av.Furkan 
Kılıç, Toplumsal Olaylara Müdahil Avukatlar Kurulu 
Komisyonu Başkanı Av. Yakup Ataş, Tüketici Hakları 
Komisyonu Başkanı Av. Dinçer İşisağlam, Tahkim 
Komisyonu Başkanı Av. Esengül Göksel.

 
CMK EĞİTMENLERİ  
Av. Neval Yurtdaş 
Av. Kübra Mimaroğlu 
Av. Filiz Feyhan Aksoy Karakoç 
Av. Sebahattin Demir 
Av. Erkan Çetin 
Av. Ümit Büyükdağ 
Av. Battal Özer
Gülçin Buşra Demir 
Dr. Kenan Kaya
 
KURGUSAL DURUŞMA EKİBİ 
Kurgusal Duruşma Direktörü Av. Battal Özer, 

Yarışmacıları; Av.Güler Yüzalan, Av. Önder Ağırbaş, 
Av.Besı Taşgir, Av.Mikail Bülbül.
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Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Hayvan Hakları Komisyon 
Koordinatörü Timur Ortatepe ile 

meslektaşlarımız Av. Çağla Çınar Sevimli, Av.Özge 
Buğa, Adana’nın Sarıçam İlçesi Dağcı Mahallesinde 
medya ve hayvansever camiadan edindiği bilgiler 
doğrultusunda sahibi olduğu köpeği bağlı bir şekilde 
ölüme ve açlığa terk eden şahıs hakkında Adana 
Cumhuriyet Başsavcılığına suç duyurusunda bulundu. 

Baromuz tarafından yapılan yazılı açıklamada; 
“Baromuza yapılan ihbar üzerine, 5199 sayılı 

Hayvanları Koruma Kanunu’nun “Sahipsiz Ve Güçten 
Düşmüş Hayvanların Korunması” Başlıklı 6. Maddesi 
ve 3285 sayılı Hayvan Sağlığı Zabıtası Kanunu yine 
bu hususta aynı yasanın “Yasaklar” başlıklı 14’üncü 
maddelerinin ihlali nedeniyle Adana Cumhuriyet 

Savcılığına 2022/85600 Sor. Numarası ile suç 
duyurusunda bulunulmuştur.” denildi.

Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Baro Yönetim Kurulu 
üyemiz Av. İlker Güzel, Sigorta Aracıları 

ve İş Takipçileri ile Mücadele Komisyonu üyeleri Av 
Boray Dilik, Av Cihan İleri, Av Cansu İleri ile birlikte 
yurttaşlarımızın hak kayıplarına ve mağduriyetlerine 
yol açan sigorta aracılık hizmetleri ya da hasar takip 
merkezi gibi çeşitli adlar altında faaliyet gösterenler 
hakkında “1136 Sayılı Avukatlık Kanununa Muhalefet 
Suçu” nedeniyle Adana Cumhuriyet Başsavcılığı’na 
2022/3-9125 muhabere soruşturma numarasıyla suç 
duyurusunda bulundu. Aynı zamanda Adana 4 Sulh 
Ceza Hakimliği’nin 2022/6801 D. İŞ sayılı başvurusu 
ile erişimin engellenmesi kararı da alınmıştır

Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan 
Önenli yaptığı açıklamada; “Sigorta aracılık hizmetleri 
ya da hasar takip merkezi gibi adlarla faaliyet gösteren 
ve avukatlık yetkilerini gasp ederek vatandaşlara 
büyük mağduriyetler yaşatan kişi ve şirketlere yönelik 
şikâyetlerimiz ısrarlı bir şekilde devam edecek. 
Baromuz tarafından bu şekilde çalıştığı belirlenen kişi 
ve şirketler hakkında Baro yönetimimizin yürüttüğü 
titiz çalışma sonrasında suç duyuruları yapılmıştır.” 
dedi. Av. Önenli konuyla ilgili hak kayıpları yaşandığına 
dikkat çekerek, “Meydana gelen bir kazadan hemen 
sonra henüz kazanın şokunda olan kazazede veya 

vefat eden yurttaşlarımızın yakınlarının tanınmayan 
kişilerce herhangi bir talep olmamasına rağmen 
hastanede veya evde ziyaret edildikleri, farklı kişilerce 
defalarca telefonla aranıldıkları, vekâletname verilmesi 
yönünde ısrarla talepte bulunulduğu bilinmektedir. 
Suç teşkil eden bu fiiller, mesleğimize zarar verdiği 
gibi vatandaşlara da zarar vermekte ve hak kayıpları 
yaşanmaktadır. Bu konu da suç işleyenlerle Baromuz 
etkili bir şekilde mücadele ettiği gibi yurttaşlarımızın 
da daha dikkatli olması gerekmektedir.” şeklinde 
konuştu.

Baromuzdan Adana’da köpeğe eziyet 
eden şahıs hakkında suç duyurusu

Baromuzdan aracılara ve iş takipçilerine 
karşı suç duyurusu

Baromuz tarafından, meslekte 30, 35 yılını 
dolduran avukatlara törenle plaketleri 
takdim edildi. 

Tören, Adliye Sarayı Avukatlar Salon’unda yapıldı. 
Bu yıl, mesleklerinde 30. yılını tamamlayan 36, 35.yılını 
tamamlayan 9 olmak üzere toplam 45 meslektaşımıza 
plaketleri verildi. 

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, plaket alan 
meslektaşlarını kutladı ve nice yıllar temennisinde 
bulundu. 

Törene, Baro Başkanı Av. Semih Gökayaz, Çukurova 
Belediye Başkanı Soner Çetin, Seyhan Belediye Başkan 
Yardımcısı Av. Rukiye Çinkılıç, TBB delegesi Av. Sinem 
Tanrısınatapan, yönetim kurulu üyeleri, TÜRAVAK 
Denetleme Kurulu Üyesi Av. Sabahattin Gümüş, önceki 
dönem baro başkanı Av. Mengücek Gazi Çıtırık, Adana 
eski milletvekillerinden Av. Elif Doğan Türkmen ve 
avukatlar katıldı.

ADLİYE KORİDORLARINDAN BU KEZ   
       ‘MÜZİK’ SESLERİ YÜKSELDİ

Tören esnasında katılımcılar bir sürprizle 
karşılaştılar. 35. Yıl plaketi alanlar arasında yer alan 
ve aynı zamanda müzisyen olan Av. Mustafa Çözeli 
kendisine sıra gelince bir anda salonda müzik sesleri 
yükselmeye başladı. Kanun, ud, klarnet ve keman 
eşliğinde Zeki Müren’in ‘Nasıl Geçti Habersiz’ adlı 
parçası çalınırken, Av. Mustafa Çözeli’nin seslendirdiği 
parçaya salonda bulunan diğer avukatlar da eşlik etti. 
Meslektaşlarını sahneye davet eden Av. Çözeli, mini 
orkestranın seslendirdiği parçalar eşliğinde duygu dolu 
anlar yaşandı. Av. Çözeli, meslektaşlarından büyük 
alkış topladı. Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz ile 
birlikte salonda bulunan avukatlar meslektaşlarının 
seslendirdiği parçalara eşlik etti.

Mesleklerinde 30. ve 35. yılını tamamlayan 
baromuz üyelerine plaket verildi

30. Yıl Plaketi Alan Meslektaşlarımız

35. Yıl Plaketi Alan Meslektaşlarımız

Av. Mehmet Hatalmış
Av. Adnan Kipri
Av. Oktay Yaşar
Av. Hülya Balkaroğlu
Av. Meltem Erdinç Gürcüoğlu
Av. Bedia Hilal Mıhçı
Av. Ahmet Mesut Yazan
Av. Ceyda Esay Büyükdağ
Av. Ayşe Çolak
Av. Mehmet Tayir Yeşiltaş
Av. Abdullah Karaoğlan
Av. Ayhan Ünsal

Av. Merdan Özberk
Av. Sacit Sedefoğlu
Av. Muzaffer Yurtbulmuş
Av. Levent Ünal
Av. Haluk Özal
Av. Abbas Bilgili
Av. Zülal Polat
Av. Orhan Polat
Av. İshak Arıoğlu
Av. İrfan Çınar
Av. Öznur Özbek
Av. Ramazan Özkaya

Av. Songül Haközü
Av. Ömer Burukan
Av. Aytül Ünal
Av. Kezbannur Aksu
Av. Özlem Kenan
Av. Sedat Altın
Av. Durmuş Ali Özkan
Av. Oktay Kaya İşoğlu
Av. Yavuz Selim Karataşlı
Av. Hüseyin Ertekin
Av. Mehmet Ali Ağar
Av. İsmail Demirdüzen

Av. Ayten Demir
Av. Fatoş Nezihe Türe Yılmaz
Av. Mustafa Çözeli

Av. Nuri Karakoç
Av. Mustafa Ceren
Av. Emine Ufuktepe

Av. Zehra Akarpınar
Av. Elif Doğan Türkmen
Av. Hatice Canhilal
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Baromuz Hayvan Hakları Komisyonu 
tarafından, Konya Büyükşehir Belediyesi’ne 
ait Sahipsiz Hayvan Bakımevi ve 

Rehabilitasyon Merkezi’nde köpeğin kafasına kürekle 

vurularak canice katledilmesiyle ilgili 5199 sayılı 
Hayvanları Koruma Kanunu’nun “Adli Cezalar” 
başlıklı 28/A bendinde düzenlenen suç unsurlarıyla 
ve TCK 257.madde kapsamında şüphelilerin “Görevi 
Kötüye Kullanmaları”  nedeniyle haklarında Adana 
Cumhuriyet Savclığı’na suç duyurusu yapıldı.

Baro Başkan Yardımcımız  Av. Miyesser Ersalan 
Önenli,  Hayvan Hakları Komisyon Koordinatörü Av. 
Timur Ortatepe ile Av. Özge Buğa, Av. Meltem Çitken, 
Av. Çağla Deniz, Av. Miray Yıldız Özkan, Av. Rafet 
Demirağ,  tarafından Konya Büyükşehir Belediyesi 
Bakımevinde hayvanlara yapılan işkence ve eziyet 
nedeniyle sorumlular ve bu suça iştirak edenlerin 
cezalandırılması talebi ile  Adana Cumhuriyet 
Savcılığı’nda 2022/3-9970 Muhabere numarası ile suç 
duyurusunda bulunulmuştur.

Baromuz Konya’da Hayvana eziyet 
edenler hakkında suç duyurusunda 
bulundu

Baro Başkan Yardımcımız  Av.Miyesser Ersalan 
Önenli, Çevre ve Kentleşme Komisyon 
Koordinatörü Av.Nevzat Elçi, Komisyonu 

başkanı Av.Hande Dinkçioğlu ve Komisyon üyeleri  
Av.Sevda Sevilmiş, Av.Deniz Çolak, Av.Ezgi Gökoğlu, 
Av.Mehmet Umut Erdem, Av.Nezihe Özder, Av.Hatice 
Çimen, Av.Elif Tan, Av.Mehmet Gökberk ile birlikte 
Adana’nın Yüreğir ilçesi bölümündeki Ceyhan 
Nehri’nde yaşanan kirliliği, balık ve arı ölümlerine 
sebep olanlar hakkında Adana Cumhuriyet Savcılığına 
suç duyurusunda bulundu. 

Baromuz tarafından konuya ilişkin yapılan 
yazılı açıklamada; “03.12.2022 tarihinden bu yana 
tüm Türkiye’de infial yaratan Ceyhan nehrindeki 
kirli akıntı, balık ölümleri , nehirden su içen arıların 
toplu ölümleri, kimyasalların yaydığı kokunun bölge 
halkına verdiği rahatsızlık nedeniyle ve bölgenin,  
tarım alanlarına yakın olması,  tarım ürünlerinin 
sulama kanalları ile birleşmesi sebebiyle gözle görülen 
tehlike ve vahametin yanı sıra, yaşanan felaketin tarım 
ürünlerine verdiği ve vereceği zarar kadar halk sağlığını 
da  riske atmasından ötürü yaşanan  bu felaketin  
temel sebebinin denetimsiz  kimyasal boşaltımdan 
kaynaklandığı anlaşıldığından, çevre katliamına 
sebep olanlar  hakkında Baromuz  Adana Cumhuriyet 
Savcılığında 2022/98573 Soruşturma numarası ile suç 
duyurusunda bulunduk. Baromuz Çevre ve Kentleşme 
Komisyonu tarafından hazırlanan şikayet dilekçemize,  
baromuzla birlikte Adana Tabipler Odası,  Çevre ve 
Tüketiciyi Koruma Derneği, Antakya Çevre Koruma 
Derneği, İskenderun Çevre Koruma Derneği, Tarsus 
Çevre Koruma Derneği ve Güneş Akbaş da katılmıştır.” 
İfadelerine yer verildi.

Baromuz, Ceyhan Nehri’nde yaşanan 
kirliliği, balık ve arı ölümleri hakkında 
suç duyurusunda bulundu

Baromuz, KESK, DİSK, TMMOB ve Adana 
Tabip Odası’nın (ATO) çağrısıyla bir araya 
gelen siyasi parti temsilcileri, meslek 

kuruluşları, sendikalar, dernekler    ve yurttaşlar,    
Bartın’ın Amasra ilçesinde 41 işçinin ölümüyle 
sonuçlanan maden faciasıyla ilgili ortak basın 
açıklaması yaptı.

Açıklamaya Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
Saymanımız Av. V. Mert Kuşdemir, TBB delegelerimiz 
Av. Filiz  Feyhan Aksoy Karakoç, çok sayıda 
meslektaşımız katıldı.

Atatürk Parkı’nda TMMOB Adana İKK Sekreteri 
Ahmet Uncu’nun yaptığı giriş konuşmasının ardından 
ortak açıklama Maden Mühendisleri Odası Adana 
Şube Başkanı Recai Can tarafından okundu. Recai Can, 
açıklamaya yaşamını yitiren madencilerin yakınlarına 
başsağlığı ve sabır dileyerek başladı.

Yaşanan faciaya “kaza”, “kader” ve “fıtrat” dendiğini 
belirterek, “Ama gerekli önlemleri alınmadan, denetim 
yapılmadan, güvenli koşulları oluşturulmadan; 

madencilerimiz, yerin yüzlerce metre altına 
gönderilirse, buna göz göre göre ölümlere sebebiyet 
vermektir” ifadelerini kullandı.

Açıklamada, Maden  Mühendisleri   Odası    
tarafından oluşturulan inceleme ekibinin ilk 
tespitlerinin aktarıldığı açıklamada, sorumluların 
hesap vermesi gerektiği vurgulandı.

Recai Can’ın konuşmasının ardından CHP Adana 
Milletvekili Müzeyyen Şevkin söz alarak, ülkemizde 
maden faciaları yaşanmasına neden olan ihmalleri, 
eksiklikleri, hataları anlatmasının yanı sıra yapılması 
gerekenleri ifade etti.

Baromuz, KESK, DİSK, TMMOB ve ATO 
Amasra Bartın’da yaşanan maden faciasıyla 
ilgili ortak basın açıklaması yaptı

Daha yeşil bir Türkiye için, “Türkiye yüz 
yılına nefes” sloganıyla 81 İl’de eş zamanlı 
olarak 11 Kasım Milli Ağaçlandırma Günü 

etkinlikleri kapsamında Sarıçam İlçesi Çakırpare 
Mahallemizde düzenlenen fidan dikme etkinliğine 
katıldık. Gelecekte daha temiz nefes almak adına 
düzenlenen bu etkinlikte onbinlerce fidan toprakla 
buluşturuldu.

Tarım Orman Bakanlığı, Adana Valiliği ve Orman 
Genel Müdürlüğü tarafından düzenlenen tören Saygı 
Duruşu ve İstiklal Marşı‘nın okunmasıyla başladı. 
Törene katılan Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli öğrencilerle birlikte fidanları tek tek 
toprakla buluşturdu.

Adana Orman Bölge Müdürü Mahmut Yılmaz 
günün anlam ve önemini belirten konuşma yaptı. 

Törene Adana Valisi Dr. Süleyman Elban, Ç.Ü. Rektörü 
Prof.Dr. Meryem Tuncel, Cumhuriyet Başsavcısı Bilal 
Gümüş, Sarıçam Belediye Başkanı Bilal Uludağ, kamu 
kurum ve kuruluşların müdürleri öğrenciler, yurttaşlar 
katıldı.

Etkinlik protokol üyelerinin fidan dikmesi ve 
ikramların sunulmasının ardından sona erdi.

Baro Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, “Türkiye Yüzyılına Nefes 
Olmak” etkinliğinde fidan dikti

“Sorumlular Hesap Versin!”
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Baromuz üyesi Av. Özge Demirdelen’in 
Yönetim Kurulu Başkanı olduğu ve 
bünyesinde çok sayıda meslektaşımızın yer 

aldığı Çözüme Ortak Ol Derneği’nin (ÇOLDer), her 
yıl geleneksel olarak düzenlediği ‘ÇOLDer’in Yıldızları 
Ödül Töreni’ Çukurova Gazeteciler Cemiyeti Sosyal 
Tesislerinde gerçekleştirildi.

İLKELERİMİZ DOĞRULTUSUNDA   
       İLERLİYORUZ 

ÇOLDer Başkanı Av. Demirdelen, açış 
konuşmasında çalışmalarını ÇOLDer’in tanıtım 
videosu eşliğinde anlattı.

Projeleri ve faaliyetleri hakkında bilgi paylaşan 
Av. Demirdelen, “Eğitim, ekonomi, sosyal, bilimsel, 
teknoloji, kültürel, istihdam, çevre gibi 12 komitemiz 
ile her bir alanda üretme, elini taşın altına koyma, 
yol alma amacı güderek kendi kılavuzumuzu 
oluşturma, standartlarımızı  belirleme ve ilkelerimiz 
doğrultusunda ilerliyoruz.“ dedi.

Gecede, toplumsal cinsiyet ayrımcılığına karşı 
mücadelesi, çevre ve hayvan haklarında ortaya koyduğu 
sorumluluk bilinci nedeniyle Baro Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz’a ödülünü ÇOLDer Başkanı Av. Özge 
Demirdelen takdim etti. 

DÜNYAYI GÜZEL İNSANLAR DEĞİŞTİRECEK
Av. Gökayaz, hayatın her alanında, kronikleşen 

problemlerle karşı karşıya olduklarını belirterek, 
“Dünyayı güzel insanlar değiştirecek. O güzel insanların 
birarada bulunduğu ÇOLDer’in çalışmlarını takdirle 
izliyorum. Her şey değişebilir… Yeter ki çözüm olalım. 
Yeni ve daha yaşanası, güzel bir dünya için hepimiz el 
ele verelim. Sorun odaklı değil de çözüm odaklı bakış 
açısını oluşturalım. Bu hayatın her alanında önemli. 
ÇOLDer’in ve tüm yönetim kurulu meslektaşlarımın, 
arkadaşlarımın bu çabasını, gayretini önemsiyorum. 
Baro olarak her zaman yanınızda olduğumuzun 
bilinmesini isterim. Bu ödül için ayrıca teşekkür 
ediyorum.” dedi.

Gecede ödül alan Sarıçam Belediye Başkanı Bilal 
Uludağ, ÇOLDer’in gelecek yıl ‘fikren gençlik’ temasıyla 
yapacağı etkinliklerin kendisini bir genç babası olarak 
çok etkilediğini ve ÇOLDer’in tüm çalışmalarında 
yanlarında olacaklarını söyledi. 

ÇOLDer’in yıldızlarının da seçildiği Kuruluş 
yıldönümü etkinliğine; Adana Baro Başkanımız 
Av. Semih Gökayaz, Sarıçam Belediye Başkanı Bilal 
Uludağ, Adana İl Ticaret Müdürü Adnan Ekiz, Küçük 
ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve Destekleme 
İdaresi Başkanlığı (KOSGEB) Adana İl Müdürü 
Mehmet Eren, Mersin Kent Konseyi Başkanı Ayferi 
Tuğcu, Çukurova Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Cafer 
Esendemir, meslektaşlarımız Av. Boray Dilik, Av. 
Volkan Böke, Av. Gizem Atcı, Disiplin Kurulu Üyemiz 
Av. Nihan Turan, Av. Enes Şahin, Av. Cansu İleri, Av. 
Cihan İleri, Av. Başak Kınık, Av. Şevval Ceyhan, Av. Ali 
Evrensel, Av. Aylin Yıldırım, Av. Berk Boğa, Av. Emir 
Adem, Av. Göksu Öznergiz, Av. Gizem Sarıaslan, Stj. 
Av. Hakan Dişkaya, Stj. Av. Batuhan Şahin ve davetliler 
katıldı.

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
Çözüme Ortak Ol Derneği’nin 
düzenlediği ‘Çolder’in Yıldızları Ödül 
Törenine’ katıldı Bu yıl 15.’si düzenlenen Adana Barosu Kupası 

Koşusu, Adana Yeşiloba Hipodromu’nda 
yapıldı.

3 yaşlı safkan İngiliz taylarının katılım gösterdiği 
mücadele, 1400 metre mesafe üzerinden kum pistte 
koşuldu. Yarışı jokey Vedat Abiş ile “Hamaset” isimli 
at kazandı. Baromuz adına koşulan koşu sonunda 
“Yennefer” ikinci sırada kendisine yer bulurken, 
“Zolo Muum” üçüncü, “Hikaye” de yarışı dördüncü 
tamamladılar.

Yarışın ardından düzenlenen ödül töreninde; 
kazanan at sahibi Erkut Özyurter’e vekaleten safkanın 
antrenörü Emin Karataş’ a kupasını Adana Barosu 
Başkanı Av. Semih Gökayaz verdi. 

Jokey Vedat Abiş’e çiçeği ise Adana Barosu Genel 
Sekreteri Av. İlker Mengü tarafından takdim edilirken, 
Adana Yeşiloba Hipodrom Müdürü Bora Güralp’e 
günün anısına binaen çiçeğini yine Adana Barosu 
Yönetim Kurulu üyeleri avukat Av. Ayça Kara Sığırcı 
ve Av. Neval Yurtdaş verdiler. 

Adana Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
“Bugün 15. kez koşulan Adana Barosu Koşusu artık 

geleneksel hale gelmiştir. Burada bulunmaktan 
onur duyuyoruz. Çok güzel bir yarış oldu. Atçılık, 
Cumhuriyetin kurulmasıyla kültürümüzün bir 
parçası olmuştur. Türkiye Jokey Kulübü, Atatürk’ün 
mirasına ve bu kültürün yaşanmasına en güzel şekilde 
sahip çıkmaktadır. Adana Barosu olarak Atatürk’ün 
mirasına bizler de sahip çıkmaya devam edeceğiz. 
Adana Yeşiloba Hipodromu kente çok büyük canlılık 
katıyor. Bu nedenle TJK yöneticilerini ve çalışanlarını 
kutluyorum. Adana Barosu Koşusunu kazanan atın 
sahibi kutluyorum. Çok keyifli bir yarış oldu. Bundan 
sonraki koşu hayatında da başarılar diliyorum.”

Şeref Tribünü’ndeki kupa törenine Baromuz 
yönetim kurulu üyeleri Av. Nevzat Elçi, Av. Neval 
Yurtdaş, Av. İlker Güzel, Av. Ayça Kara Sığırcı, Av. 
Timur Ortatepe, Av. Esem Yiğit, Baromuz üyesi 
meslektaşlarımız, Av. Sergen Nalcı, Av. Tuğgen 
Gökayaz, Av. Gizem Çakmakoğlu, Av. İlkem İnan, 
Av. Hakan Tahtacı, Av. Özge Demirdelen,  Adana 
Hipodrom Müdürü Bora Güralp ile çok sayıda avukat 
ve davetli katıldı.

Adana Barosu Koşusunu “Hamaset” kazandı
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Doç. Dr. A. Aslı Bilgin, 2020 yılında başlayan proje 
kapsamında diş hekimliği fakültesinde  iki adet ders 
verildiğini belirterek “2023 yılı Haziran ayında sona 
erecek olan Jean Monnet Modül projesi kapsamında 
yılda bir kez gerçekleştirilen çalıştaylar ile yılda iki 
kez gerçekleştirilen konferanslarla Avrupa Birliği ve 
Türkiye ilişkileri konusunda farkındalık yaratılması 
hedeflenmektedir” diyerek projeye ilişkin bilgilere 
ve yapılan etkinliklerin video kaydına projenin 
resmi websayfası https://introut.cu.edu.tr adresinden 
ulaşılabileceğini söyledi.

Konuşmaların ardından, Çukurova Üniversitesi 
Hukuk Fakültesi Ceza ve Ceza Muhakemesi ABD 
Araştırma Görevlisi Deniz Günaştı moderatörlüğünde 
gerçekleşen konferansta; Yaşar Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Milletlerarası Özel Hukuk ABD Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Işıl Özkan, “Avrupa Birliği’nde İnsan 
Haklarının Gelişimi”, AİHM Eski Hakimi Prof. Dr. 
Işıl Karakaş, “ABAD ve AİHM İçtihadı Işığında İnsan 
Haklarının Korunması”, Dışişleri Bakanlığı Avrupa 
Birliği Başkanlığı AB İşleri Uzmanı Çiğdem Akın, zoom 
üzerinden “Yargı ve Temel Haklar” Müzakere Başlığı 
Kapsamında Türkiye” konularında sunumlarını yaptı.

Konuşmacılardan Yaşar Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Uluslararası Özel Hukuk ABD Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Işıl Özkan, temel hakların Avrupa Birliği 

gündemine girişini tarihsel bir perspektifle sunarken, 
temel hakların Lizbon Antlaşmasıyla bağlayıcı hale 
gelen Avrupa Birliği Temel Haklar Şartı kapsamında 
korunduğuna değinmiştir. AİHM eski hakimi ve Kadir 
Has Üniversitesi Kamu Hukuku Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Ayşe Işıl Karakaş ise temel haklara Avrupa Birliği 
adalet divanı ve Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi 
tarafından sağlanan korumayı mevcut içtihat ışığında 
karşılaştırarak iki mahkemenin çoğunlukla işbirliği 
içerisinde çalıştığını belirterek, birliğin Avrupa İnsan 
Hakları Sözleşmesine taraf olmasının antlaşmalarla 
hüküm altına alındığını ancak divanın özerkliğini 
kaybetme endişesi nedeniyle bunun gerçekleşmediğini 
ve şimdilik bu konunun rafa kalktığını belirtmiştir. 

Zoom üzerinden konferansa katılan AB Başkanlığı 
AB İşleri Uzmanı Çiğdem Akın ise yargı ve temel haklar 
müzakere başlığında yapılan çalışmaları detaylandırdığı 
konuşmasında, Güney Kıbrıs Rum Kesimi nedeniyle 
başlığın henüz açılamadığını belirtmiştir.

Program Soru-Cevap Bölümüyle sona erdi.

Çukurova Üniversitesi Hukuk Fakültesi 
Uluslararası Hukuk Anabilim Dalı Başkanı Doç. 
Dr. A. Aslı Bilgin tarafından yürütülmekte  

    olan “Turkey IN or OUT=EU?” başlıklı Avrupa 
Komisyonu’nun Erasmus+ Programı kapsamında 
desteklenen Jean Monnet Modül projesinin beşinci 
konferansı  “Avrupa Birliği’nde İnsan Hakları” başlığı 
altında Adana Barosu ev sahipliğinde Adana Barosu 
Avukatlar Salonunda gerçekleştirildi.

Konferansa Baro Başkanımız Av Semih Gökayaz, 
Başkan Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli, 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz Av. Nevzat Elçi, Av.Esem 
Yiğit, Av. Timur Ortatepe, Av.Sinem Tanrısınatapan, 
önceki dönem Baro Başkanları Av Mengücek Gazi 
Çıtırık, Av. Necati Erdem, avukatlar, stajyer avukatlar, 
hukuk fakültesi öğrencileri ve davetliler katıldı.

Baro Başkanımız Av.Semih Gökayaz ve Çukurova 
Üniversitesi Hukuk Fakültesi Uluslararası Hukuk ABD 
Doç. Dr. A. Aslı Bilgin açılış konuşması yaptı.

 “BİZ, AVRUPA BİRLİĞİ’NE GİRME VE   
         MUASIR MEDENİYETE ULAŞMA      
         HEDEFİMİZDEN VAZGEÇMEDİK”

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, ülkemizin 
son dönemde muasır medeniyet seviyesi hedefinden 
uzaklaştığına işaret ederek, “Avrupa Birliği hayalimiz 
vardı ama  yıllardır hiç konusu bile edilmiyor. 2016 
yılından bu yana tam üyelik müzakereleri durmuş 
vaziyette. 

Avrupa Birliği yerine; Işid, El Nusra , Özgür Suriye 
Ordusu, bombalar, patlamalar, kontrolsüz göç ve 
mülteci meselelerini konuşuyoruz. 

Avrupa’ya gider iken Ortadoğu bataklığına 
saplandık. Oysa ki her insanın kendi hayali olduğu 
gibi ülkelerin de hayalleri vardır, olmalıdır. Nasıl 
Cumhuriyet’in kuruluşunda Büyük Atatürk’ün bu 
ülke için hayalleri oldu ve hayal ettiği ülkeyi kurmak 
için ömrünü adadıysa, biz de bugünkü ağır tabloya 
karşı umutsuz olmayacak, ülkemiz için hayallerimizi 
kuracak ve gerçekleştirmek için çalışacağız. Hiçbir 
zaman umutsuzluğa kapılmayacak, ülkemiz için hayal 
ettiğimiz gelecek güzel günleri hep birlikte kuracağız. 
Biz, Avrupa Birliği hayalinden, ülkemizi çağdaş ve 
muasır bir medeniyete kavuşturma ülküsünden 
vazgeçmedik. Bu amaçla “Avrupa Birliği’nde İnsan 
Hakları” konulu konferansa Adana Barosu olarak ev 
sahipliği yapmaktan ve eski AİHM Yargıcı Prof. Dr. Işıl 
Karakaş ile Prof. Dr. Işıl Özkan’ı bilgilerini paylaşmak 
üzere misafir etmekten büyük onur duyuyoruz. 
programın gerçekleşmesinde emeği ve katkısı olan 
herkese teşekkür ediyorum. ” İfadelerini kullandı.

Baromuz ve Çukurova Üniversitesi 
işbirliğiyle “Avrupa Birliği’nde İnsan 
Hakları” konulu konferans gerçekleştirildi
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“ANAYASA METİNLERİ KAPSAYICI, KISA VE  
       ÖZ OLMALIDIR”

Av. Prof. Dr. Şen, sunumunda, Anayasa metinlerinin 
genel, kapsayıcı, yönetim sistemi temel hak ve 
hürriyetleri gösteren temel metinler olması gerektiğini 
belirterek, “Türkiye Cumhuriyeti son yıllarını 
anayasa değiştirmek suretiyle kurtulabilir ümidine 
bağlayan siyasetçilerle geçirdiğini belirterek, “Hala 
bu alışkanlıktan vazgeçilmiyor. Sabah akşam anayasa 
teklifleri havada uçuşuyor. Ben Anayasanın kısa ve öz 
olanının makbul olduğunu düşünüyorum. Bu görüşte 
yirmi üç maddelik bir anayasa uzun yıllardır bazı 
değişiklikler yapmak suretiyle hazırlamışımdır. Bizim 
anayasamız toplam yüz yetmiş beş maddedir. Her 
şeyi anayasanın içine almak suretiyle meşrulaştırmayı 
bir özellik sayıyoruz. Esasında doğru değil. Anayasa 
metinleri genel, kapsayıcı, yönetim sistemi temel 
hak ve hürriyetleri gösteren temel metinlerdir. 
Öyle kabul edilmeli. Biz onu bir klasik kanun gibi 
değerlendiriyoruz. Anayasayı metinlere yazdıktan 
sonra ne oluyor? Toplumu düzelttiğini mi sanıyorsun? 
Reality Show’larda görüyoruz hepimiz hayatın 
gerçeklerini” dedi.

“İLKÖĞRETİME HUKUK DEVLETİ DERSİ  
       KOYALIM”

Av. Prof. Dr. Şen, “Türkiye Cumhuriyeti anayasa 
metni itibariyle hukuk devleti olabilir. Ama insanları 
itibariyle hukuk devletini benimsemiş bir toplum 
olamaz. İnsanlar, başkalarının hak ve hürriyetlerine 
saygılı olmayı, hukukun evrensel ilke ve esaslarını 
yalnızca hukuk fakültelerinde görürler. Onun dışında 
bugün ilkokullarda ve ortaokullarda hukukla ilgili hiçbir 
şey öğrenmezler. Ben Milli Eğitim Bakanlığına şunu 
önermek istiyorum; Cumhuriyetin İkinci Yüzyılında 
Hukuk Devleti başlığı altında müfredata ders koyalım.” 
İfadelerinde bulundu.  Av. Prof. Dr. Şen, sunum 
sonunda katılımcıların sorularını da cevaplandırdı. 
Program, Av. Semih Gökayaz tarafından Av. Prof. Dr. 
Ersan Şen’e teşekkür plaketi takdimiyle sona erdi.Baromuzun 2022-2023 Staj Eğitim Dönemi, 

Av. Prof. Dr. Ersan Şen’in “Cumhuriyet’in 
İkinci Yüzyılına Girerken; Hukuk Devleti 

- Hukuk Devleti’nin Sağlanmasında Avukatın Rolü” 
konulu konferans ile başladı. Seyhan Oteli Seyhan 
Balo Salonu’nda gerçekleşen programı öncesinde 
Staj Komisyonu  Koordinatörümüz Av. Av. V. Mert 
Kuşdemir, bu dönemde, TBB eğitimleri ve atölye 
çalışmaları ile 120 saat eğitim verileceğini ifade etti. 
Ardından açılış konuşmasını yapan Baro Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz, yeni dönemde stajyer avukatlarımızın 
nitelikli bir staj eğitim dönemi geçirmelerini sağlamak 
için çalışacaklarını belirtti. Adana Barosu’nun 100 yıllık 
kültürel ve mesleki birikime sahip bir baro olduğuna 
değinen Av. Semih Gökayaz “Adana Barosu olarak 
uzun yıllardır kurumsal bir staj eğitimi veriyoruz. 
Staj eğitimlerinde yer alan meslektaşlarım, özveriyle 
bu programlarda yer alıyorlar, bilgi birikimlerini 
sizlere aktarıyorlar. Staj döneminizde karşılaşacağınız 
her sorunda Baromuz, yönetim kurulumuz ve staj 
komisyonu üyelerimiz yanınızda olacaktır. Yoğun 
programına rağmen bugün bizleri kırmayarak 

aramızda olan Sayın Av. Prof. Dr. Ersan Şen hocamıza 
teşekkür ediyorum. Konferansımızın verimli olmasını 
diliyorum” diyerek stajyer avukatlarımızın başarılı bir 
staj dönemi geçirmesini temenni ettiğini belirtti.

Av. Semih Gökayaz, ülke gündemine dair 
açıklamalarda da bulundu. Av. Gökayaz, ülkemizde 
anayasa yapma ve anayasayı uygulama sorunumuz 
olduğunu belirterek, demokrasi ve hukuk devleti 
ilişkisinin demokratik standartların en önemli 
belirleyicisi olduğunu söyledi. Hukukun ve 
demokrasinin içselleştirilmesi gerektiğine dikkat çeken 
Av. Gökayaz, “Hukuk devleti, insan haklarına dayanan, 
insan haklarını koruyan, güçlendiren ve en önemlisi 
kendisi de koyduğu kurallarla bağlı olan devlettir. 
Ülkede hukuk ve adalet sorunu var. Bir türlü bitmeyen 
anayasa sorunu var. Hukuk devletini niteleyen en 
önemli unsur, devletin tüm işlem ve eylemlerinin 
yargının denetimine tabi olmasıdır. Yargının iktidarın 
sopası olarak kullanılması kabul edilemez. Gittiğim her 
yerde, katıldığım her toplantıda gördüğüm kadarıyla 
toplumun her kesimi adalet arıyor. Bu ülkede hukuk 
devletini egemen kılacaksak bunu biz avukatlar 
sağlayacağız. Kendimize güveneceğiz, kendimize 
inanacağız. Çok çalışacağız ve hayal ettiğimiz güzel 
günleri, güzel geleceği hep birlikte kuracağız.” 

Av. Gökayaz’ın konuşmasının ardından 
moderatörlüğünü Av. V. Mert Kuşdemir’in yaptığı 
konferansta Prof. Dr. Ersan Şen, Cumhuriyet’in İkinci 
Yüzyılına Girerken; Hukuk Devleti - Hukuk Devleti’nin 
Sağlanmasında Avukatın Rolü” konulu sunumunu 
gerçekleştirdi. Av. Prof. Dr. Şen, konuşmasına Adana 
Barosu’nun davetine teşekkür ederek başladı.

Baromuzun 2022-2023 Staj Eğitim 
Dönemi Açılışı Av. Prof. Dr. Ersan Şen’in 
sunumuyla başladı
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14 Aralık 2022 Çarşamba Günü Prof. Dr. Ersan 
Şen’in katılımıyla Seyhan Oteli’nde 2022-2023  Staj 
Eğitim Döneminin açılışının yapılacağını duyuran Av. 
Gökayaz, etkinlikte; “Cumhuriyet’in İkinci Yüzyılına 
Girerken; Hukuk Devleti - Hukuk Devleti’nin 
Sağlanmasında Avukatın Rolü” hakkında sunumda 
bulunacağını dile getirdi. 

İŞİ BİREBİR İNSANLA OLAN İÇİN İLETİŞİM  
       ÇOK ÖNEMLİ

Başkanımızın konuşmasının ardından Av. Fulin 
Arıkan sunumda bulundu. Adana’ya keyifle geldiğini 
ifade eden Av. Arıkan, iletişim alanındaki mesleki 
tecrübelerini meslektaşlarımıza aktardı. İki bölümde 
gerçekleşen eğitim kapsamında Av. Arıkan, çok küçük 
ipuçları ile tüm yaşamımızda insanlarla ve topluluk 
karşısında iletişimde çok etkili olabilecek beden dili ve 
hitabet tekniklerini görseller eşliğinde sundu.

Av. Fulin Arıkan tarafından verilen ve ilgiyle 
izlenen seminerde; “Jest-Mimik Kullanım”, “Beden Dili 
Kullanımının Toplumsal İlişkideki Yeri ve Önem”, “Etkili 
Beden Dili Kullanım”, “Topluluk Karşındaki Heyecan 
Kontrolü”, “ Topluluk Karşısında Etkili Konuşma”, “Etkili 
Ses Kontrolü”hakkında sunumda bulundu. Oldukça 
neşeli bir ortamda interaktif gerçekleşen programda,  
Av. Arıkan, TRT ekranlarındaki haber sunuculuğu ve 
programları yaptığı günlere dair yaşadığı tecrübelerini 
de aktardı. İşinin birebir insanla olan için iletişimin çok 
önemli olduğunu vurgulayan Av. Arıkan, profesyonel 

hayatta bizi birbirimizden bir adım öteye taşıyacak 
konulardan birinin de iletişim olduğunu söyledi. Av. 
Arıkan, etkinlikte katılımcılar tarafından yöneltilen 
soruları da cevaplandırdı.

Meslek İçi Eğitim Semineri, Baro Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz tarafından, Av. Fulin Arıkan’a teşekkür 
plaketi takdimiyle sona erdi.

TBB ve Baromuz işbirliği ile Meslek İçi Eğitim 
Seminerleri kapsamında Av. Fulin Arıkan’ın 
sunumuyla “Etkili Savunmada Hitabet ve 

Beden Dili” konulu eğitim semineri gerçekleştirildi.
Şirin Park Otel’de düzenlenen eğitime, Baro 

Başkanımız Av. Semih Gökayaz, Başkan Yardımcımız 
Av. Miyesser Ersalan Önenli, Genel Sekreterimiz Av. 
İlker Mengü, Yönetim Kurulu Üyelerimiz Av. Nevzat 
Elçi, Av. İlker Güzel, Av. Neval Yurtdaş, Av. Timur 
Ortatepe, Av. Ayça Kara Sığırcı, Av. Esem Yiğit, avukatlar, 
stajyer avukatlar ve hukuk fakültesi öğrencileri ile çok 
sayıda davetli katıldı. 

 
GÜZEL HİTABET AVUKATLIK MESLEĞİNİN  

       AYRILMAZ PARÇASIDIR
Başkanımız Av. Semih Gökayaz, açılış konuşmasında 

hep birlikte olmaktan duyduğu mutluluğu ifade 
ederek, baromuzun çalışmaları hakkında bilgi verdi, 
gündeme ilişkin değerlendirmelerde bulundu.

Av. Gökayaz, “Beden dili ve hitabetin önemli 
olduğunu düşünüyoruz. Bu program uzun bir süredir 
yapmak istediğimiz bir çalışmaydı ve büyük bir 
heyecanla düzenledik. Fulin hanım, TRT ekranlarında 
ana haber spikerliği ve çok kıymetli programlar 
yapmış tecrübeli bir kişidir. Bugün bu tecrübelerini 
bizimle paylaşacak. Güzel hitabet avukatlık mesleğinin 
ayrılmaz parçasıdır. Fulin hanımın anlatımları bizlere 
bu konuda yol gösterici olacaktır. Bu programın 
düzenlenmesi konusunda başta TBB Başkanı Av. Erinç 
Sağkan’a, yönetim kurulu üyelerine, TBB ve Baro 
çalışanlarına teşekkür ediyorum” dedi. 

 

YAŞAM HAKKINI BİLE KORUYAMIYORUZ
10 Aralık Dünya İnsan Hakları Günü’nü geride 

bırakırken, ülkemizde yaşanan İnsan hakları 
ihlallerinin devam etmesinden duyduğu rahatsızlığı 
ifade eden Av. Gökayaz, “Özellikle Birinci ve İkinci 
Dünya Savaşı’nda insanlık, insan onuruna yakışmayan 
çok kötülük gördü, acılar, zulümler gördü, çok göz yaşı 
döktü. O acı tecrübelerden sonra İnsan Hakları Evrensel 
Bildirgesi’nin 1948 yılında BM’de kabulüyle toplum 
insan haklarına daha duyarlı olmaya başladı. Maalesef 
bugün ülkemizde yaşam hakkını bile koruyamıyoruz. 
Her gün kadın cinayetlerine, iş cinayetlerine tanık 
oluyoruz. Temel hak ve özgürlüklerin, basın ve ifade 
özgürlüğünün kullanımında zorluklar yaşanmaktadır.  
Anayasal hakların kullanımı bakımından kötü 
bir zamanda yaşıyoruz. Bu hakların kullanımını 
iyileştirecek olan, bu ülkede adaleti ve hukuku hakim 
kılacak biz avukatlarız. İnsan haklarının ihlallerinin 
tamamına itiraz ediyor, mağdurun yanında yer 
alıyoruz. En son geçen hafta bir cemaat içerisinde bir 
kız çocuğunun yıllarca istismar edilmesi hakkında dava 
açıldı. Ama duyarsızlığa bakın ki davanın ilk duruşması 
Mayıs ayında görülecek, tutuklu bir sanık yok. Yargı 
öyle kötü sınav veriyor ki, Diyarbakır’da görülen Av. 
Tahir Elçi davasında mahkeme başkanı yetersiz kalınca 
kürsüyü terk etti, sonra döndü duruşma gününü 05 
Temmuz 2023 tarihine bıraktı. Eğer bu ülkede yargıyı 
iyileştireceksek, hukuku egemen kılacaksak sesimizi 
yükseltmemiz gerekiyor.” İfadelerini kullandı.

“Etkili Savunmada Hitabet ve Beden Dili” 
konulu meslek içi eğitim semineri Av. Fulin 
Arıkan’ın sunumuyla  gerçekleştirildi
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1) Bildiğimiz üzere yıllarca TRT de spikerlik yaptınız 
bunun yanında Ankara Barosu gibi çeşitli kurumlarda 
hitabet ve diksiyon eğitimleri verdiniz. Siz de bize 
kendinizden bahsedebilir misiniz? 

Aydın’da dünyaya geldim. Aydın lisesinden mezun 
olduktan sonra Ankara Üniversitesi Hukuk Fakültesi’ni 
kazandım. Aslında iyi bir ceza avukatı olma hayaliyle 
yoluma devam ederken üçüncü sınıfta TRT’nin açmış 
olduğu spikerlik sınavına, şansımı deneyeyim diye girdim. 
Dördüncü sınıfa geçtiğim sene TRT Diyarbakır Bölge 
Müdürlüğü’nde radyo spikeri olarak göreve başladım. Daha 
sonra TRT Haber Merkezine atandım. Bu arada hukuk 
fakültesinden gecikmeli de olsa mezun oldum. Kızımı 
dünyaya getirdiğim sene ücretsiz izin kullandım ve avukatlık 
stajımı tamamladım ama TRT den ayrılmadım. Bütün 
profesyonel çalışma hayatım TRT’ de geçti. Yaklaşık yedi yıl 
TRT1’de  ana haber bültenini sundum, değişik programlarda 
görev aldım. En son “Fulin Arıkan’la Hayat Tadında” isimli 
bir programı sunarken Ankara’dan İstanbul’a taşındım. Bu 
arada gerek kurum içinde gerekse kurum dışında iletişim 
alanında edindiğim tecrübeleri ve diksiyon bilgilerimi 
eğitici olarak paylaşmaya başladım. 2021 yılında TRT ile 
resmi bağımız sona erdi. Şu an itibari ile İstanbul barosuna 
kayıtlı bir avukatım ama aktif olarak avukatlık yapmıyorum, 
hemen hemen çok küçük bir zaman dilimi dışında hiç 
böyle bir çalışmam olmadı. Ama hukuk camiasından da 
hiç uzak kalmadım. Adalet Akademisi’nde, Hakimler ve 
Savcılar Yüksek Kurulu’nda, Ankara Barosunun staj eğitim 
merkezinde seminerler verdim. Şu sıralarda da İstanbul 
Barosu’nun stajyerlerine  iletişim seminerleri veriyorum. 
Aynı zamanda Barolar Birliği  eğitim merkezi adına   iletişim 
seminerleri için Anadolu barolarına gidiyorum. Adana’ya 
geliş sebebim de bu.

 
2) Bizlere öğrencilik yıllarımızda Türkçenin yazıldığı 

gibi okunan bir dil olduğu öğretildi. Bu konu hakkında ne 
düşünüyorsunuz? Diğer dillere göre Türkçenin farkları 
nelerdir? 

Türkçe ile ilgili en büyük sıkıntımız işte tam da bu 
noktada başlıyor çünkü bizim eğitim hayatımız boyunca 
bize verilen Türkçe yazı dili Türkçe. Oysa ki yazı dili Türkçe 
ile konuşma dili Türkçe birbirinden farklı. Bizim iyi niyetli 
Türkçe öğretmenlerimiz de kendi eğitim hayatlarında 
diksiyon eğitimi almadıkları için maalesef bize Türkçenin 
konuşma kurallarıyla ilgili bilgileri veremiyorlar. Hal böyle 
olunca da biz ne yazık ki konuşma dilinin yazı dili ile aynı 
olduğunu öğrenerek büyüyoruz. Halbuki bu çok büyük bir 
yanlış. Türkçe yazıldığı gibi okunan bir dil diildir. Bakın 
diildir derken bile değil yazılan bir sözcüğü diil şeklinde 
okuyorum. Türkçede bazı fiiller ve bazı kelimelerin yazılışı 
ve okunuşu birbirinden farklıdır. Ayrıca bir daraltma kuralı 
vardır. Örneğin gelecek yazarsınız, daraltmayla gelicek 
şeklinde okursunuz.  

Bizim en büyük handikaplarımızdan biri de dilimizin  çok 
aksanlı oluşu. Türkiye’de malumunuz yedi bölge bulunuyor,  
yedi bölgenin birbirinden farklı konuşmasını geçiyorum, 
aynı  bölgedeki iller birbirinden farklı konuşuyor. Hatta 
bugün seminerde değerli stajyer avukat arkadaşlar dediler ki 
“hocam siz ne diyorsunuz, Adana’da mahalleler birbirinden 
farklı konuşur”

Gerçekten öyle, bu  bir dil için renktir, zenginliktir, 
değerli bir şeydir ama gelin görün ki profesyonel hayatta 
aksansız, hatasız konuşma daha değerlidir.

Her dil en güzel konuşulduğu şehirle anılır. Örneğin 
yüksek İtalyanca’dan bahsederken “Floransa İtalyancası” 
derler. En değerli Almanca “Hannover Almancası” olarak 
kabul edilir. Biz de de biliyorsunuz o aksansız iyi Türkçenin 
adı “İstanbul Türkçesi”. Şu anda İstanbul’da konuşulan 
Türkçe mi yani? Hayır değil, bundan 60- 70 yıl önce İstanbul 
eğitimin, bilginin, kültürün başkenti iken orada konuşulan 
dil Türkçenin en güzel hali kabul edildiği için biz konuşma 
dili kuralları olarak İstanbul Türkçesinin kurallarını kabul 
ediyoruz ve biz dil kullanıcıları yani TRT spikerleri ve 
tiyatro sanatçıları buna göre eğitim alıyoruz Dolayısıyla 
aslına bakarsanız İstanbul Türkçesini temel alan diksiyon 
dersleri bizim eğitim sistemimizin içerisinde verilse bizim 
Türkçe ile ilgili  sorunumuz büyük ölçüde ortadan kalkmış 
olacak.

3) Hukuk fakültesi 3. sınıftan itibaren uzun yıllar 
spikerlik yapıp  sonra avukatlık  mesleğine  geçiş 
yapmanızda barolara verdiğiniz hitabet ve diksiyon 
eğitimlerinin etkisi var mı? Avukatlık mesleğini neden 
tercih ettiniz? 

Samimi olarak bu sorunuza cevap vermem gerekirse 
aslında  tarafsız habercilik anlayışının Türkiye’de sekteye 

TRT’nin eski spikerlerinden Av. Fulin 
Arıkan ile Beden Dili, etkili konuşma 
ve hukuk üzerine keyifli bir sohbet 
gerçekleştirdik

uğramasından ötürü istediğim biçimde mesleğimi icra 
edemez hale gelince, arzu etmememe rağmen haber 
spikerliğinden ayrılmak zorunda kaldım. Hukuk eğitimi 
almış biri olarak  avukatlık da benim içimde bir ukte olarak 
hep kalmıştı. Bu yüzden bu durum yani spikerliğe erken 
veda avukatlığa geçiş için bir  fırsat gibi geldi bana. Fakat 
avukatlık da çok meşakkatli bir iş. Benim profesyonel 
hayat prensibim “ne yaparsan yap en iyisini yap” şeklinde 
özetlenebilir. Bunca senenin ardından avukatılığı çok iyi 
yapabilmem için çok fazla çalışmam gerekiyordu ama ben 
zaten çok yoğun  bir mesleğin içerisinde, çok uzun yıllar 
çalışmıştım. Yeniden böyle bir çaba açıkçası bana yorucu 
geldi. 

Bir de ben bugüne kadar yaptığım işte hep sonuç odaklı 
çalıştım ama avukatlık süreç odaklı ve sabır gerektiriyor. 
Çünkü çok uzun zamana yayılıyor hak mücadelesi. 
Avukatlığa niyet ettiğim o kısa süre içerisinde bunu daha iyi 
anlama fırsatım oldu. Bu da galiba biraz beni zorladı. Onun 
için profesyonel anlamda avukatlık yapmaktan vazgeçtim. 
Eğitim alanında çalışmaya devam etme kararı aldım.

4) Beden dilinin avukatlık mesleğindeki etkili 
kullanımının önemi hakkında bize biraz  bahseder 
misiniz?

Beden dili başlı başına zaten iletişim açısından çok 
önemli çünkü biz hangi iletişimin içerisinde olursak olalım 
mutlaka sözü, sesi ve beden dilini birlikte kullanıyoruz.  Bütün 
iletişimlerimizin içerisinde dilimiz kadar bedenimizin dili 
de konuşuyor. Hele ki tümüyle iletişime dayalı bir  alanda 
çalışıyorsanız bunun önemi daha da artıyor. Avukatlık da 
birebir insan odaklı bir iş. Karşı tarafa haklılığınızı anlatıp 
ikna etme üzerine çalışıyorsunjuz, bunu yaparken iletişim 
araçlarını çok iyi kullanmak durumundasınız. İfadeniz 
çok güçlü ve zengin olmalı,  beden dilini de çok  iyi 
kullanılmalısınız ki  karşı tarafı etkileyebilesiniz. Özgüvenli, 
bilgili, konusuna hakim, soğukkanlı, kontrollü bir avukat 
izlenimini verebilmek hem bizim bilgilerimizle hem beden 
dilimizi iyi kullanmamızla mümkün. 

Bu  karşıyı etkilemek açısından önemli olduğu kadar 
müvekkillerimize vereceğimiz güven açısından  önemli.

5) Beden dilinin ve sözsüz iletişimin en önemli 
parçalarından birisi de giyim kuşam konusudur. Bu 
konuda özellikle kıyafet ve renk seçiminde nelere dikkat 
etmeliyiz? 

Şimdi kurumsal temsil denilen bir şey var biliyorsunuz. 
Avukatlar her ne kadar serbest meslek mensubu gibi 
görünseler de yine de yargının bir unsuru olarak kurumsal 
temsili de olan kişiler. Mesleklerine yakışır biçimde 
kıyafetlerine ve seçimlerine özen göstermek zorundalar. 
Bir kere profesyonel hayatın en önemli kurallardan biri 
şu: “Görüntünüz yaptığınız işin önüne geçmemeli” Bu 
haber spikeri açısından da böyle doktorluk için de böyle 
avukatlık için de böyle, öğretmenlik için de böyle. Bizim 
meslektaşlarımız buna özen gösterdikleri takdirde ve  
yargının bir unsuru olarak kurumsal bir temsilin parçası 
olduklarını unutmadıkları sürece bence doğru seçimler 
yapacaklardır. Ama bunun ötesinde ben cübbe taşımayı 
çok önemsiyorum. Avukatlığın onurunu, saygınlığını 
temsil eden cübbenin en güzel şekilde taşınması gerektiğini 
düşünüyorum. Bence meslektaşlarımız abartıdan uzak 

sade bir giyim tarzını benimser, kişisel bakımlarına özen 
gösterirlerse ve özellikle o cübbeleri de hak ettiği ihtişamla 
taşırlarsa, dış görünüş anlamında mesleklerine layık bir 
görüntü içinde olacaklardır.

 
6) Çoklu baro sistemini de beraberinde getiren yasa 

paketinde avukatlara yönelik kılık kıyafet zorunluluğunu 
ortadan kaldıran bir değişiklik de yapıldı. Bu hususun 
avukatlık mesleğine etkisini nasıl değerlendirirsiniz? 

Biz senelerce beden dilinde dış görünüşün bir parçası 
olarak İmaj konusunu da anlattık. Giyim açısından imajda 
sektörel ayrımlar var yani hangi sektörde çalışıyorsanız o 
sektöre uygun giyinme İmajın temel dayanağı. Bu yeni 
getirilen düzenlemelerle işte bu sektörel giyim ayrımlarının 
tamamen dışına çıkılıyor, bunu  doğru bulmuyorum 
açıkçası. Ben  bu konularda biraz da gelenekçi yapıda biriyim 
ve kurumsal temsil anlamında bazı meslek mensuplarının 
geleneklere bağlı kalarak giyim stillerini belirlemelerinden 
ve beden dilinde ortama uygunluk kavramını göz ardı 
etmemelerinden yanayım.

7)  Hepimizin bildiği üzere TRT halkın vergileriyle 
idame ettirilen bir devlet kanalı. Siz şu an ki TRT’yi nasıl 
buluyorsunuz? Kanal objektifliğini yitirdi mi ? Devletin bir 
kanalı olmalı mı ? 

TRT’yi tarafsız buluyor olmam maalesef mümkün 
değil ama şunu da belirtmeliyim, şu anda tarafsız habercilik 
yapan hiçbir kanal yok. Yani Türk Televizyonları arasında 
bize öğretilen anlamda tarafsız haberciliğin temsilcisi bir 
kanal olduğuna inanmıyorum. Tarafsız habercilik şudur, 
eğiliminiz ne olursa siz haberi objektif, tarafsız, olduğu 
gibi ortaya koyarsınız ve takdiri izleyene bırakırsınız. Halkı 
yönlendirmezsiniz, manüpüle etmezsiniz. Tek taraflı bakış 
açısıyla değerlendirmezsiniz. 

 Devletin elbette bir kanalı olmalı ama devletin kanalı 
hükümetin borozanı olmamalı. Devletin kanalı devletin 
çıkarlarını ve dayandığı ilkeleri koruyan, kamu yayıncılığı 
yapan bir kanal olmalı. Tarafsız ve güvenilir olmalı. Bu tip 
devlet kanallarının dünyada iyi örnekleri var.

8) Paylaşımlarınızdan gördüğümüz üzere, uzun yıllar 
sonunda Adana’ya tekrar geldiniz. Adana değişmiş mi? 
Adana’yla ilgili görüşleriniz nelerdir? 

Adana’nın bir  kere insanını çok seviyorum. Dürüstler, 
doğallar,   mertler,  açık fikirliler.  Eğlenceli ve  kalender insanlar. 
Bu bakımdan kendimi Adanalılara yakın hissediyorum,  
şehir de  estetik  açıdan güzel bir şehir, bakımlı, verimli. 
Kebaplar şahane. Daha da ne olsun? Sadece galiba temmuz-
ağustos aylarında mümkünse kaçmak gerekiyor.

9) Son olarak genç avukatlara bir deneyim verecek 
olsaydınız bu ne olurdu? 

Genç meslektaşlarıma şunu söylemek istiyorum, 
bizim ülkemizde maalesef pek çok şeyi çok zor. Hayat 
başlı başına zor ve yorucu. Girdikleri alan seçtikleri meslek 
bu zorluğun zirvesinde. Çok yürekli ve sabırlı olmalarını 
tavsiye ediyorum. Adalet cesaret istiyor. Ama bizim o cesur 
ve vicdanlı, adaletli hukukçulara çok ihtiyacımız var. Genç 
meslektaşlarıma çıktıkları profesyonel yolculukta bol şans 
ve güç diliyorum. Umarım meslek hayatlarında çok az hayal 
kırıklığı yaşarlar.
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TBB ve Adana Barosu işbirliği ile Meslek İçi 
Eğitim Seminerleri kapsamında “Ticari 
Davalar ve Ticaret Hukuku Uygulamalarında 

Yaşanan Sorunlar” konulu eğitim semineri Şirin Park 
Otel’de gerçekleştirildi.

Semineri, Baro Başkanı Av. Semih Gökayaz, 
yönetim kurulu üyeleri, Çukurova Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Özel Hukuk Bölümü/Medeni Usul ve Icra 
İflas Hukuku Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Doç.Dr. 
Hakan Albayrak, avukatlar ve stajyer avukatlar ile 
davetliler izledi.

“EĞİTİM ÇALIŞMALARINI ÖNEMSİYORUZ”
Seminerin açılışında Baro Başkanı Av. Semih 

Gökayaz, bir konuşma yaptı. Av. Gökayaz, seminerin 
düzenlenmesinde emeği olan TTB Başkanı Av. Erinç 
Sağkan’a, TBB Yönetim Kurulu Üyelerine, TBB Eğitim 
Merkezi’ne, eğitim vermek için Adana’da bulunan 
konuşmacılara teşekkür etti. Av. Gökayaz, Türkiye 
Barolar Birliği Eğitim Merkezi tarafından programlanan 
meslek içi eğitim çalışmaları kapsamında, bugün, 25 
baroda eğitim seminerleri düzenlediğini vurguladı. 
Adana Barosu’na üye sayısının 4 bin 300, stajyer 
avukat sayısının 650 olduğunu anımsatan Av. Gökayaz, 
eğitim çalışmalarına katılımının mesleki gelişimin ve 
meslekte başarılı olmanın olmazsa olmazı olduğuna 
değindi. Av. Gökayaz, “Eğitim çalışmalarıyla kendimizi 
geliştiriyoruz. Adana Barosu olarak son bir ayda tabir 

yerindeyse gün aşırı eğitim çalışmaları yaptık. Bugün 
de verimli bir eğitim çalışması olmasını diliyorum. ” 
dedi.

TÜİK’İN ENFLASYON ORANI GERÇEĞİ   
       YANSITMIYOR

Türkiye İstatistik Kurumu’nca (TÜİK) yıllık 
enflasyon oranının % 85 olarak açıklanmasına karşın 
ülkede gerçek enflasyonun % 200 ün üzerinde 
hissedildiğine dikkat çeken Av. Gökayaz, “CMK 
müdafilik ücretlerindeki artışın %200’ün altında 
olmaması için elimizden geleni yapacağız.” şeklinde 
konuştu.

TBB Eğitim Merkezi Yürütme Kurulu Üyesi Av. 
Serpil Özok, açılış konuşmasında, Adana’da olmaktan 
dolayı mutlu olduklarını belirterek, konukseverliği için 
Adana Barosu Başkanı Av. Semih Gökayaz’a, yönetim 
kurulu üyelerine ve baro personellerine teşekkür 
etti. Av. Özok, TBB eğitim seminerleri hakkında 
bilgilendirmede bulundu. 

Konuşmaların ardından seminer; TBB Eğitim 
Merkezi Yürütme Kurulu Üyesi Av. Serpil Özok’un 
moderatörlüğünde, İstanbul Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ali Paslı ve İstanbul 
Üniversitesi Hukuk Fakültesi Özel Hukuk Bölümü 
Ticaret Hukuku Ana Bilim Dalı Araştırma Görevlisi 
Numan Sabit Sönmez’in sunumu slayt gösterisi 
eşliğinde interaktif katılımla gerçekleşti. Programı 
izleyenler arasında olan Çukurova Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Özel Hukuk Bölümü/Medeni Usul ve İcra 
İflas Hukuku Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Hakan Albayrak, ticari davaların hangi mahkemelerin 
görev alanına girdiğini mahkemeler arasında görev ve 
işbölümü ayrımı hakkında detaylı bilgi verildi.

Soru/cevap bölümünden ardından, sunumlarından 
dolayı konuşmacılara Adana Barosu adına teşekkür 
plaketleri takdim edildi.

Adana Barosu ve TBB işbirliğiyle 
düzenlenen “Ticari Davalar ve Ticaret 
Hukuku Uygulamalarında Yaşanan 
Sorunlar” konulu eğitim semineri 
gerçekleştirildi

Adana Barosu 29 Ekim Cumhuriyet Kupası 
Tenis Turnuvası ödülleri düzenlenen törenle 
sahiplerini buldu. 01 Ekim - 06 Kasım 2022 

tarihleri arasında Adana Büyükşehir Belediyesi Spor 
Park Tesisleri’nde yapılan turnuva sonunda dereceye 
girenlere ödülleri Adana Barosu Avukatlar Salonunda 
törenle takdim edildi. 

Törene, Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
Seyhan Belediye Başkanı Akif Kemal Akay, Adana 
Büyükşehir Belediyesi Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Kadir Özdemir, Başkan 
Yardımcımız Av. Miyesser Ersalan Önenli, Genel 
Sekreterimiz Av. İlker Mengü, Saymanımız Av. V. 
Mert Kuşdemir, Yönetim Kurulu Üyelerimiz Av. 
Timur Ortatepe, Av. Esem Yiğit, Av. Nevzat Elçi ve 
meslektaşlarımız katıldı.

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, konuşmasında 
Seyhan Belediye Başkanı Akif Kemal Akay’ın örnek 
kişiliği ve sporcu özelliği ile kendileri için her zaman 
bir rol model olduğunu, bugün bu törende Başkanımızı 
aramızda görmekten mutluluk duyduğunu belirtti. 

Av. Gökayaz, “Adana Barosu’nun gücüyle, 
sporcunun enerjisini çok güzel buluşturduk. Ben 
de maçları izleme imkanı buldum. Fair – Play 
çerçevesinde çok zevkli ve çekişmeli müsabakalara 
sahne oldu. Sporun, ilişkilerin gelişmesinde bir 
tutkal görevi olduğunu biliyoruz. Baro olarak sadece 
eğitim çalışmaları ile değil sosyal, kültürel ve sportif 
etkinliklerle meslektaşlarımız arasında kaynaşmayı 
sağlayacağız. Önümüzdeki süreçte hazırlıklarına 
şimdiden başladığımız 5 Ocak Kurtuluş Kupası Spor 
Oyunları’nı düzenleyeceğiz. Tenis turnuvamızın 

gerçekleşmesinde ve kortun tahsisini sağlayan başta 
Adana Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan Karalar’a, 
Adana Büyükşehir Belediyesi Ulaşım A.Ş. Yönetim 
Kurulu Başkanı Kadir Özdemir’e, tenis turnuvasının 
tüm yükünü sırtlayan Av. Hakan İlbeyi’ne ve 31. Dönem 
Spor Komisyonu Başkanı Av. Sefa Ün’e, Hakem/Tenis 
Antrenörü Volkan Şahin’e teşekkür ederim. ”dedi.

Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz konuşmasının 
ardından Seyhan Belediye Başkanı Akif Kemal Akay ile 
birlikte turnuvada kategorilerinde dereceye girenlere 
kupalarını takdim ettiler. 

Kadınlar A kategorisinde;
Av. Petek Karasu birinci, Av. Damla Turaktekin 

ikinci, Nuran Koç üçüncü, B kategorisinde Av. İlayda 
Fulya Şen birinci, Av. Sümeyra Serter ikinci, Av. Gamze 
Alınç üçüncü,

Erkekler A kategorisinde Av. Ahmet Alp Elbek 
birinci, Av. Mehmet Kütük ikinci, Av. Atilla Ayman 
üçüncü,

 B kategorisinde Sefa Burak Kaymak birinci, Av. 
Hakan İlbeyi ikinci, Av. İskender Gökçeli üçüncü, 

C kategorisinde ise Av. Abdullah Civan birinci, 
Oğuzhan Yalın ikinci, Av. Sefa Ün üçüncü olmuştur. 
Karışık Çiftler kategorisinde ise Av. Damla Turaktekin 
ve Av. Hakan İlbeyi birinci, Av. Sümeyra Serter ve Av. 
Mehmet Kütük ikinci, Av. İlayda Fulya Şen ve Av. Sefa 
Ün üçüncü,

Çift Erkekler kategorisinde ise Av. Atilla Ayman 
ve Av. Hakan İlbeyi birinci, Av. Ümit Arif Özsoy ve 
Av. Ahmet Alp Elbek ikinci, Sefa Burak Kaymak ve 
Oğuzhan Yalın’a üçüncülük kupaları takdim edildi.

Adana Barosu 29 Ekim Cumhuriyet 
Kupası Tenis Turnuvası ödülleri 
sahiplerini buldu
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Adana Barosu Başkanlığı, Adana Adliyesi 
3. İş Mahkemesi Hakimi’nin bir yıldan 
fazla bir süre geçtikten sonra gerekçeli 

kararları yazdığı gerekçesiyle, yurttaşların ciddi 
mağduriyetlerine yol açan hakim hakkında yazılı 
şikayetlerine olumlu yaklaşmayan HSK’yı, HSK’ya 
şikayet etti.

Adana Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
yönetim kurulu üyeleri ve çok sayıda avukat, Adana 
Adliyesi Postanesinden şikayet dilekçelerini bireysel 
olarak HSK’ya gönderdiler.

HSK’yı göreve çağıran 
Adana Baro Başkanı 
Av. Gökayaz, burada 
yaptığı açıklamada, 
yurttaşlarımızın hak 
kayıplarına neden 
olunduğu için bu eylemi 
yapma zorunluluğu 
doğduğunu belirterek, “Hakim hakkında defalarca 
HSK’ya şikayette bulunduk. Anayasa ve AİHS ile 
güvence altına alınmış olan “Adil Yargılanma Hakkını” 
ihlal eden ve bu nedenle Anayasa Mahkemesi 
kararları ile İdare’nin tazminat ödemesine yol açacak 
bir hakim, neden ısrarla görevde tutulur? Adana 
Barosu’nun, HSK’ya hitaben yazmış olduğu yazılar 
ile birçok meslektaşımızın şikayetlerine rağmen işini 
ağır derecede ihmal eden, adalete güveni yok eden, 
yurttaşın hakkını kullanılmaz hale getiren bir hakimin 
arkasındaki cesaretlendirici gücün ne olduğunu 
anlamakta güçlük çekiyoruz. Gerekli hassasiyeti 
ve duyarlılığı göstermeyen HSK’yı, HSK’ya şikayet 
ediyoruz.” şeklinde konuştu.

ŞİKAYET DİLEKÇESİ TAM METNİ
13.12.2022
HSK’YI, HSK’YA ŞİKAYET EDİYORUZ!
Adana 3. İş Mahkemesi Hakimi hakkında, bir 

yıldan fazla bir süre geçtikten sonra gerekçeli kararları 
yazdığı gerekçesiyle birçok şikayet olmasına rağmen 
Mahkeme hakimi hakkında hiçbir işlem yapmayan 
HSK’yı, HSK’ya şikayet ediyoruz.

Gerekçeli kararın yazımını düzenleyen HMK 294/4; 
“Zorunlu nedenlerle sadece hüküm sonucunun tefhim 
edildiği hâllerde, gerekçeli kararın tefhim tarihinden 

başlayarak bir ay içinde yazılması gerekir.” şeklinde 
düzenlenmiştir. Yasadan anlaşılacağı üzere kuralın, 
hükmün tefhimiyle birlikte gerekçesinin de açıklanması 
gerektiği, o mümkün olmazsa yasada belirtilen 1 aylık 
sürede gerekçeli kararın yazılması gerektiği belirtilmiş 
olsa da Adana 3. İş Mahkemesi’nde, gerekçeli kararların 
yazım süresi 14-15 aylık süreleri bulmaktadır. Adana 
3. İş Mahkemesi Hakimi’nin görevini ağır derecede 
ihmal etmek suretiyle adalete olan güveni sarsması, 
hak arayan yurttaşın hakkını dolaylı olarak gasp etmesi 

karşısında gözünü ve 
kulağını kapatan HSK’yı, 
HSK’ya şikayet ediyoruz.

Anayasa ve AİHS ile 
güvence altına alınmış 
olan “Adil Yargılanma 
Hakkını” ihlal eden ve 
bu nedenle Anayasa 
Mahkemesi kararları ile 

İdare’nin tazminat ödemesine yol açacak bir hakim, 
neden ısrarla görevde tutulur? “Yargıda Hedef Süre” 
uygulaması kim için, ne için düzenlenmiştir?

Üyesi olduğumuz Adana Barosu’nun, 
HSK’ya hitaben yazmış olduğu yazılar ile birçok 
meslektaşımızın şikayetlerine rağmen işini ağır 
derecede ihmal eden, adalete güveni yok eden, 
yurttaşın hakkını kullanılmaz hale getiren bir hakimin 
arkasındaki cesaretlendirici gücün ne olduğunu 
anlamakta güçlük çekiyoruz.

Kahir ekseriyet, işini çok iyi yapan binlerce hakim 
ve savcımız var. Hakkında birçok şikayet olan bir 
hakim hakkında işlem yapmayarak, duyarsız kalarak, 
görmezden gelerek o, işini iyi yapan hakim ve savcıların 
da emeklerini heba ediyorsunuz, farkında mısınız ?

Sayın HSK Başkan ve üyeleri, Gerekçeli kararların 
çok geç yazıldığına dair şikayetimiz, ilgili Mahkeme 
kayıtları ile sabit olmasına karşın şikayetler üzerinden 
uzun bir süre geçmesine rağmen ilgili hakim hakkında 
işlem yapmadığınız, hakimin yerini değiştirmediğiniz, 
yapılan şikayetleri umursamadığınız ve görevinizi 
yapmadığınız için sizleri, sizlere şikayet ediyoruz. 
Dileriz işbu dilekçemizi bir vicdan meselesi yapar, 
bundan sonraki süreçte Kurulunuza iletilen şikayetleri 
ciddiyetle ve seri bir şekilde inceler, hukuka ve yurttaşın 
adalet ihtiyacına uygun şekilde karara bağlarsınız.

Gerekçeli kararları bir yıldan fazla sürede 
yazan Adana 3. İş Mahkemesi Hakimi 
hakkında birçok şikayet olmasına rağmen 
hiçbir işlem yapmayan HSK’yı, HSK’ya 
şikayet ettik!

32. Dönem Olağan Genel Kurul ve seçimlerinin 
ardından Adana Baro Başkanlığı’na yeniden seçilen 
Av. Semih Gökayaz ve Yönetim Kurulu üyelerimize, 
Adliye protokolü, kurum, kuruluş, STK ve siyasi 
parti temsilcileri tarafından ‘hayırlı olsun’ ziyaretleri 
gerçekleştirildi.

Başkanımız Av. Gökayaz, Adana Büyükşehir 
Belediye Başkanı Zeydan Karalar, Çukurova Belediye 
Başkanı Soner Çetin,  Seyhan Belediye Başkanı Akif 
Kemal Akay, Adana Milletvekilleri Ayhan Barut, 
Burhanettin Bulut, Müzeyyen Şevkin, Orhan Sümer, 
Adana Adalet Komisyonu Başkanı Mehmet Ali Çolak, 
Adana Cumhuriyet Başsavcı vekilleri Musa Ünel, Atilla 
Rahimi, Kasım Kılıç ve Çağlar Ertaş, Adliye Mahkemesi 
Cumhuriyet Başsavcısı Bestami Tezcan, Demokrat 
Avukatlar Grubu Başkanı Av. Mehmet Müftüoğlu ve 
Yönetim Kurulu Üyesi meslektaşlarımız, Adana Barosu 
Müzik Topluluğu üyelerimiz, Adana Barosu Adonis 
Futbol Takımı ve Adana Barosu Çukurova Futbol 
Takımı, Cumhuriyet Halk Partisi İl Başkanı Mehmet 
Çelebi,  İnsan Hakları Derneği Adana Şubesi Başkanı 

Av. Yakup Ataş, Yönetim Kurulu Üyeleri, Seyhan Spor 
Kulübü Başkanı Zekeriya Turanbayburt, Kulübün 
Yönetim Kurulu üyeleri, Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Toroslar İlçe Başkanı Cumali Akbaş, Mersin Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Üyesi Hasan Özalp Önal ve CHP 
Gençlik Kolları Genel Başkan Yardımcısı İzzet Kırılmaz, 
Saadet Partisi Adana İl Başkanı Hasan Şaybak, İYİ Parti 
İl Başkanı Göktürk Boyvadaoğlu, Saadet Öğretmen 
Çocuk İstismarı İle Mücadele Derneği Başkanı Saadet 
Özkan, Ev Hanımları Dayanışma ve Kalkındırma 
Derneğinin (EVKAD-ADANA) Sabancı Vakfı, Güney 
Eğitim Vakfı Başkanı Ersan Altıok, Adana Minibüsçüler 
Odası Başkanı Nihat Sözütek, Hayvanların Yaşam 
Hakları Konfederasyonu (HAYKONFED) Başkanı 
Nesrin Çıtırık, Adana Adliyesinde görev yapan Adliye 
Koruma Büro Amiri Ergün Ergin ve polis memurlarını 
ağırladı.

Başkanımız Av. Gökayaz, nazik ziyaretlerinden  
duyduğu memnuniyeti dile getirerek, misafirlerine 
teşekkürlerini sundu.

Adana Baro Başkanlığı’na yeniden seçilen 
Av. Semih Gökayaz ve Yönetim Kurulu 
Üyelerimize hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundular

BAM SAVCISICumhuriyet Halk Partisi (CHP) Toroslar İlçe Başkanı Cumali Akbaş

Adana Büyükşehir Belediye Başkanı Zeydan Karalar Çukurova Belediye Başkanı Soner Çetin
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Adliye ProtokolüUCİM

Güney Eğitim Vakfı Başkanı Ersan Altıok Ev Hanımları Dayanışma ve Kalkındırma Derneğinin 
(EVKAD-ADANA) Sabancı Vakfı

Demokrat Avukatlar Grubu Başkanı Av. Mehmet Müftüoğlu 
ve Yönetim Kurulu Üyesi Meslektaşlarımız

Adana Minibüsçüler Odası Başkanı Nihat Sözütek

Adana Barosu Müzik Topluluğu Üyelerimiz Hayvanların Yaşam Hakları Konfederasyonu (HAYKONFED) 
Başkanı Nesrin Çıtırık

Adana Barosu Adonis Futbol Takımı Adana Barosu Çukurova Futbol Takımı

Cumhuriyet Halk Partisi İl Başkanı Mehmet Çelebi

Seyhan Belediye Başkanı Akif Kemal Akay

İYİ Parti İl Başkanı Göktürk Boyvadaoğlu

Adana Adliyesinde Görev Yapan Adliye Koruma Büro Amiri 
Ergün Ergin ve Polis Memurları

İnsan Hakları Derneği Adana Şubesi Başkanı Av. Yakup AtaşSeyhan Spor Kulübü Başkanı Zekeriya Turanbayburt
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Adana Barosu Kadın ve Erkek Voleybol Takımı ZiyaretAdana Barosu Baketbol Takımı

Amaç Arabuluculuk Merkezi CHP Yüksek Disiplin Kurulu Üyesi Av. Bülent Maraklı ve 
Baromuz Üyesi Av. Sera Orbaç Ziyaret

KESK Genel Sekreteri ve Sendika Temsilcileri Ziyaret Türkiye İşçi Partisi Adana İl Başkanı ve Yönetimi Ziyareti

Ruhsatlarını alan meslektaşlarımız törenle avukatlığa adım attılar. Bu dönem içerisinde meslektaşlarımıza 
ruhsatlarını ailelerinin gururlu bakışları altında takdim ettik.

Meslek yemini edip, cübbe giyerek ruhsatlarını alan meslektaşlarımıza aramıza hoş geldiniz diyor, başarılı 
bir meslek yaşamı diliyoruz.

Ruhsatlarını alan meslektaşlarımız törenle 
avukatlığa adım attı

6240 FULYA ÇAKICI

6241 KÜBRA DİLARA HAZAR

6242 SEDAT GÖK

6243 BERKE BURAK ERDEMLİ

6244 FATİH ER

6246 GAMZE ALINÇ

6247 MEHMET ERHAN ÇAKAY

6248 HÜSEYİN DOKUR

6250 YAĞMUR YALÇIN

6251 BERKEM AYDOĞDU

6252 DOĞAN CAN DOĞAN

6254 UMAY BÜYÜKDAĞ

6255 CENGİZHAN DİLLİ

6256 BENGÜSU ÇİFTÇİ

6257 AZİZE DENİZ TAŞDEMİR

6258 VAHİT GÜLLÜPINAR

6259 TOLGA TEZCAN

6260 MUHAMMED ŞAMİL ÇETİNKAYA

6261 GÜL PINAR GÜLER

SİCİL        AD-SOYAD

6262 ŞAHİN ŞAHİN

6263 GÜRKAN ÇAĞIRTEKİN

6264 ERTUĞRUL SİNCER

6265 ÇAĞDAŞ KARINDAŞ

6266 YUSUF TURGAY GÖK

6267 NERİMAN ÇELİKTAŞ

6269 KEMAL BAKIRCI

6271 HİLAL ÖZBİLEN AÇIKGÖZ

6272 GÜLŞEN SEVİMLİ

6273 GAMZE SEÇGİN BOZKURT

6274 İPEK EROL

6276 YAREN IŞKIN

6277 OGÜN KAYA

6279 ERDOĞAN KIRKIZ

6280 DAMLA KAÇAN

6281 ELİF TOPÇU

6282 GÖZDE ATILGAN

6283 HİLAL CEREN EKİZ

6284 DİLEK IŞIK CANTEPE

SİCİL        AD-SOYAD



62 63

6285 RABİYE KARAASLAN

6286 NAZLI YILMAZ

6287 MEHMET EMİN ALBAYRAK

6288 ÖZGE SEMA ÖZDEMİR

6289 MUHAMMET İSMAİL SAĞLAM

6291 SEVDE NUREFŞAN YİĞİT

6292 SEMA AKYOL

6293 GÜLŞEN AYDOĞAN

6294 SAİT BOLKAN

6295 MURAT USAL

6296 İLKNUR GELEBEK

6297 RAMAZAN DOĞAN

6298 BERAT KUBİLAY

6299 EMRE ASLAN

6300 GAMZE ÇALIŞKAN

6301 MEHMET GELEBEK

6302 İSMAİL ETHEM SAĞLAM

6304 ÖZGÜR UFUK BEKTUR

6305 İBRAHİM PAŞA YEŞİLTAŞ

6306 TEKİN CAN TEKİN

6307 HİKMET GÖRKEM DÜRÜ

6308 AYŞE BERFİN ERGÜLEN

6309 ZEYNEL ABİDİN DEMİR

6310 YAĞMUR KOÇYİĞİT ERKUŞ

6311 ELİFNAZ ÇETİN

6312 ALİ RIDVAN KOCA

6313 SÜLEYMAN TAŞKIN

SİCİL        AD-SOYAD

6314 FEVZİ AYDIN

6315 AZAT ALİÇ

6316 EMRE CAN KARAÜZÜM

6317 ATAKAN KAVUKLU

6318 HASAN ARIKAN

6319 ELİF MERVE ŞAHİN

6320 DİLEK YÜCESOY

6321 HÜSEYİN ARSLAN

6322 NAZLI UĞUR

6323 FURKAN KIRPIK

6324 FURKAN KAYA

6325 SULHAN ÖZGÜR

6326 TURGAY KOÇ

6327 FEYZİ CANBERK NİLÜFER

6328 BARAN İŞCİ

6329  İSA YILDIZ

6330 SEREN SİZGEN

6331 MELİSA KARAPINAR

6332 MEHMET FURKAN  

GÖKOSMANOĞULLARI

6333 ONAT PEHLİVAN

6334 DİLARA ÖZTÜRK

6336 MERVE KARTALMİŞ

6337 HANDE DİKİCİLER

6338 BİLGENUR HATALMIŞ

6339 BİLGİN TOSUN

6340 ÇAĞLA İŞİMTEKİN

SİCİL        AD-SOYAD

6341 ÖMER KUTUP TAYIS

6342 BARIŞ KÜLTÜROĞLU

6343 ALPER ÖZDEMİR

6344 MERT BUHUR

6345 ŞEVVAL ÖZBAY

6346 ÇAĞDAŞ ÖVET

6347 RECEP YILMAZ

6348 SENA ATAŞ

6349 BAHAR ŞEN

6350 AYŞE ÜSTÜNTAŞ

6351 SEZİN ECE ERALLI

6352 ELİF ZEYNEP KÖSE

6353 SADIK KAAN TALAZ

6354 HÜSEYİN ALPEREN İYİ

6355 MERT KUŞVURAN

6356 ZEHRA TEMİRTAŞ

6357 FURKAN BEKTAŞOĞLU

6358 YAĞMUR ÖCEŞ

6359 OĞUZHAN MANGA

6360 ANIL CAN SERİNER

6361 İDİL ELİF UZUN

6362 CEREN VİLDAN ZENNİ

6363 ALİ ŞENER

6364 TUNAHAN ÖZTÜRK

6365 İLKE YABANOĞLU

6366 METE KENANOĞLU

6367 LİNA KİLİSLİ

6368 CAN YILMAZ

6369 ALPER KIDIK

6370 AFİFE ASYA YALÇIN

6371 BİLAL ÇAĞRI ÇELİK

6372 AYNUR ARSLAN

6373 EGE MERT CANDIR

SİCİL        AD-SOYAD

6374 KADİRİYE ESKİSÜRMELİ

6375 BEGÜM TURA

6376 AHMET METLİOĞLU

6377 ZEYNEL FURKAN YILMAZ

6378 NAZLI KESER

6379 MEHMET EMİN TÜYSÜZ

6380 ÖMER FARUK DURMUŞ

6381 HATİCE TATLI

6382 ALİ ÇAĞATAY BİÇER

6383 SEDANUR AKKAŞ

6384 HALİL İBRAHİM KIRGIL

6385 AHMET ZENGİN

6386 İLAYDA YAPARUÇAR

6387 GÖKBERK YÜCEL

6388 SEYYİD BİLAL AKYOL

6389 YUSUF ELBÜKEN

6390 RAHİME CANATAR

6391 EYLÜL SATIR

6392 ALİM BERK EĞRİ

6393 BÜŞRA KANAT

6394 HÜSEYİN ÖZ

6395 SİNAN GÖZLÜDERE

6396 MİNE İNCE

6397 BÜŞRA İNCE

6398 ALİ MERT ŞEN

6399 MEHTAP ÇAKMAK

6400 EMİNE GİZEM ÜNAL

6401 ENES ÜNSAL

6402 AHMET ÇEVİK

6403 ZEYNEP BAL

6404 BÜŞRA TAHTA

6405 SİBEL ÖZMEN

6406 FATMA AKDAĞ

SİCİL        AD-SOYAD



64 65

6407 AZİZ KAAN KARAT

6408 RABİA DİLARA CAN

6409 EBRU YILMAZ

6410 HASAN AĞZIKÜÇÜK

6411 FAİK AKSOY

6412 MİKAİL BÜLBÜL

6413 SENANUR KIYIKCI

6414 BURAK KOCAÇİFTÇİ

6415 İMRAY BÜYÜKDEVECİ

6416 ENFAL PİŞKİN

6417 ŞEYDA ÇELİK

6419 MERVE NUR KAYA

6421 İDİL GÜLEÇ

6422 GÖKÇE BOZA

6423 ALİ BEKLEN

6424 DİLAN NUR AYDIN

6425 CANSU İLERİ

6426 GÜRSEL BIÇAKCI

6427 MUSTAFA KAPLAN

6428 AYŞE NUR TEMİZ

6429 MEHMET BOZDEMİR

6430 NEVZAT ŞAHİN

6431 İBRAHİM ÇİMER

6432 GİZEM CANER

6433 MERVE CAN GÜL

6434 MUSTAFA ACET

6435 NUR SENA YILDIRIM

6436 AYŞE YILDIZ

6439 İDİLNUR DEĞİŞMEZ

6440 YAĞMUR BÜYÜKBAŞ

6441 HÜSEYİN ARSLANTÜRK

6442 ELİF SELCEN SERT

6443 BARAN GÖK

SİCİL        AD-SOYAD

6444 BÜŞRA ŞAFAK

6445 ALİ GÖKALP

6446 NESLİHAN BUSE ARASLAN

6447 ZEHRA ÖZKAN

6448 ALPEREN ÖVER

6449  İSA TURHAN

6450 SİMANUR KOCADURMUŞ

6451 ESMANUR KARACAOĞLAN

6452 MURAT MUSA EHLİZ

6453 EMİNE BEYZA EREN

6454 ALİ HAKAN KARAMIK

6455 AHMET SERHAT DANACI

6456 GÜLER YÜZALAN

6457 BUSE DEMİRCİOĞLU

6458 ELİF KUYUCU

6459 SİDAL YILMAZ

6460 MÜCAHİT YILDIRIM

6461 GİZEM SARIASLAN

6462 ÖZGÜR PEYNİRCİ

6463 HELİN ŞEVİK DEMİR

6464 GÖZDE ARAS

6465 MUSTAFA MERT DAĞLI

6466 SIDIKA CİN

6467 ELİF ÖZBAY

6468 İLAYDA GÜL

6469 HAKKI CEM KARAÇOR

6470 DOĞUKAN KALKAN

6471 BUSE ATLAMAZ

6472 SILA AKSÖZ

6473 ZÜLAL TAŞKIN

6474 MEHMET BARIŞIK

6475 RAİF CAN AKDAĞ

6476 TUTKU TÜRE

SİCİL        AD-SOYAD 6516 İNANÇ CANBERK SARI

6518 SÜMEYYE NİSA AKTİMUR

6519 BERKİN OZAN KURUMUŞ

6520 PAKİZE DAMLA GÜNDOĞDU

6522 DUYGU DÖNAY ALTUNKANAT

6523 MUHAMMED MUSTAFA SAÇAKLI

6524 MERT AKÇA

6526 BALA HATUN GÜVEL

6527 AYSU YAĞMUR

6529 FURKAN MEHMET TAN

6530 BENSU MENEVŞE

6531 MEHMET EMİN NAZLI

6532 HOGİR EMEN

6533 SEVİM AKGÜL

6534 MUSTAFA KARLIK

6535 SERRA PEREN DAĞLI

6537 HASİBE BİLGE

6539 NİDA DERYA GÜLTER

6540 AYŞE YAREN ŞEHİRLİOĞLU

6541 ÖNDER AĞIRBAŞ

6542 NESRİN CAN

6544 ONUR YASİN COŞKUN

6545 KEMAL AKIN

6547 DİLARA BURÇİN KURT

6548 FİLİZ AKDAĞ

6549 EMRE TATARLI

6550 GAMZE DAĞTEKİ

6551 BADEL AVAR

6552 RIDVAN KARDAŞ

6554 OĞUZCAN BALKIR

6555 İBRAHİM KILIÇ

6556 ELİF MÜGE KALKAN

6563 ŞEYMA KIRPIK

6570 TÜRKAN EZGİ DOĞUÇ

6477 BİLGE KÖKSAL

6478 MEHMET HAKAN ÖZDEMİR

6479 MUSA BENDAŞ

6480 BEYZA GÜL

6482 UMUTCAN KÜÇÜKOĞLU

6483 MİSLİNA DİNLER

6484 ALİ ERCAN OLGUNER

6485 BÜŞRA COŞGUN

6486 MEHMET FATİH İŞCİ

6487 ÖZGE ÇETİN

6488 EGEMEN ÖZCEVİZ

6489 EMİNE KARAKUŞ

6490 SİBEL TALAY

6491 SİNEM NUR BAYRAM

6493 ATRA İLAYDA YİĞİT

6494 RAMAZAN YILDIRIM

6495 AKIN YETER

6496 ALMİLA ARICAN

6497 METEHAN KARALI

6498 İPEK ACAR

6499 BÜŞRA ASLAN

6500 MİNE SEREN ÖZDÜZENCİLER

6501 FATMA YAREN BERBER

6502 EBRU TATLI

6503 YASEMİN BABAYİĞİT

6504 YAĞMUR TIRAŞ

6505 BEYZANUR KILLI

6506 AYŞE BETÜL AVCI

6507 MELİS GÜMÜŞLÜ

6508 FATMA BAYRAM

6509 MELTEM NECLA AKALIN

6510 BURCU ÜREY

6512 İBRAHİM TAŞKIN

6515 DAMLA TURAKTEKİN

SİCİL        AD-SOYAD SİCİL        AD-SOYAD
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6571 ÖDÜL EYGİ

6572 ABDULKERİM AKYOL

6575 GÜLHAN KILINÇ

6576 ŞAMİL ORAL

6580 MÜGE KERKÜT

6581 SÜHEYLA ŞİŞMAN

6582 SUDE ÖZEL GÜLDAŞ

6583 NAZIM AHMET GÜRZAL

6585 MUHAMMED METİNCAN EZİCİ

6588 AYŞE MÜGE ÜNER

6590 TAHA ÇAĞRI GÜL

6592 ONUR EFE

6594 ELİF BEYZA TALAY

6597 MERVE SEZER

6603 YUSUF KEREM ÇEKER

6604 AZİZ SARİ

6607 AYŞE GİZEM KARA

6611 BEYZA TELLİ

6614 MERVE KURTARAN

6618 AHMET FURKAN MARSAK

6619 DEMET BİLGİNER

6640 SİMGE BULUT

6644 AHMET BUĞRA YILDIZ

6648 SÜLEYMAN POLAT

6654 MEFTUN ULUDOĞAN

6658 OZAN KARADAL

6660 ELİF KORKMAZ

6439 İDİLNUR DEĞİŞMEZ

6440 YAĞMUR BÜYÜKBAŞ

6441 HÜSEYİN ARSLANTÜRK

6442 ELİF SELCEN SERT

6443 BARAN GÖK

6444 BÜŞRA ŞAFAK

6445 ALİ GÖKALP

6446 NESLİHAN BUSE ARASLAN

6447 ZEHRA ÖZKAN

6448 ALPEREN ÖVER

6449  İSA TURHAN

6450 SİMANUR KOCADURMUŞ

6451 ESMANUR KARACAOĞLAN

6452 MURAT MUSA EHLİZ

6453 EMİNE BEYZA EREN

6454 ALİ HAKAN KARAMIK

6455 AHMET SERHAT DANACI

6456 GÜLER YÜZALAN

6457 BUSE DEMİRCİOĞLU

6458 ELİF KUYUCU

6459 SİDAL YILMAZ

6460 MÜCAHİT YILDIRIM

6461 GİZEM SARIASLAN

6462 ÖZGÜR PEYNİRCİ

6463 HELİN ŞEVİK DEMİR

6464 GÖZDE ARAS

6465 MUSTAFA MERT DAĞLI

6466 SIDIKA CİN

6467 ELİF ÖZBAY

6468 İLAYDA GÜL

6469 HAKKI CEM KARAÇOR

6470 DOĞUKAN KALKAN

6471 BUSE ATLAMAZ

6472 SILA AKSÖZ

6473 ZÜLAL TAŞKIN

6474 MEHMET BARIŞIK

6475 RAİF CAN AKDAĞ

6476 TUTKU TÜRE

6477 BİLGE KÖKSAL

6478 MEHMET HAKAN ÖZDEMİR

6479 MUSA BENDAŞ

6480 BEYZA GÜL

6482 UMUTCAN KÜÇÜKOĞLU

6483 MİSLİNA DİNLER

6484 ALİ ERCAN OLGUNER

6485 BÜŞRA COŞGUN

6486 MEHMET FATİH İŞCİ

6487 ÖZGE ÇETİN

6488 EGEMEN ÖZCEVİZ

6489 EMİNE KARAKUŞ

6490 SİBEL TALAY

6491 SİNEM NUR BAYRAM

6493 ATRA İLAYDA YİĞİT

6494 RAMAZAN YILDIRIM

6495 AKIN YETER

6496 ALMİLA ARICAN

6497 METEHAN KARALI

6498 İPEK ACAR

6499 BÜŞRA ASLAN

6500 MİNE SEREN ÖZDÜZENCİLER

6501 FATMA YAREN BERBER

6502 EBRU TATLI

6503 YASEMİN BABAYİĞİT

6504 YAĞMUR TIRAŞ

6505 BEYZANUR KILLI

6506 AYŞE BETÜL AVCI

6507 MELİS GÜMÜŞLÜ

6508 FATMA BAYRAM

6509 MELTEM NECLA AKALIN

6510 BURCU ÜREY

6512 İBRAHİM TAŞKIN

6515 DAMLA TURAKTEKİN

SİCİL        AD-SOYAD SİCİL        AD-SOYAD

6516 İNANÇ CANBERK SARI

6518 SÜMEYYE NİSA AKTİMUR

6519 BERKİN OZAN KURUMUŞ

6520 PAKİZE DAMLA GÜNDOĞDU

6522 DUYGU DÖNAY ALTUNKANAT

6523 MUHAMMED MUSTAFA SAÇAKLI

6524 MERT AKÇA

6526 BALA HATUN GÜVEL

6527 AYSU YAĞMUR

6529 FURKAN MEHMET TAN

6530 BENSU MENEVŞE

6531 MEHMET EMİN NAZLI

6532 HOGİR EMEN

6533 SEVİM AKGÜL

6534 MUSTAFA KARLIK

6535 SERRA PEREN DAĞLI

6537 HASİBE BİLGE

6539 NİDA DERYA GÜLTER

6540 AYŞE YAREN ŞEHİRLİOĞLU

6541 ÖNDER AĞIRBAŞ

6542 NESRİN CAN

6544 ONUR YASİN COŞKUN

6545 KEMAL AKIN

6547 DİLARA BURÇİN KURT

6548 FİLİZ AKDAĞ

6549 EMRE TATARLI

6550 GAMZE DAĞTEKİ

6551 BADEL AVAR

6552 RIDVAN KARDAŞ

6554 OĞUZCAN BALKIR

6555 İBRAHİM KILIÇ
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6556 ELİF MÜGE KALKAN

6557 RAMAZAN İNDİBAY

6558 AHMET FARUK İBOOĞLU

6559 SİMA NUR KAYAPINAR

6560 EYLÜL ŞENGÜL

6561 ARUS MANSURGÜLER

6562 YUSUF YILDIZ

6563 ŞEYMA KIRPIK

6564 HAYDAR HAYRETTİN ALKAYA

6565 ELİF DENİZ

6566 FERHAT KOÇHAN

6567 BETÜL HACER ÖZEN

6568 AHMET BERK ALATAŞ

6569 BORAN ANLAR

6570 TÜRKAN EZGİ DOĞUÇ

6571 ÖDÜL EYGİ

6572 ABDULKERİM AKYOL

6573 FATMA AKBULUT

6574 EMRE ÇANAK

6575 GÜLHAN KILINÇ

6576 ŞAMİL ORAL

6577 RABİA AYBİKE HALİSÇELİK

6578 ORHAN FIRAT

6579 PERİHAN KAYA

6580 MÜGE KERKÜT

6581 SÜHEYLA ŞİŞMAN

6582 SUDE ÖZEL GÜLDAŞ

6583 NAZIM AHMET GÜRZAL

6584 ZÜMRÜT KÜRÜ

6585 MUHAMMED METİNCAN EZİCİ

6587 ZEHRA KAYA

6588 AYŞE MÜGE ÜNER

6589 NURGÜL GÜLER

6590 TAHA ÇAĞRI GÜL

6592 ONUR EFE

6593 MENEKŞE BIYIKLIOĞLU

6594 ELİF BEYZA TALAY

6595 NİLGÜN TAŞKIN

6596 GÜLCAN SELÇUK

6597 MERVE SEZER

6598 EMİNE DEDE

6599 MERVE SARIASLAN

6603 YUSUF KEREM ÇEKER

6604 AZİZ SARİ

6607 AYŞE GİZEM KARA

6611 BEYZA TELLİ

6614 MERVE KURTARAN

6618 AHMET FURKAN MARSAK

6619 DEMET BİLGİNER

6640 SİMGE BULUT

6644 AHMET BUĞRA YILDIZ

6648 SÜLEYMAN POLAT

6654 MEFTUN ULUDOĞAN

6658 OZAN KARADAL

6660 ELİF KORKMAZ

SİCİL        AD-SOYAD SİCİL        AD-SOYAD

Bir kış sabahı,
Elleri üşürken yalnız kızların,
Siz hep işlerinize gittiniz,
Varlığını bile unutarak gece ve yıldızların.

Bir kış sabahı,
Yine gelmemişken Plaza Del Mayo’da annelerin çocukları,
Siz çocuklarınızı hep okula bıraktınız,
Tükendi egzozunuz yüzünden dünyanın solukları.

Ve bir kış sabahı, 
Yoruldu dönmekten dünyanız, 
Oysa siz ne kadar kolay dönüyordunuz sözlerinizden,
Uyanın, uyanın! Bitsin artık rüyanız.

Bu sabah şiir kokmuyor egzoz boruları
Asfalt lirizm selinden habersiz
Ve yayalar burun farkıyla ölümü alkışlıyor
Korna sesleri ve ağız dalaşı seansları
En derinine inemiyorum bu sabah kuyularımın
Ve
En yükseğine yetişemiyor ağaç köklerim
Nereden geldiyse aşkın rejim değişikliği fikri
Rötarlı geldi çağın doğurgan rahmine
Bence doğmadan yaşam tehlikesi tabelası asılmalı dünya yörüngesine
Hayır ölüm tehlikesi değil yaşam tehlikesi diyorum
Ve bu salgın hastalık, şifasıdır saman kağıtlarımın
Yağmur suyu, ölüm konvoyu
Hayde dizelim bir daha tahtadaki eserlerimizi, üstünü bir tül perdesiyle örtelim
Ama
Ama
Ama
En beyazına inat sökelim kefenleri gözlerden
Esmesin hiçbir rüzgar gözlerine
artık damlamasın toprağın yanaklarıma
Unuttun mu yaşamak bizim en ağır hastalığımız?
Unuttun mu?
En aşkın olan beni arıyor
Ya ben
Ya ben
Bu suretimden arınabilir miyim?

Bir Kış Sabahı

‘8.6 Saniye’

Av. Ahmet Gani 
KÜÇÜK

Av. Ramazan 
TEKİN
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“Karanlıktan Sonra”nın 
Anatomisi

Haruki Murakami; kitaplarında işlediği içeriklerin ne anlama geldiğini söylemeye 
asla yanaşmaz. “Bilinçaltının kuyularından bir görüntü ortaya çıkarsa, bunu analiz etmek 
zeki insanların işidir ve yazarların zeki olmasına gerek yoktur”; diye de ekler ve kendisini 
bir hikaye anlatıcısı olarak değil de bir hikaye gözlemcisi olarak ortaya koyar.

Haruki Murakami’nin bir yazar olarak ortaya çıkışındaki en önemli anlar da onun 
bilinçli adımlarıyla şekillenmemiştir. Japonya’nın Amerikan işgali yaşadığı dönemde 
doğan Murakami, hayatını kendi evcil hayvanının adını koyduğu Peter Cat adlı bir caz 
kulübü işleterek kazanırken, bir gün bir beyzbol stadyumunda aniden kitap yazabileceği 
fikriyle yazarlık alanına ilk adımı atmıştır.

Kitaplarında ilk zamanlarından itibaren cinsel kimlik ve aşk, kayıp ve kopma, tarih 
ve savaş, nostalji ve kader konularına takıntılı bir akış sunan Murakami, Batı kültüründen 
derinden etkilenmiştir ve temalarının bazı yönlerden en sevdiği yazar ve müzisyenlerden 
damıtılmış olduğunu açıkça ifade etmekten de çekinmez. Japon edebiyatı kurgusunun 
çehresini değiştiren bu ismin “Karanlıktan Sonra” adlı romanı, edebiyatın ne olduğu ve 
ne olması gerektiği ile ilgili vizyonunu açık fikirlilikle ortaya koyduğu romanlarından 
birisidir.

‘Karanlıktan Sonra’ geceleri şehirde farklı insanlarla tanışan üniversite öğrencisi 
Mari Asai’yi konu alan kısa bir romandır. Murakami; karanlığın şehre çökmesinden 
sonra yaşanılan karşılaşmaların, gündüz deneyimlerinden farklılığını gözler önüne 
seren mekansal bir algı ile dokunur zihinlerimize. Gecenin çok geç saatlerinde, mantık 
lambaları söndükten ve rasyonalite gözlerini kapattıktan sonra, dünyadaki yaşamın 
sınırsızlaştığı ve de bulanıklaştığı fikri ile yolculuğa çıkarız. Gündüzleri özel olan insanların 
benzersizlikleri yitikleşmeye, farklılıkları silikleşmeye yüz tutar saatler ilerledikçe. Katı 
olan parçalanıp metafiziğe teslim olmaya başlar geceyle birlikte.

Romanın merkezini belirleyen 19 yaşındaki Mari Asai, kendisinden daha güzel 
olan ablası Eri’ye beslediği nefret nedeniyle ailesi ile birlikte yaşadığı eve gitmekten 
kaçınmaktadır. Onunla tanıştığımızda Mari, göze çarpmayan bir cafede isimsiz bir kitabı 
okuyarak zaman öldürmektedir. Nefret ettiği ablası Eri, aylardır kesintisiz devam eden 
bir uyku halindedir ancak Mari onun tersine sürekli olarak uyanıktır. Murakami belki 
de bu “uyanıklık ve uykuda olma” metaforlarındaki dualite gerçeği ile bizi; tam da bu 
noktadan hikayeye entegre etmeye başlar.

Mari’nin oturduğu masaya, konuşkan bir caz tromboncusu ile başlayan bir dizi 
ziyaretçi gelir; felsefi sohbetiyle ortaya çıkan bir iş insanını ve sonrasında da göçmen bir 
hayat kadınını gözlemleriz masada. Kahramanların iradeleri çatışmalarla sunulmaz bize, 
hepsi ortak bir akışa yayılır roman boyunca.

Bir röntgenci gibi gözlemler Murakami Karanlıktan Sonra kitabındaki kahramanlarını. 
Daha geleneksel, her şeyi bilen bir anlatıcının aksine, deneysel kanıtları kaydetmeye 
ayarlanmış ancak yorumlayamayan bir bilim insanı gibi belirsiz bir takiptedir. 
“Görünmeziz, anonim ve davetsiz birer misafiriz,” diye yazar sonraları. “Bakıyoruz. 
Dinliyoruz. Kokuları not ediyoruz. Ama o yerde fiziksel olarak var değiliz ve geride hiçbir 
iz bırakmıyoruz. Zaman yolcuları gibiyiz. Gözlemliyoruz ama müdahale etmiyoruz. “;  
der kahramanlarını yazarken sunduğu tavrını anlatmak için.

Mari’nin gecesi yarı macera, yarı terapi, yarı aşk hikayesi öğeleriyle akar. Sohbetler 
aynı anda hem sıradan ve derin, hem belirsiz ve sürükleyici, hem de gündelik ve 
felsefidir. Karanlıktan Sonra; uyku ile uyanıklık arasındaki o belirsiz boşlukta gelişir. Bir 
karakter diğerine “Gölgeleri tanımak ve anlamak, sağlıklı bir zekanın yaptığı şeydir” der. 
Bu roman tamamen gölgelerde geçer. Murakami, algı ve varoluş hakkında sorular sorar, 
ancak cevaplar üretmez. Ona göre herkesin hayatında bir şekilde karşılaştığı ilgi çekici 
durumlar ve konuşmalar vardır. İşte bu öze güvenir ve romanını dokur.

Karanlıktan Sonra Mari’nin Yalnızlığı Nereye Evrilir?

Yalnızlığın halleri; Murakami’nin Karanlıktan Sonra’sında karakterlerin bakış 
açılarından hikaye boyunca gözlemlenir. Mari Asai’nin derinlikli yalnızlığı; onu 

Av. Şerife 
Günaydın 

KARAKÖSE

yalnızlıklarıyla farklı şekillerde başa çıkmakta olan diğer insanlarla 
tanışmaya yönlendirir. Hikaye ilerledikçe karakterin yaşadığı 
yalnızlık da ilerler.

Kapsamlı bir açıdan bakıldığında Mari Asai’nin yalnızlığının 
farklı odaklanma türlerine göre farklı şekilde tasvir edilen dört 
önemli formdan oluştuğunu görürüz. Bunlara;

-tek başınalık,

-izolasyon,

-yalnızlık ve

-yabancılaşma olarak tanıklık ederiz. Hikaye boyunca yalnızlığın 
formlarının ana karakter tarafından nasıl deneyimlendiği ve ortaya 
çıktığı gösterilir bize.

Mari sadece etrafındakiler tarafından yalnız bırakılmamıştır, 
aynı zamanda başkalarının onu incitebileceği korkusuyla da yalnız 
kalmayı tercih eder olmuştur. Bir form diğer formlarla iç içe geçer, 
çünkü dört form aslında tek bir varoluş halinin farklı yansımalarıdır 
sadece. Mari; yaşadığı yalnızlıkla yüzleşmeye ve onu fethetmeye 
istekli olana kadar hiç bitmeyen bir döngü gibi sürüklenir gece 
boyunca.

Ana karakter yalnızlığını üç farklı yoldan aşmayı başarır:

-yalnızlığı aramak,

-iletişim sağlamak ve

-samimi ilişkiler kurmak.

Roman, ana karakterin yaşadığı yalnızlığı anlama konusundaki istekliliğini tasvir eder bize. Ancak diğer 
karakterlerle iletişim kurduğunda aslında herkesin kendisi gibi yalnızlık yaşadığının da farkına varır. Mari’nin 
yalnızlığını çözmenin anahtarı, sosyalleşmekten öte arkadaşlık gibi yakın bir ilişkiye sahip olmakta belirir. 
Kahramanımız, başkalarının yalnızlığıyla da yüzleşebildiğinde ve güvenebileceği biri olduğundan emin olmaya 
istekli olduğunda, işte o zaman yalnızlığın ağırlığının üstesinden gelebilir.

Mari Asai’nin bu yolculuğu günümüzde yalnızlık ile baş etmeye çalışan pek çok genç için de çözümleyici bir alan 
açar. Endonezya’daki Pendidikan Üniversitesi’nde Karanlıktan Sonra kitabında sunulan yalnızlık teması ve ondan 
kurtuluşa giden yolun hikayesi oldukça önemli görülmüş ve bu konuda gençlere yönelik çalışmalar yapılmıştır.

Mari Asai’nin yalnızlık deneyimi, yalnızlığın gençlerin yetişkinliğe geçişinde ne kadar yaygın ve önemli bir şey 
olduğunu göstermekle kalmaz; aynı zamanda yalnızlıkla başa çıkmanın yollarını gösterebilen bir rehber kaynağa 
da dönüşür.

Murakami’nin bilinçaltı kuyularından gün yüzüne çıkardığı hikayeler; çoğu zaman gerçeküstü tınlamalarla 
dolu olsa da Karanlıktan Sonra’nın yarattığı etkide gördüğümüz gibi aslında pek çok farklı gerçeklikle de sıkı bağlar 
yaratmaktadır. O, metaforları analiz ederek bizleri yönlendirmemekle belki de en güzel ve anlamlı olan analizi 
zihinlerimize sunmaktadır. Neye nasıl bakıyorsak, yorumumuz da ancak baktığımız noktanın niteliği ile ilgilidir. 
Okuyan insan sayısı kadar farklı analiz ortaya çıkar ve metaforlar çeşit çeşit konulara böylece ışık tutar. Bazılarımız 
gece teması, karşıtlıklar dünyasının çelişkileri vb. konularla ilgili sonuçlara varırken; bazılarımız da yalnızlığın ve 
depresyonun pençesindeki insanlara sunulabilecek çıkarsamalar yapar aynı cümlelere bakarak. Açık fikirliliğin 
yolu her zaman aydınlıktır; sınırları çizmeyen, kalıplara hapsetmeyen Haruki Murakami’nin edebiyatının gücü 
de budur...

Kaynaklar:

-Haruki Murakami/ After Dark (2004/2007)-Vintage International

-Masayasu ODA/ A Spatial Analysis of Haruki Murakami’s After Dark: The City at Night as a Place to Encounter 
“Darkness”

-Linna Amanda, Nia Nafisah, Nita Novianti English Language and Literature Universitas Pendidikan Indonesia/ 
Loneliness in Haruki Murakami’s After Dark (2007)

-Heller McAlpin/ A search for connection and meaning ‘After Dark’ in Tokyo

-Jonathan Derbyshire/ After Dark by Haruki Murakami
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Savunma Saldırıyor
‘’Kimsiniz? Neyi temsil ediyorsunuz? Nedir tarihsel olarak varlık nedeniniz? Bunlar 

yargıçların, savcıların ve sanıkların her davanın eşiğinde kendi kendilerine sormaları 
gereken sorular.’’ Bu cümle, son zamanlarda büyük bir keyifle okuduğum bir kitabın 
arka kapak yazısının giriş cümlesi. Katalan asıllı Fransız bir baba ve Vietnamlı bir 
anneden olma, Fransız sömürgesi Reunion Adasında doğmuş Jacques Verges adlı 
yazarın Savunma Saldırıyor adlı kitabı, ceza hukuku felsefesi ve hukuk-bilim sosyolojisi 
alanında okuduğum, her pasajında, anlattığı / alıntıladığı her hikayede mesleki bir öz 
sorgulama yaşatan, savunma mekaniğinin işletilmesinde yöntemsel ve taktiksel temel 
ayrımları çok şeffaf biçimde gözler önüne seren bir kitap olması ile  son derece dikkat 
çekici.

Yazar , kitabın genel kalibrasyonununda en temelde yargıçlara varoluşsal durumlarını 
sorgulatıcı sorular soruyor. Bu soruları, yer yer hikayeleştirdiği dava dosyaları özelinde 
soruyor gibi görünse de, aslında kitabın tamamında nihai çıkarımı, yargıçlar ve hukuk 
adamları üzerinden inşa ediyor. Yargıçlar ve hukukçuların iddia makamı ve savunmanın 
temel süjeleri olmalarının şüphesiz ki yazarın bu tavrında etkisi olduğu muhakkak. 
Savunmanın kutsallığının yazar nezdindeki mahiyeti ya da saklı / gizli kalan adalet 
mekanizmalarının aydınlatılması için sunmuş olduğu yazınsal çaba, aynı zamanda 
kitabı hukuk sosyolojisi alanında temel bir başucu kitabı haline getiriyor.

Ceza davasının üslubunu belirleyecek temel ayrımın sanığın toplumsal düzen 
karşısındaki duruşu olduğundan bahseden yazar, bu konumlanışın navigasyonuna göre 
iki tür davanın ortaya çıkacağını söyler. Kurulu düzenin bir ferdi olan ve bu düzeni 
içselleştiren / kabul eden bir sanığın durumundan bahseder. Savunmasal argümanlarını 
ortaya koyan ve bunları gerekçelendiren sanığın dili ile değerlerine saygı gösterilen 
mahkeme heyeti / jürinin dilinin aynı linguistiğe sahip oluşunun, uyum davasını ortaya 
çıkardığını ifade eder. Uyum davalarında, yargıç ile sanık arasında iki tarafında kabul 
ettiği bir kavramsal çerçevenin varlığından bahsederek, bu karşılıklı ön kabullerin, 
diyaloğu mümkün kıldığını, bu tarz davaların ceza ya da cezasızlıkla sonuçlansa bile, iki 
taraf açısından da düzenin ya da kuralların ruhuna dönük herhangi bir saldırının söz 
konusu olmayacağını salık verir.

Eğer, sanık içinde yaşadığı toplumun değer kriterlerine, yasa yapma biçimine 
tümden bir çekince koymuşsa, kurulu düzenin temel felsefesine dönük yıkıcı bir tutum 
sergiliyorsa bu defa ortaya kopuş davaları çıkacaktır. Kopuş davaları, uyum davaları gibi 
iki tarafın da birbirini tanıdığı, dolayısıyla bir tarafın sanık rolünü kabul ettiği, karşı 
tarafın ise hüküm koyucu / cezalandırıcı rolünün farkında olduğu gibi belirlenimler 
üzerinden okunmaz. Kopuşun temel motivasyonunda, kendisini suçlayan / yargılayan 
odakları bilinçli ve iradi olarak tanımama ya da reddetme gibi bir anarşist ruh vardır. 
Uyum davalarında, iki taraf da kendilerine biçilen rol ve pozisyonlarının farkında iken 
ve bu vaziyeti kabul ediyorken, kopuş davalarında, yasa koyucu / yargılayıcı egemenleri 
tanımayan ve onların yasal parametrelerini reddeden bir eylemsellik mevcuttur.

Yazar, teorik profilini verdiği bu iki ayrım üzerinden kategorize ettiği çeşitli 
davaları kitapta konu edinir. Uyum ve kopuş davalarının genel karakteristiğine, 
davaları hikayeleştirirken satır aralarında da değinmekten kendini geri çekmez. Genel 
panaromada dikkat çeken şey ise, ekseriyetle siyasal davaların kopuş davaları , adi suçları 
içeren davaların ise uyum davaları olmasıdır. Yazara göre, bu yüzde yüz olmayan bir 
genelleme ise de, bunu yalanlayan hatırı sayılır örneğin olmayışı genellemeyi doğrular 
niteliktedir.

Av. Abdullah 
KIRGIL

Kopuş davaları, doğası gereği çetin bir hesaplaşma içerir. 
Yazara göre de; kopuş, davanın tüm yapısını altüst eder. Olgular 
ve eylemin koşulları ikinci plana düşer; ön planda aniden, 
toplumsal düzene karşı yöneltilen sert itiraz belirir. Kopuşta, 
korunan ya da zarar görmesinden endişe edilen somut bir 
kişisel menfaat yoktur, çoğunlukla sanık, ölümü göze alan, 
korkmazcasına ve adeta ölüme bile gülerken gitme gibi bir 
coşkun dinamizme sahiptir.

Uyum davalarında, çoğunlukla ulaşılmak istenen 
sanığın beraatidir. Gerçekten suç işlemiş olsa dahi, bunun 
delillendirilememesi ve mahkeme nezdinde suçu ispatlamaya 
yarar somut bir delilin olmayışı neticesinde elde edilen beraat, 
sanığın tatmini açısından yeterlidir. Fakat, kopuş davalarında 
savunmanın hedefi, sanığı aklamaktan çok düşüncelerini gün 
ışığına çıkarmaktır. Sokrates’e cezasını seçmesi önerildiğinde 
uzlaşmaya gidebilir, sürgünü ya da para cezasını teklif 
edebilirdi; aksine, yargıçlarıyla dalga geçerek hayatını feda etti. 
Cezasal seçeneklerin herhangi birini kabul etmek, Sokrates 
açısından kendisini oraya getiren davasını / fikirlerini, tıpkı 
onu yargılayanların yaptığı gibi bir cürüm olarak kabul etme 
anlamına gelecekti çünkü.

Yazar, bu temel ayrımı kitabın arka kapağında şöyle 
mottolaştırmıştır: “Savunma politikasında her zaman iki yöntem 
olmuştur: Var olan adalet mekanizmasını kabul eden uyum savunmaları (Dreyfus, Challe) ve yeni bir gerçekliği 
gözler önüne sermeyi hedefleyen kopuş savunmaları (Sokrates, Dimitrov). Birinciler kafalarını kurtarırken, 
ikinciler  davalarını  kazanmışlardır.’’  İlk  durumda  sanığın  aldığı  cezanın  miktar ve mahiyetinin dahi pek fazla 
bir önemi yoktur. Verilen ceza en fazla sanıkta, hükmü verene karşı bir sitem ve öfke duygusunun neşv u nema 
bulması sonucunu doğururken; öte tarafta kopuş savunmalarında, sanığın cezalandırılıp cezalandırılmaması, 
onun tarihsel misyonunda ileri veya geri herhangi bir adım atılması için sebep teşkil etmez, çünkü daha önce 
de ifade edildiği üzere, kopuş savunmalarında amaç çoğu zaman temsil edilen fikirsel duruşun, geniş kitlelere 
deklere edilmesidir ya da tahayyül edilen siyasa uğruna, cezalandırılma korkusu taşımayan kararlı ve azimli bir 
vizyonist tavırdır.

Kitabın hukuk dünyasına armağan ettiği düalist yorum, savunma tipolojisinin genel mantalitesinin ne olduğu 
konusunda hukuk adamlarına katkı sunması dışında; siyaset düşüncesi alanında okumalar yapan insanlara 
da özgün bir politik perspektif kazandırması anlamında ciddi bir yetkinliğe sahip. Savunma mekaniğinin 
işletilmesinin, sanığın şahsında aslında bütün bir toplumu ilgilendiren yönlerinin bulunduğu, sanığın içinde 
doğup büyüdüğü, yaşayıp geliştiği sosyokültürel çevresinin en az onun kadar, karıştığı suçun bir parçası 
olabileceği; politik özgürlüğü ya da örgütlü siyasalı / sivil toplumu hedef alan yargı süreçlerine karşı meydan 
okumanın ve taşınılan fikrin namus ve haysiyetini ilelebet muhafaza etme çaba ve çilesinin değerli olduğu mesajı 
kanımca kitabın kattıkları arasında sayılabilir.

Kitap eleştirisi kategorisinde değerlendirilebilecek bu yazıyı, kitaptan istifade ettiğim noktaları görmek 
adına da kaleme aldım. Savunma Saldırıyor adlı kitap, başta meslektaşlarımın ve hukuk düşüncesine, sosyoloji 
ve felsefe alanlarına ilgili bütün okurların mutlaka temin etmesi gereken bir kitap bana kalırsa.

İyi okumalar.. 



74 75

Metaverse Evren ve Metaverse 
Hukuku

Ülkemizde yeni Anayasa çalışmalarının yeniden gündemde olduğu bu günlerde, 
dünya gündemini yeni bir kavram olan ve giderek popülerlik kazanan metaverse evren 
ve metaverse hukuku kavramları meşgul etmektedir. İlk kez yazar Neal Stephenson 
tarafından 1992 yılında bilimkurgu romanı “Snow Crash”de ortaya atılan kavram daha 
sonra birçok sinema filminde de ele alınmıştır. Sanal bir gözlükle dahil olduğumuz, 
blockchain teknolojisini kullanan, akıllı sözleşmeleri içinde barındıran, sanal ve gerçeğin 
bir arada olduğu ve insanların iletişim ve etkileşimde bulunduğu bu yeni sanal dünya, 
Facebook kurucusu Mark Zurkerberg’e göre mobil internetten sonraki en önemli icat 
olarak kabul edilmektedir. 

Özellikle Covid-19 pandemisi sonrasında eve kapanan insanlar için alternatif bir 
dünya, etkinlik ve sosyalleşme arayışı için metaverse evren karşımızda durmaktadır. 
Metaverse evrenin diğer internet teknolojilerinden temel farkı kopyalanamaz ve 
değişmez kişiselleştirilmiş bir sanal kimliğimizin oluşmasına imkan tanımasıdır. Belki 
de bu sanal kimliğimiz sayesinde ilerleyen yıllarda yaşayacağımız en büyük avantaj her 
girdiğimiz site ve uygulama üzerinde yeni bir kullanıcı adı ve şifre oluşturmak yerine 
sanal kimliğimiz ve avatarımızla giriş yapabilecek olmamızdır.

Takacağımız sanal gözlük (VR-Virtual Reality gözlük) vasıtasıyla kendi 
oluşturduğumuz avatarımız ile metaverse evren içerisinde istersek ünlü bir şarkıcının 
konserine katılabilecek; ünlü futbolcuların yer aldığı bir dünya karmasının futbol 
karşılaşmasının dünyanın en iyi statlarında sanal kimliğimizle izleme şansına kavuşacak; 
ilgi alanımızdaki en değerli bilim ve düşünce insanlarıyla sanal bir masa etrafında 
toplantı yapabilecek; günümüzde olduğu gibi bilgisayar oyunlarının içerisinde daha 
gelişmiş özelliklerle yer alabileceğiz. Kısacası hayal edebileceğimiz her etkinliğe 
metaverse evren sınırlarında avatarımızla giriş yapabileceğiz.

Bu büyük evrenin cazibesi çok yüksek olmakla birlikte birçok hukuki sorunu da 
beraberinde getirmektedir. Örneğin, metaverse evrende katılacağımız bir etkinliğin 
iptal edilmesi durumunda yaşayacaklarımız, telif hakları, fikri mülkiyet, kişisel verilerin 
korunması, özel hayatın gizliliği, kredi kartı bilgilerinin çalınması, siber güvenliğe dair 
sorunlar, metaverse dünyada yaşayacağımız anlık duygularda korku, heyecan gibi 
sonrasında yaşanacak kalp krizi ve ölüm riskleri vb. durumlardaki hukuki ihtilaflar, 
bu tarz olaylarda buna neden olan failin tespiti ya da kullandığımız metaverse evren 
sunucusunun sorumluğu, maddi ve manevi tazminatlar, cinsel taciz, tehdit, hakaret, 
sözleşme hukukunda yaşanacak ihtilaflar, metaverse evrende aldığımız arsa ve evlerin 
mülkiyet sorunları, metaverse evrende yaptığımız alışverişlerde yaşanan problemler, 
metaverse evrendeki e-ticaret faaliyetlerden sonra kazancın vergilendirilmesi, 
oluşabilecek insan hakları ihlalleri, ırkçılık, ayrımcılık, terörizm, uyuşturucu ticareti 
ve dünyanın farklı ülkelerinden metaverse evrene katılacak kişilerin yargılamasının 
hangi ülkede ve hangi ülkenin kanunlarına göre yapılacağı ve daha sayabileceğimiz çok 
sayıda hukuki ihtilaf ve tartışma konuları gelecekte bizleri beklemektedir. Ayrıca kendi 
iktidarlarına bir tehdit olarak gördükleri sanal alemi kontrol etmeye çalışan otoriter 
devlet yönetimlerinin gün geçtikçe gelişen ve büyüyen sanal dünyaya karşı bakış açıları 
ile metaverse evrenin izlenip, denetlenmesi hatta kayıt ve kontrol altına alınma çabaları 
da gelecekte bizi bekleyen sorunlar olarak bir kenarda durmaktadır. 

Platform çok yeni olsa da metaverse evrende ilk cinsel taciz vakasının mahkemeye 
taşınacağı konuşuluyor. Facebook’un çatı şirketi Meta’nın metaverse için hazırladığı 

Av. Mete 
KARAYEL

“Horizon Worlds” isimli sanal dünyada İngiltere’de yaşayan bir kadın kullanıcı 26 Kasım 2021 tarihinde 3-4 
erkek avatar tarafından tacize uğradığını söyledi. Tacize uğrayan kadının “Normal internette cinsel tacizin 
şakası yok. Ancak VR’da olmak, olayı daha yoğun hale getiriyor. Dün sadece elle tacize uğramadım. Bu davranışı 
destekleyenler de vardı. Yaşananlar, beni Plaza’da yalnız hissettirdi.” ifadelerine yer verildi. Meta şirketi 
paylaşımın ardından bir iç soruşturmada kullanıcının tacizi önlemek için tasarlanan bir güvenlik özelliğini 
etkinleştirmemesinden kaynaklandığı ortaya çıktı. Bu olay aslında bizi metaverse evrende gelecekte bekleyen 
hukuki sorunlardan sadece ilki olarak tarihe geçmiş gibi görünüyor.

Görüldüğü üzere, Bilişim Hukukunun da ötesine geçen; başta Borçlar Hukuku ve Ceza Hukuku olmak 
üzere, Fikri Mülkiyet Hukuku, KVKK, Gayrimenkul Hukuku, Vergi Hukuku, Medeni Hukuk, Ticaret Hukuku ve 
Tazminat Hukukunu içeren bu yeni hukuk dalının Metaverse Hukuku olarak adlandırılması da boşuna değildir.

Sonuç olarak gelişmiş ülkeler ve büyük şirketler bu sanal evrenin yaratacağı ekonomiye AR-GE yatırımları 
yapıp hazırlıklarını yaparken, biz de ülke olarak süreci şimdilik uzaktan takip ederek kendi güncel sorunlarımıza 
kendi gerçek evrenimizde çözüm aramaya devam ediyoruz. Bakalım gelecek yıllarda yapılacak yeni Anayasa 
çalışmaları ve çıkarılacak kanun maddelerinde Metaverse Hukuku’na dair konu başlıkları kendine ne kadar yer 
bulabilecek…
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Körlük
Çocukluk dönemi oyunu körebeyi hatırlarsınız. Gözleri mendil veya başka bir bezle 

bağlanarak ebe olan gözü bağlı çocuk kimi yakalarsa o ebe olur. Ebenin gözleri kısa süre 
için kapalıdır. Bir de gözlerimizin hiç açılmamak üzere kapalı olduğunu düşünelim. 
Hayat, görmeyenler için nasıl olurdu? Daha da kötüsünü, tüm insanların görmediğini 
düşünelim. İnsanlığın durumu nasıl olurdu?

Portekiz’in Nobel ödüllü yazarı Jose Saramago, tüm insanların kör olması halinde 
insanlığın ne duruma geleceğini Körlük isimli ünlü romanında anlatıyor. Anlatıyor ama 
esasen Saramago’nun anlatmak istediği fiziki körlüğün de ötesinde bir şey. Yazarımız 
“körlük” kavramını bir metafor olarak kullanarak toplum eleştirisi yapıyor. 

Trafikte kırmızı ışıkta bekleyen sürücü, yeşil yanınca hareket etmiyor, çünkü o anda 
kör olmuştur. Daha sonra onu eve götüren kişi, göz doktoru ve daha başkaları da bulaşı 
sonucu kör oluyor. Körleri eski bir akıl hastanesinde karantinaya alıyorlar. Sayı arttıkça 
içeride yatacak yer dahi kalmıyor. Dışarı çıkmaları yasak. Kapıya bırakılan yemekleri 
alıyorlar ve yaşamlarını içeride sürdürüyorlar. Kapının dışında silahlı nöbetçiler var. 
İçeri girenlerin içinde doktorun eşi de var ve onun gözleri görüyor. Eşinden ayrılmamak 
için, kendisini kör olarak tanıtmıştır. Karantinadaki bu insanlar akıl almaz bir ortamda 
yaşıyorlar. Bütün ihtiyaçlarını kör halleri ile kendileri gidermeye çalışıyor. Ölenleri dahi 
dışarı çıkmak mümkün olmadığı için bir şekilde avluya gömüyorlar. İçerisi pislikten 
geçilmiyor. Görmedikleri için çıplak, giyinik fark etmiyor. Yerlere tuvaletlerini yapmak 
zorunda kalıyorlar. Dışarıdan gelen yemeğe el koyan bir körler çetesi türüyor ve zorbalık 
tecavüzler yaşanıyor. Gözü açık tek kişi doktorun karısıdır ve o da çetenin tecavüzüne 
uğruyor ve yaşananları görüyor. Bu kadının yardımı ile dayanışma ve örgütlenen 
bir grup, dışarı çıkmayı başarıyor ama çıktıklarında görüyorlar ki, kapıda asker falan 
kalmamış. Şehirde herkes kör olmuş. Sokaklar çöp yığınları ile dolu. Yiyecek bulmak 
için marketler yağmalanmış. Evinden çıkanlar kendi evini bulamaz durumda. Evini 
bulanlar, başka körlerce işgal edilmiş olduğunu görüyor. Kadın, kendi grubunu dışarıda 
da dayanışma ve örgütlenme ile hayatta tutmaya çalışıyor. Başarılı da oluyor. Bütün 
bu sıkıntılardan sonra körlük geldiği gibi insanları terk ediyor. Birer, ikişer görmeye 
başlıyorlar.

Romanda kahramanların isimleri yok. Yer ve zaman belli değil. Nokta ve virgül 
dışında noktalama işareti kullanılmamış. Diyaloglar, konuşma işaretli değil, paragraf 
içinde verilmiş. Bu sebeple okunması biraz zor. Ancak yine de sarsıcı ve sürükleyici bir 
metin olduğu için insan bırakamıyor. 

Komünist olan Saramago’nun liberal toplum eleştirisi yaptığını söyleyen 
eleştirmenler bence eksik söylüyorlar. Körlük üzerinden yapılan bu eleştirinin liberal 
olmayan toplumlar için geçerli olmadığı anlamı çıkar ki, buna katılamam. Metafor 
olarak körlük, insan ve toplum hastalığıdır. Saramago, “ne geldiyse başımıza körlükten 
geldi” diyor. Örgütlenmeyi körlüğün zıddı olarak kabul ediyor. Örgütlenmek bir 
bakıma görmeye başlamaktır diyor. Dayanışma ve örgütlenme elbette olumlu bir şey 
ama sık dokulu örgütlenmelerde insanın bireysel varlığının yok edildiği, özgürlüğünün 
ve kişiliğinin buharlaştığı da biliniyor. Ancak benim bu tavrım, yazarı haksız çıkarmaya 
yönelik değil. Eleştiri hakkımı saklı tutarak yazara hak verdiğimi söylemem gerekiyor. 
Dünyanın yaşayan körlerle dolu olduğunu söylemesi bence de çok isabetli bir görüş. 
“Bence biz kör olmadık, biz zaten kördük” derken de çok haklı. “Gördüğü halde 
görmeyen körler”den  bahsederken de haklı. 

Av. Abbas 
BİLGİLİ

Yazarın körlük üzerinden yaptığı toplum eleştirisi bana başka bir öyküyü hatırlattı. Bilim kurgu türünün 
öncülerinden sayılan H. G. Wells’in Körler Ülkesi isimli bir uzun öyküsü var. And Dağları’ndaki bir doğa olayı 
sonucu, uçurumların, kayaların irtibatı kestiği bir vadide yaşayan Körler Ülkesi haklı 14 nesildir kördür. Görmek 
diye bir özellikten haberleri yoktur. Bu nedenle evlerinde pencere dahi yoktur. Bir şekilde uçurumlardan 
yuvarlanarak oraya düşen bir insan körleri görünce şaşırır. Onlarla diyalog kurar. Ama onların görmek diye 
dertleri yoktur, çünkü görmenin ne olduğunu bilmiyorlar. Gerçek dünyanın kendilerinin karanlık dünyası 
olduğunu sanıyorlar. Gören adam, Körler Ülkesi’nde bir kıza aşık oluyor ve evlenmek istiyor. Yetkililer buna 
ancak bir şartla izin vereceklerini söylüyorlar; adamın gözlerinin çıkartılarak körleştirilmesi şartı! Adam 
körleştirilerek, aşağılık durumdan kurtarılacak ve kör duruma getirilerek, körler seviyesine çıkarılacak! Onlar 
körlüğü, görmekten daha üstün ve daha olumlu kabul ediyorlar. Başına geleceği anlayan adam, aşkını bırakarak, 
geldiği gibi, kayalıklardan, uçurumlardan, dağları tepeleri aşarak kaçıyor Körler Ülkesi’nden. 

Wells’in Körler Ülkesi, Platon’un mağarasından farklı değil. Biliyorsunuz, mağaradakiler zincirle bağlıdır. 
Arkaları kapıdan gelen ışıktan yanadır, önlerinde ise mağaranın duvarındaki gölgeler var. Kapıdan vuran ışık ve 
dışarıdan yansıyan gölgeler. Bu zincirli şahısların bildikleri tek hakikat, duvara yansıyan gölgelerden ibarettir. 
Zincirden kurtulan birisi dışarıdaki gerçek dünyayı görüp geri döndüğünde, ona kimse inanmaz. Dışarıdaki 
gerçek dünya onlara çok yabancıdır. Onlar için hakikat, kapının önünden geçenlerin içeri yansıyan gölgeleridir. 
İşte körlük böyle bir şey. Gerçeği kabullenmek istemeyen körler, kendilerine gerçeği anlatmak isteyene de hiç 
olumlu bakmazlar.

Durup düşünelim. Bir aşirete, bir kabileye, bir hemşehri derneğine, bir siyasal partiye, bir futbol takımı 
taraftarlığına mensup olduğumuzda çoğumuz “bizden” olanı eleştirmiyoruz, çünkü körüz. “Bizden” ise onun 
kötü yanlarını görmüyoruz, görsek de söylemiyoruz. Kabile reisinin dediğini alkışlayan kitleler, ertesi gün tersi 
söylendiğinde yine alkışlıyorlar! Bu körlük değil de nedir? 
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Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 2022-2023 
Adli Yılı Açılışı nedeniyle basın açıklaması yaptı. 

20 Temmuz’da başlayan adli tatil sona 
erdi. Başkanımız “Herkes için adil bir adli yıl 
istiyoruz” açıklaması yaptı. Av. Gökayaz, yaptığı 
açıklamada, meslektaşlarının yaşadığı sorunlara 
değinirken, yargının bağımsız olmamasından 
yakındı. Av. Gökayaz, “2022-2023 Adli Yılı’nı yargı 
bağımsızlığı, hukukun üstünlüğü, hukuk devleti ve 
avukatlık mesleğinin artık yapısal bir hâle gelmiş 
sorunlarına dair kaygılarla karşılıyoruz. Yeni Adli 
Yıl, mesleğimize ve avukatlara yapılan saldırıların 
hız kesmeden devam ettiği, tüm yanlışlığına 
rağmen kurulan numaralı baroların eşitsiz şekilde 
desteklendiği, hak ihlallerinin, kadın cinayetlerinin 
ve çocuk istismarının inanılmaz boyutlara ulaştığı, 
yoksulluğun derinleştiği bir iklimde başlamaktadır.” 
dedi. 

Adana Adliye Sarayı Avukatlar Salon’unda 
gerçekleşen basın açıklamasına, Baro Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz, Çukurova Belediye Başkanı Soner 
Çetin, Seyhan Belediye Başkan Yardımcısı Av. Rukiye 
Çinkılıç, TBB delegesi Av. Sinem Tanrısınatapan, 
yönetim kurulu üyelerimiz, TÜRAVAK Denetleme 
Kurulu Üyesi Av. Sabahattin Gümüş, Adana eski 
milletvekillerinden Av. Elif Doğan Türkmen, önceki 
dönem Baro Başkanımız Av. Mengücek Gazi Çıtırık 
ve avukatlar katıldı.

Av. Gökayaz, açıklamasında; 
“Yüksek sesle itirazlarımıza rağmen, 2017 yılında 

yapılan referandumla gelen Cumhurbaşkanlığı 
Hükümet Sistemi, birçok sorunu da beraberinde 
getirmiştir. Yeni sistem ile en başta Anayasa’nın 
demokratik hukuk devleti ilkesi işlevsiz hale gelmiştir. 
Yapılan Anayasa değişikliği ile meşruiyet sebebine 

aykırı olarak Hakimler ve Savcılar Kurulu (HSK) hem 
oluşumu hem de işlevi bakımından yürütmeye tam 
bağımlı hale gelmiştir. Yeni sistemle, yürütmenin 
yasamaya da hâkim olmasıyla tüm devlet güçleri tek 
elde toplanmış, güçler ayrılığı fiilen ortadan kalkmış, 
Anayasa’nın özündeki “demokratik devlet” ilkesine 
aykırı bir otokratik devlet/ tek adam görüntüsü 
ortaya çıkmıştır. 

Yürütme ve yasama gücünün tek elde birleşmesi 
sonucunda, TBMM, etkin yasa yapımı işlevini 
kaybetmiş, torba yasalarla yürütmenin isteklerini 
kanunlaştırır hale gelmiştir. Anayasa Mahkemesi’nin 
sorun ve kısıtları, kanunların norm denetiminde 
aksamalara neden olmuştur. Sonuçta birçok alanda 
yürütme gücüne karşı hukukun üstünlüğü aksamış, 
hukuka uyarlı ve isabetli devlet yönetim kararları 
alınmasında zayıflıklara yol açmış, kurumların 
bağımsızlığı ortadan kaldırılmış, tartışmalı yönetim 
kararları ile ülkede istikrar yok olmuştur. Ve bu 
istikrarsızlık ülkede son bir yıl içinde fahiş düzeyde 
artan bir hayat pahalılığı ile derin bir yoksulluk 
yaratmıştır.

Son zamanlarda delilleriyle ve tanıklarıyla 
ortaya saçılan yolsuzluk dosyaları, buna karşın kılını 
kıpırdatmayan bir yargı camiası, yaşam tarzına 
müdahale boyutuna varan müzik festivali ve konser 
iptalleri ile dışarıda aydın, yazar ve düşünürün 
bırakılmadığı bir ortamda ses sanatçılarının tetikçi 
medya tarafından linç edilip ardından tutuklandığı 
bir sürece, bir türbülansa girmiş bulunmaktayız. 
Ülkemiz, bir yangın yerine dönmüş durumdadır.” 
İfadelerini kullandı.

Meslektaşlarına yönelik saldırılara değinen Av. 
Gökayaz, “Ülkenin geldiği bu noktada bizler, bağımsız 
savunmanın temsilcileri olarak yurttaşların haklarını 
korumak için görevimizi yaparken, kışkırtılan cehalet 
ve şiddetin sonucu olarak müvekkillerimizle ve 
hukuki uyuşmazlığın konusuyla özdeşleştirildiğimiz 
için sorgulanıyor, yargılanıyor, saldırıya uğruyor ve 
hatta öldürülüyoruz. Kişisel verilerin korunması 
adı altında, yargının kurucu unsurlarından 
olan bağımsız savunmanın faaliyeti, dolayısıyla 
silahların eşitliği ilkesi ve adil yargılanma hakkı 
engellenmektedir. Mesleki faaliyet alanlarımızın 
korunduğu, genişletildiği ve güçlendirildiği bir adli 
yıl istiyoruz.” Şeklinde konuştu.

ADALET BAKANLIĞINA ÇAĞRIDA   
      BULUNDUK

Av. Gökayaz, sözlerini şöyle sürdürdü:
“Stajyer avukatların, kamu avukatlarının, engelli 

BASIN AÇIKLAMALARIMIZ

ADLİ YIL AÇILIŞI 
KAPSAMINDA BASIN 

AÇIKLAMASI YAPILDI

Adana Barosu Avukatlık Mesleği 
Ar-Ge Merkezi

Avukatlık mesleğinin saygıdeğer temsilcileri, Adana Barosu Avukatlık Mesleği Ar-Ge 
Merkezi olarak amacımız avukatlık mesleğinin değişen toplum yapısı ve gelişen teknolojik 
yenilikler karşısında tarihinden aldığı güçle kendisini güncelleyerek toplumun öncüleri olan 
biz avukatların değişime ayak uydurarak, sürekli yenilenen ve her yenilikte daha da güçlenen 
bir meslek profili oluşturmaktır. Bağımsız savunmayı temsil eden avukat, aynı zamanda 
otoritelerin denetlenmesi görevini de toplum adına üstlenmektedir. Avukatın mesleğini 
icra ederken teknolojik gelişmelerden yararlanması gerektiği düşüncesinin yanında, avukat 
toplumun denetçilik görevini de üstlendiğinden her konuda olduğu gibi teknolojik ve bilimsel 
gelişmelerin de yine en iyi avukat tarafından bilinmesi gerekir.

Merkezimizin en önemli iki unsuru bulunmaktadır. Bu unsurlar araştırma ve geliştirmedir. 
Merkezimizin en önemli öncelikli misyonu araştırmaktır. Merkezimiz, gündemine aldığı 
maddeleri avukatlık mesleğinin gelişimi açısından yararlı olup olmayacağı yönünden 
değerlendirerek araştırma yapılmasında mesleğe yarar sağlayacağı kanaatinde olduğu konuları 
tespit eder. Bu konular öncelikle merkez başkanının görevlendirdiği üyelerimiz tarafından 
detaylı olarak araştırılır. Araştırma süreci tamamlandıktan sonra araştırma ekibimiz yapılan 
araştırmaları merkez olağan toplantısında tüm üyelere sunar. Araştırma süreci bu şekilde 
tamamlanmış olur.

Bu aşamadan sonra merkezimizin en önemli diğer unsuru olan geliştirme süreci başlar. 
Merkez başkanı, başkan yardımcıları ve diğer tüm üyelerin oylarıyla avukatlık mesleğini 
geliştireceği kanaatinde olunan araştırma konuları seçilir. Seçilen araştırma konusu, merkez 
üyelerinin oy çokluğuyla onaylanır ve proje haline getirilmek üzere başkanın görevlendireceği 
gönüllü üyelere verilir. Geliştirme ekibi hazırladıkları projeyi makul süre içerisinde merkez 
toplantısında detaylı bir şekilde sunar. Merkez üyelerinin projenin hayata geçirilmesi yönünde 
oy çokluğuyla vereceği kararla birlikte merkez başkanı tarafından görevlendirilecek geliştirme 
ekibince proje hayata geçirilir.

Bunların yanında avukatlık mesleğinin tarihi, tarihsel gelişimi, yurt dışında mesleğin nasıl 
icra edildiği, meslektaşların uygulamada yaşadığı sorunlar, avukatlık kanununda avukatlık 
mesleğinin yararına yapılabilecek değişiklikler gibi mesleğimizi ilgilendiren konular araştırılarak 
meslek yararına gerekli adımlar atılır.

Avukatlık Kanunu’nda düzenlendiği üzere; yargının temel unsurlarından olan, bağımsız 
savunmayı serbestçe temsil eden kutsal avukatlık mesleği, günümüz dünyasındaki gelişmelerden 
yakından etkilenmektedir. Dijital platform, yapay zeka gibi teknolojik anlamda değişen ve gelişen 
mecralarda avukatlık mesleğinin akıbetinin de gündeme getirilmesi gerekmektedir. Özellikle 
kısa, orta ve uzun vadede avukatlık mesleğinin değişen ve büyüyen teknolojik mecralarda icra 
edilebilmesi, mesleğin sürdürülebilirliği, genç meslektaşların çalışabileceği alanların tespit 
edilmesi konularında bilimsel ve akademik çalışmalar yapılması bir zorunluluk haline gelmiştir. 
Avukatlık mesleğinin günümüz koşullarına adapte olabilmesi, teknolojik gelişmeler ile uyumlu 
ilerlemesi, tüm bunlar sağlanırken avukatlık mesleğinin saygınlığının muhafaza edilerek 
farkındalık yaratılması amaçları ile Avukatlık Mesleği Ar-Ge Merkezi faaliyetlerini yürütecektir.

Günümüz dünyasında, özellikle ülkemiz özelinde yargının içinde bulunduğu bu zor 
günlerde yaşanan adaletsizlikleri halkın boynundan çekip alabilmek için savunma ruhuyla en 
derinden çabalayan biz avukatlar olarak sürekli engellerle karşı karşıya bırakılıyor, baskılanmaya 
ve durdurulmaya çalışılıyoruz. Bu anlamda avukatların kendisinden başka kimsesi yoktur. 
Avukatlık, diğer tüm çiçekli yolların aksine savunma uğruna dikenli yolları seçmektir. Mesleki 
dayanışma ruhu ve savunma aşkıyla yürüdüğümüz bu dikenli yollarda Adana Barosu adına, 
Avukatlık Mesleği Ar-Ge Merkezi olarak her daim siz meslektaşlarımızla omuz omuza yol 
almaktan mutluluk duyacağımızı belirtmek isteriz. Uygulamada sürekli savunmanın hırçın 
rüzgarlarını yutan siz değerli meslektaşlarımızın, avukatlık mesleğinin geliştirilmesi üzerine 
öneri ve görüşlerini @avmeslegiargemerkezi adlı Instagram hesabımızdan bizlerle paylaşmasını 
rica ederiz.

           ADANA BAROSU AVUKATLIK MESLEĞİ AR-GE MERKEZİ
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avukatların, genç avukatların, emekli avukatların 
sorunlarının çözümü konusunda somut önerilerimiz 
göz ardı edilmekte, stajın içeriği boşaltılmakta ve 
niteliksiz hale getirilmektedir. Adalete erişimin 
en önemli araçlarından, ulusal ve uluslararası 
düzenlemelerin ve yükümlülüklerimizin gereği 
olarak verilen kamusal nitelikteki CMK zorunlu 
müdafiilik hizmeti karşılığında, Anayasa’daki 
angarya yasağını ihlal edecek kadar düşük ödemeler 
yapılmakta ve fedakarlık hep avukatlardan 
beklenmektedir. Tahammül sınırlarını zorlayan 
CMK ücretlerinin Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi’yle 
(AAÜT) eşitlendiği, AAÜT’nin ülkemiz ekonomik 
koşullarına ve mesleğimizin saygınlığına uygun hale 
getirildiği, emeğin hak ettiği karşılığı gördüğü,  stajyer 
avukatlara kamu kaynaklarıyla destek sağlandığı, 
kamu avukatlarının özlük haklarının tanındığı, 
engelli avukatların faaliyetlerini ayrımcılığa 
uğramadan sürdürebildikleri, emekli avukatların 
insan onuruna yakışır bir maaş aldığı bir adli yıl 
olması için çalışacağız.

Avukatlar, mesleki faaliyetlerinde yaşadıkları 
her türlü zorluğa rağmen, adil yargılanma hakkının 
tesisi için çaba gösterirken, hak ettikleri Adli Yardım 
ve CMK ödemelerini zamanında alamamakta, buna 
rağmen vergi, Bağ-Kur, stopaj ve benzeri masraflarını 
peşinen ödemek zorunda kalmaktadırlar.  Avukatlık 
hizmetlerinden alınan KDV oranlarının indirildiği, 
CMK ve Adli Yardım hizmetlerinde KDV’nin 
sıfırlandığı, serbest çalışan avukatların asgari ücrete 
kadar olan gelirlerine vergi muafiyetinin sağlandığı, 
bir yıllık genç girişimci Bağ-Kur primi muafiyetinin 
üç yıla çıkarıldığı bir adli yıl istiyoruz.

Vatandaşların, kendilerini güvende hissettikleri 
ülkeleri diğerlerinden ayıran en temel etmen, 
bağımsız ve tarafsız bir yargının varlığıdır. Adaletin 
teminatı bağımsız ve tarafsız yargı, adil yargılanma 
hakkının teminatı ise bağımsız savunmadır. Hukukun 
üstünlüğünün sağlandığı, hak ve özgürlüklerin 
yaşama geçtiği, herkes için adil bir adli yıl istiyoruz.

Avukatlık mesleğinin sorunlarını, gerçek 
muhatabı olan Türkiye Barolar Birliği ve Barolarla 
müzakere ederek çözmek yerine, uyarılarımıza 
rağmen çoklu baro uygulamasında görüldüğü üzere 
kendi politik ajandaları ekseninde derinleştiren 
anlayışın çözüm iradesine sahip olmadığının 
farkındayız. Avukatlar için büyük aciliyet teşkil 
eden konular hakkında açık, net, gerçekçi ve somut 
bir şekilde ortaya koyduğumuz çözüm tekliflerine 
rağmen, şu ana kadar taleplerimizin karşılanmasına 
yönelik en küçük bir adım bile atılmamıştır. Buna 
karşılık avukatların kabullenmediği numaralı 
barolara daha fazla ödenek ayrılması gibi suni 
çabalara girişilmiştir. Barolar ve avukatlar arasında 

ayrıştırma ve ötekileştirme gayreti yerine gerçek 
sorunların çözümüne odaklanıldığı bir adli yıl 
istiyoruz.”

YAPTIKLARIMIZ
Göreve geldiğimizden bu yana mesleğimizin 

sorunlarına karşı bir yol bulmak, olmadı bir yol 
yapmak için çok çalıştıklarını belirten Av. Gökayaz, 
“Aramıza yeni katılan meslektaşlarımız için 
büro imkanı sağlamak bunlardan birincisi oldu. 
Baromuzun yıllardır hayali olan “Adana Barosu 
Uyum Bürosu”nu göreve gelir gelmez hizmete açtık. 
44 meslektaşımızın faydalanabileceği “Adana Barosu 
Uyum Bürosu” nda şu anda 32 meslektaşımız, 
baromuzun gücünü arkasında hissederek, geleceğe 
güvenle bakarak ve dayanışma için mesleki 
faaliyetlerini sürdürmektedirler.

Pandemi sürecinin açığa çıkardığı ihtiyaçlardan 
biri de yardımlaşma sandığı oldu. Başka bir dayanışma 
örneği olarak, zor günlerde meslektaşlarımıza destek 
sağlamak için “Adana Barosu Avukatları Yardımlaşma 
Sandığı”, ADABAYS’ı kurduk. Meslektaşlarımız 
ADABAYS’a üye olarak bizlere güç verdiler, destek 
verdiler. Bundan sonraki süreçte ADABAYS’ın 
üye sayısını arttırmak ve meslektaşlarımıza zor 
zamanlarında etkili ve anlamlı bir şekilde destek olacak 
kurumsal kimliğe kavuşturmaya odaklanacağız. 
Bu vesileyle baromuz üyesi tüm meslektaşlarımızı 
Adana Barosu Avukatları Yardımlaşma Sandığımıza 
üye olmaya davet ediyorum. 

Mesleğe 30 ve 35 yıl emek vermiş, mücadele 
etmiş meslektaşlarımıza birazdan plaketlerini 
takdim edeceğiz. Ülkedeki hak arama mücadelesine 
verdikleri emek ve sundukları katkılarından dolayı 
plaketlerini alacak tüm meslektaşlarımıza ayrı ayrı 
şükranlarımı sunuyor, güzel bir ömür diliyorum.

Geçmişten bugüne, dönemin birçok 
zorluklarıyla savaşarak bizlere bugünleri yaratan tüm 
başkanlarımıza, kurullarına, baro çalışanlarımıza ve 
çalışmakta olduğum tüm yol arkadaşlarıma ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum.  Çalışmaya ve üretmeye devam 
ediyoruz… Bağımsız savunmanın önüne çıkarılan 
engelleri aşmak ve mesleğimizi daha iyi koşullarda 
gerçekleştirmek için çalışıyoruz. Dayanışmayla 
aşamayacağımız hiçbir engel yoktur…  Bu nedenle el 
ele, omuz omuza vererek, çok çalışarak, dayanışma 
içinde mücadele ederek bu müştekisi olduğumuz 
ve içinden adalet çıkmayan hukuk sistemini hep 
birlikte değiştireceğiz. 

Ülkemizde adaleti, hep birlikte kuracağız…”
1 Eylül Dünya Barış Günü nedeniyle Başkanımız, 

“Yurtta Sulh, Cihanda Sulh” şiarıyla yönetilen bir 
dünya istiyoruz, temennisinde bulunarak sözlerini 
tamamladı.

Adana Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
RTÜK’ün TELE1 ekranlarına üç gün kapatma cezası 
verilmesine tepki gösterdi. 

Av. Gökayaz açıklamasında, “Anayasa’nın Basın 
Hürriyeti başlıklı 28. maddesinde “Basın hürdür, 
sansür edilemez” denilerek basın özgürlüğü teminat 
altına alınmıştır.

RTÜK bugün bir kanalın yayın ihlalini değil, 
çok sesliliğe, düşünce özgürlüğüne bakışını oyladı. 
Demokrasinin temel unsurlarından biri olan özgür, 
bağımsız ve tarafsız basın karartıldı.

Basın özgürlüğü karşıt fikirlerin ifadesi için 
zorunlu koşuldur. Bu koşul olmazsa, gazetecilik 
yapılamaz. Muhalif görülen kişi ve kurumların, 
sırf kimlikleri ve düşünceleri yüzünden 
cezalandırılmaları kabul edilemez. 

Halkın haber alma ve anayasal haklara saldırı 
oluşturan, demokrasi, basın ve ifade özgürlüğüne 
dair ağır bir darbe olarak nitelediğimiz bu kararı 
protesto ediyor, kınıyoruz.

Danıştay 13. Dairesi, RTÜK’ün aynı maddeden 
verdiği cezayı ‘Kurulun basın özgürlüğüne yapılan 
müdahalesinin demokratik bir toplumda gerekli 
olmadığı’ gerekçesiyle iptal etmiş olmasına rağmen 
RTÜK’ün mahkeme kararlarını yok sayarak 
hukuksuzlukta ısrar etmesi kabul edilemez.

RTÜK’ün bu kararı da iptal edilecektir. 
Düşünce özgürlüğünün gereği bunu zorunlu 
kılmaktadır. Adana Barosu olarak, yasaklara karşı 
hep beraber mücadele etmeye devam edeceğiz. 
Ağır düzenlemeler getiren SANSÜR YASASI’nın da 
karşısında susmayacağız.” İfadelerine yer verdi.

20 Ekim 2022 tarihli Bazı Kanun Hükümlerinde 
Değişiklik Yapılması Hakkındaki Kanun Teklifi 
görüşmeleri TBMM Plan ve Bütçe Komisyonunda 
23 Ekim 2022 başlamış bulunmaktadır.

Kanun Teklifinin 5. maddesi; Kamulaştırmasız El 
Atma davalarında uygulanan nispi vekâlet ücretini 
maktu hale getirmeye ve işbu davalar hakkında 
verilen kararların icra takibine idari başvuru şartı 
getirmeyi öngörmektedir.

Bu kanun teklifine konu değişiklik 2013 yılında 
yapılmış ancak ilgili kanun hükmü Anayasa 
Mahkemesinin 13.11.2014 tarih, 2013/95 Esas 
ve 2014/176 sayılı kararıyla hukuki güvenliğin 
zedelenmesi ve mülkiyet hakkı ihlali gerekçeleriyle 
iptal edilmiştir.

Anayasa mahkemesince iptal edilen hüküm an 
itibariyle yeni bir değişiklik konusu haline gelmiştir. 

Mahkemelerde, tüm hukuki yardımlarda, taraflar 
arasındaki uyuşmazlığı sonlandıran her türlü merci 
kararlarında ve ayrıca kanun gereği mahkemelerce 
karşı tarafa yükletilmesi gereken avukatlık ücretinin 
tayin ve takdirinde, Avukatlık Kanunu ve Avukatlık 
Asgari Ücret Tarifesi hükümlerinin uygulanması 
gerekirken her fırsatta özel kanun değişiklikleri ile 
Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi uygulanamaz hale 
gelmektedir. 

Avukatların gelir kaynaklarının sürekli olarak 
daralması, sınırsız avukat arzı ve ağırlaşan ekonomik 
tablo avukatlar açısından ciddi bir bunalım kaynağına 
dönüşmüştür. Hak arama özgürlüğünün temsilcisi 
olan bir meslek grubunda böylesi endişelerin 
oluşturulmaması gerekmektedir. 

77 baro olarak; adalet faaliyetinin bir bileşeni olan 
avukatlık mesleğine yönelik umutsuzluk girdabını 
derinleştirecek ve hak arama özgürlüğünü olumsuz 
etkileyecek bu teklifin geri çekilmesi çağrısında 
bulunuyoruz.”

Türk Tabipleri Birliği Merkez Konseyi Başkanı 
ve İnsan Hakları Savunucusu Prof. Dr. Şebnem 
Korur Fincancı, Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı’nın 
başlattığı soruşturma çerçevesinde bugün İstanbul’da 
gözaltına alınmıştır. İnsan hakları savunucusu, 
hekim ve bilim insanı olan Prof. Dr. Şebnem Korur 
Fincancı; bir kısım basın yayın organı ve dijital medya 
platformlarına yansıyan haber ve iddialar üzerine,  
hekim kimliği ile katılmış olduğu bir televizyon 
programında iddialara yönelik Minnesota Protokolü 
kapsamında, etkili bir şekilde araştırma yapılması 
gerektiğini vurgulamıştır.

Bu değerlendirmeler üzerine Prof. Dr. 
Şebnem Korur Fincancı, gerek bir kısım basın 
yayın organında gerekse sosyal medyada hedef 
haline gelmiş ve linç kampanyası sonucu Ankara 
Cumhuriyet Başsavcılığı’nca da hakkında soruşturma 
başlatılmıştır. Başlatılan soruşturmaya rağmen 

BAROMUZDAN RTÜK’ÜN 
TELE1 EKRANLARINA ÜÇ 

GÜN KAPATMA CEZASI 
VERİLMESİNE SERT TEPKİ

BAROMUZDAN RTÜK’ÜN 
TELE1 EKRANLARINA ÜÇ 

GÜN KAPATMA CEZASI 
VERİLMESİNE SERT TEPKİ

TÜRK TABİPLERİ BİRLİĞİ 
MERKEZ KONSEYİ BAŞKANI 
PROF. DR. ŞEBNEM KORUR 

FİNCANCI DERHAL SERBEST 
BIRAKILMALIDIR!
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iktidar ve bir kısım siyasi parti yetkililerinin konu 
hakkında yargıya doğrudan müdahale niteliğinde 
açıklamaları ve tehditleri devam etmiştir. Hedef 
gösterilme, kriminalizasyon ve keyfi yargısal taciz ile 
birlikte bugün itibariyle çağrı usulüyle ifadeye davet 
edilebilecekken Prof. Dr. Şebnem Korur Fincancı’ya 
sabah erken saatlerinde gözaltı işlemi uygulanmıştır.

Türkiye’nin altına imza attığı sözleşme ve belgeler 
ile bir parçası haline geldiği evrensel insan hakları 
hukuku, insan hakları savunucularının korunmasını 
demokratik bir toplumun olmazsa olmaz 
esaslarından biri olarak kabul eder. Bu belgelerden 
biri olan Birleşmiş Milletler (BM) İnsan Hakları 
Savunucularının Korunması Bildirgesi’ne göre taraf 
devletler, bildirgede amaçlanan hakların meşru 
kullanımı çerçevesinde insan hakları savunucularını 
şiddet, tehdit, misilleme eylemi, fiili veya hukuksal 
ayrımcılık, baskı veya diğer keyfi hareketlere karşı 
korumakla, tüm bu sıralananları suç olarak kabul 
etmek ve işlem yapmakla yükümlüdürler.

Yargı makamlarının hukuki dayanaktan yoksun, 
temel hakları ihlal edici ve öngörülemez pratiği yasal 
güvencelerin de ihlalini beraberinde getirmektedir. 
Prof. Dr. Şebnem Korur Fincancı’nın hekimlik ve 
hak savunuculuğu kimliğiyle değerlendirmelerinin 
suçlama konusu yapılması ve ceza soruşturmasının 
yürütülmesi ve gözaltına alınması ifade özgürlüğü ile 
özgürlük ve güvenlik hakkının keyfi yargı pratiğiyle 
ihlal edildiğini göstermektedir.  

Öte yandan Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı’nın 
Prof. Dr. Şebnem Korur Fincancı’nın görevden 
alınması amaçlı yaptığı başvuru meslek örgütlerine 
ve sivil topluma açık bir gözdağı olup kabul edilemez.

Hekim olmanın verdiği hassasiyet ve 
sorumlulukla, Prof.Dr.Şebnem Korur Fincancı 
tarafından yapılan açıklama ifade özgürlüğü 
kapsamında değerlendirilip derhal serbest 
bırakılmalıdır.

Adana Barosu Başkanlığı

CUMHURİYETİ BİZ KURDUK ONU  
       YÜKSELTECEK VE YAŞATACAK OLAN   
       SİZLERSİNİZ…

Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşuna giden 
yolun başlangıcı; Balkan Harbi, Trablusgarp ve 1. 
Dünya Savaşı’nın ardından Atatürk’ün önderliğinde 
Kurtuluş Savaşı sonrası savaş yorgunu bir ülke, elinde 
yetişmiş insan gücü ve bir maddi kaynak olmadan 
gerçekleştirilen sosyal, kültürel ve ekonomik 
devrimlerle başladı.

Ülkemizin, Cumhuriyet’in ikinci yüzyılına yön 

verecek güçlü bir potansiyeli var. Yetişmiş insan 
kaynağı, zengin bir coğrafyası var. Her halükarda 
elimizdeki kaynak ve varlıklar Cumhuriyet’in kuruluş 
yıllarına göre daha zengin. Dünya görüşümüz ne 
olursa olsun demokrasi ve refahın sağlanması için 
ön şart olan yargının bağımsızlığı için hep birlikte 
uğraş verelim. Tüm kurum ve kurallarıyla bağımsız 
yargı sisteminin kurulduğu bir ülke gerçekleştirirsek; 
özgürlük, eşitlik, sosyal adalet, refah ve kalkınmayı 
da Cumhuriyet’in İkinci Yüzyılında hayata geçirmiş 
olur ve Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün 
bize bıraktığı mirası geliştirerek Cumhuriyet’in ilk 
yüzyılında yapmış olduğumuz hataları telafi etmiş 
oluruz. 

Bugün hepimize düşen ortak görev; milletimizin 
şanlı tarihindeki en önemli dönüm noktalarından 
biri olan Türkiye Cumhuriyeti’ni ortak değerlerimiz 
etrafında kenetlenerek birlik ve beraberlik içerisinde 
muasır medeniyetler seviyesinin de üstüne taşımak 
ve her daim Cumhuriyetimizin gücüne güç katmak 
olacaktır.

Cumhuriyetimizin 99. yılında başta Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve silah arkadaşları olmak üzere tüm 
kahramanlarımızı saygıyla ve minnetle anıyoruz.

Cumhuriyet sensin, Cumhuriyet senindir!

Adana Barosu, Avukatlık mesleğini küçük 
düşürücü ithamlar ve avukatlık mesleğinin 
kutsallığına aykırı şekilde diyaloglar nedeniyle 
Kanal D isimli özel televizyon kanalında yayınlanan 
“YARGI” adlı diziyi  Radyo ve Televizyon Üst 
Kurulu’na (RTÜK) şikayet ederek, kanal hakkında 
gerekli cezai müeyyidenin uygulanmasını, bu 
yöndeki yayınların durdurulmasını talep etti.

Baro Başkanı Av. Semih Gökayaz, konuya ilişkin 
yaptığı yazılı açıklamada, şunları söyledi; 

“Dizinin birçok bölümünde oyuncular 
arasındaki diyaloglarda Avukatlık mesleğini küçük 
düşüren ithamlar yapılmış ve avukatlık mesleğinin 
kutsallığına yakışır saygı ve güvene zarar verilmiş, 
Avukatların onur ve şahsiyetleri ayaklar altına 
alınmıştır.

Radyo ve Televizyonların kuruluş ve yayın 
hizmetleri hakkında kanunun 8. Maddesi, medya 
hizmet sağlayıcılarına; yayın hizmetlerinin insanlık 
onuruna ve özel hayatın gizliliğine saygılı olma 

29 EKİM CUMHURİYET 
BAYRAMIMIZ KUTLU OLSUN

ADANA BAROSU, AVUKATLIK 
MESLEĞİNİN ONURUNA 

VE KUTSALLIĞINA AYKIRI 
ŞEKİLDE DİYALOGLAR 

İÇEREN “YARGI” ADLI DİZİYİ 
RTÜK’E ŞİKAYET ETTİ

ilkesine aykırı olamayacağını, kişi ya da kuruluşları 
eleştiri sınırları ötesinde küçük düşürücü, aşağılayıcı 
veya iftira niteliğinde ifadeler içeremeyeceği yönünde 
vecibe yüklemiştir. TV dizisi hakkında Avukatlık 
mesleğinin onurunu, vakarını ve kutsallığını 
çiğnemek konusunda hiçbir tereddüt göstermeyen 
dizi ve adı geçen televizyon kanalı hakkında gerekli 
cezai müeyyidenin uygulanmasını, bu yöndeki 
yayınların durdurulması talebinde bulunduk.”

Baromuz, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü 
nedeniyle  Adana Barosu Avukatlar Salonu’nda basın 
açıklaması yaptı.  Adana Baro Başkanımız Av. Semih 
Gökayaz, basın açıklamasında yaptığı konuşmada; 
“Ülkemizde engelli haklarını anlamalı ve anlatmalıyız. 
Engelli bireylerin, medeni toplumlara yakışır bir 
seviyede haklarını tam anlamıyla kullanabilecekleri 
günleri hep birlikte kurmalıyız. Biz hukukçular 
da üzerimize düşen sorumluluğu ve görevi yerine 
getireceğiz.” ifadelerini kullandı.

Engelli Hakları Komisyon Başkanımız Av. 
Özlem Kara da, basın açıklaması öncesinde 
yaptığı konuşmasında engelli avukatların mesleki 
sorunlarına dikkat çektiklerini ifade ederek, 
uygulamada ne yazık ki engelli insanların yaşadığı 
sorunları ortadan kaldıramadıklarını söyledi.  
Av. Kara, “Engelli bireylerin önündeki engelleri 
kaldırmak için çalışmalarımızı sürdüreceğimizin 
bilinmesini istiyoruz” dedi.

Baromuz tarafından yapılan basın açıklaması 
Av. Gizem Nur Abuzaroğlu ve Av. Bahar Melek 
Öğrü Dizdar tarafından okundu.  Açıklamada, 
“Sosyal devlet anlayışının bir gereği olarak devlet, 
dezavantajlı gruplar açısından gerekli düzenlemeleri 
yapmakla yükümlüdür. Engelli bireylerin insan 
temel haklarını kullanabilmeleri, hak ihlallerine 
uğramaları durumunda adalete erişimleri ve gerekli 
mekanizmaları işletmeleri politika yetersizliği ve 
mevcut düzenlemelerin uygulanmaması nedeniyle 
mümkün olmamaktadır.

Engelli avukatlar, mesleklerini ifa ederken ön 
yargılar ve olumsuz tutumların yanı sıra ihtiyaç 

duyulan materyallerin sağlanmaması nedeniyle 
sorun yaşamaktadır. Görme engelli avukatların 
retina taraması, görüşme sürecinde not almalarını 
sağlayacak Braille materyal ya da özellikle bedensel 
engelli avukatların zorunlu olarak kullandıkları ortez, 
protez gibi destekleyici araçların kullanılmasına 
yönelik sınırlamalar engelli avukatların mesleklerini, 
bütünüyle, diğer meslek profesyonelleriyle eşit 
koşullarda yapabilmelerine olanak tanımamaktadır.

Engelli bireylerin temel insan hakları başta 
olmak üzere, eşit yurttaşlar olarak yaşamın her 
alanında bütünüyle etkin şekilde var olmalarına 
olanak sağlayacak bu düzenleme ve uygulamaların 
hayata geçirilmesini sağlayacak politikalar üretmek 
ve önleyici tedbirleri almak kamu idaresi için bir 
zorunluluktur.

Belirtmek isteriz ki, engelli bireylerin insan 
onuruna yaraşır, özgür, eşit ve bağımsız bir yaşama 
sahip olabilmesi hepimiz için onurlu ve özgür bir 
yaşam anlamı taşımaktadır.” İfadelerine yer verildi.

Basın açıklamasına, Baro Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Engelli Hakları Komisyonu 
Koordinatörümüz Av. İlker Güzel, TÜRAVAK 
Denetleme Kurulu Üyesi Av. Sabahattin Gümüş, 
Engelli Hakları Komisyon Başkanımız Av. Özlem 
Kara, Komisyon Başkan Yardımcıları Av. Gizem 
Nur Abuzaroğlu, Av. Melis Gümüşlü, Komisyon 
Yazmanımız Av. Bahar Melek Dizdar, Komisyon 
üyelerimiz Av. ilkem İnal, Av. Özden Gözen, 
meslektaşlarımız ve davetliler katıldı.

Adana Barosu Kadın Hakları Merkezi, 25 Kasım 
Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele 
Günü nedeniyle basın açıklaması yaptı. 

Türkiye Barolar Birliği Kadın Hukuku 
Komisyonu’nun (TÜBAKKOM) hazırladığı basın 
açıklaması tüm Barolarda olduğu gibi Adana 

BAROMUZDAN 3 ARALIK 
DÜNYA ENGELLİLER 

GÜNÜ NEDENİYLE BASIN 
AÇIKLAMASI

ADANA BAROSU KADIN 
HAKLARI MERKEZİ  25 KASIM 

KADINA YÖNELİK ŞİDDETE 
KARŞI ULUSLARARASI 

MÜCADELE GÜNÜ’NDE 
BASIN AÇIKLAMASI YAPTI
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Barosu’nda da yapılan basın toplantısıyla okundu.  
Adana Barosu Avukatlar Salonu’nda TÜBAKKOM 

tarafından yapılan basın açıklamasını okuyan 
Kadın Hakları Merkezi Koordinatörü Av. Ayça 
Kara Sığırcı “Sadece ülkemizde değil dünyanın 
birçok ülkesinde kadınlar adalet, eşitlik, özgürlük 
mücadelesi veriyor. Yanı başımızda, İran’da 
Mahsa Amini’nin başörtüsü gerekçe gösterilerek 
öldürülmesinin ardından güçlenen kadın hareketini 
selamlıyoruz. Mücadeleleri mücadelemizdir. Kadına 
yönelik şiddetin ortadan kaldırılmasının devletin 
sorumluluğunda olduğunu” dile getirdi. 

Ardından Adana Barosu Kadın Hakları Merkezi 
tarafından hazırlanan basın açıklamasını okumak 
üzere kürsüye çıkan Merkez Başkanı Av. Deniz Eylem 
Coşkun Durmuş “Adana Barosu Kadın Hakları Merkezi 
olarak, her gün olduğu gibi 25 Kasım Kadına Yönelik 
Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele Günü’nde 
de, Cumhuriyet, Anayasa ve Kanunlar ile elde 
ettiğimiz hakları ortadan kaldıracak değişikliklerin 
karşısında olduğumuzu ve kadına karşı şiddetin 
ortadan kaldırılması için mücadelemizi dayanışma 
ruhuyla sürdüreceğimizi, son olarak İstanbul 
Sözleşmesinden Vazgeçmediğimizi kamuoyuyla 
paylaşıyoruz” şeklinde konuştu.  

Basın açıklamasına Adana Barosu Başkan 
Yardımcısı Av. Miyesser Ersalan Önenli, Adana 
Barosu Genel Sekreteri Av. İlker Mengü, Kadın 
Hakları Merkezi Koordinatörü Av. Ayça Kara Sığırcı, 
Adana Barosu Kadın Hakları Merkezi Üyeleri ve 
birçok avukat katıldı.

ÇOCUKLARIMIZI TARİKATLARA TESLİM  
       ETMEYECEĞİZ 

İSTİSMAR KARŞISINDA SESSİZ    
       KALMAYACAĞIZ

Medyada yer alan ve ülke gündemine oturan, 6 
yaşında başlayıp yıllarca devam eden çocuğun cinsel 
istismarına ilişkin haberler, bir kez daha devletin 
hukuk sistemi eliyle çocukları koruyamadığının açık 
bir göstergesi olmuştur. 

6 yaşında bir çocuğun tarikat lideri olan öz 
babası tarafından aynı tarikatın müridi ile zorla 
evlendirilmesi ve ortaya çıkmaması için yargı 
mensuplarının ve devlet kurumlarının olayı nasıl 
örtbas ettiğini, hukuk mücadelesini tek başına 
sürdüren istismara uğrayan çocuk tarafından acı bir 
şekilde öğrendik. 

Tüm devlet kurumlarının bu haber karşısında 
çocuğun sesi olması gerekirken sessiz kalması kabul 
edilemez. Çocukları tarikatlara teslim etmeyeceğiz. 
Her çocuğun sesi olmaya devam edeceğiz. 

Hukuk sistemimizde hali hazırda kullanılmakta 
olan çocuğun rızası kavramının acilen çıkarılması 
gerekmektedir. 18 yaşından küçük her bireyin 
çocuk olduğu mevcut kanunlarımızda yer almakta 
iken cinsel istismarın devlet eliyle meşrulaştırılması 
amacıyla rıza kavramının hukuk sisteminde yer 
alması bu olayın ortaya çıkmasıyla bir kez daha 
durumun vahametini gözler önüne sermiştir. 

Yüksek sesle haykırıyoruz ki,
“İstismarda rıza kavramı kabul edilemez”.
Her bir çocuğun sesi olacağımıza dair 

mücadelemize devam edeceğimizi, Olayın takipçisi 
olacağımızı kamuoyuna bildiririz.

Adana Barosu Başkanlığı

TBMM Genel Kurulu’nda bütçe görüşmelerinin 

devam ettiği sırada çıkan kavgada AKP Bursa 

Milletvekili Zafer Işık’ın yumruk attığı İYİ Parti 

Trabzon Milletvekili Hüseyin Örs, kalp spazmı 

geçirdi. Örs’e hastanede elektroşokla müdahale 

edilerek hayata döndürüldü. Meclisteki gerilim 

ne yazık ki sokağa da yansıyor. Yenilik Partisi 

Genel Başkanı, 26’ncı ve 27’nci dönem Ardahan 

milletvekili Öztürk Yılmaz, kendisiyle görüşmek 

için gelen kimliği belirsiz kişi tarafından ofisinde 

bıçaklandı. 

Sebebi ne olursa olsun Gazi Meclis çatısı altında 

ve bir partinin genel başkanına yönelik böyle bir 

şiddetin, kavganın ve saldırının olması asla kabul 

edilemez. Cebir ve şiddet, ne kişi sorunlarını ne de 

toplumsal sorunları çözer. Demokratik toplumlarda 

insanlar düşüncelerini, fikirlerini uygarca konuşur, 

tartışır ve sonuca böyle bağlar. Ama maalesef şiddet 

toplumu olma noktasında çok kötü bir noktadayız. 

Topluma örnek olması gereken siyasiler, kavga 

etmeyi bir kenara bırakmalıdır. TBMM çatısı, 

toplumsal sorunların çözüm yeridir.  Her iki olayı 

da şiddetle kınıyoruz. Bu tür saldırıların bir daha 

yaşanmamasını diliyoruz.

ADANA BAROSU BAŞKANLIĞI

6 YAŞINDAKİ KIZ ÇOCUĞUNA 
YÖNELİK CİNSEL İSTİSMAR 

HAKKINDA BASIN 
AÇIKLAMASI

TBMM’YE YAKIŞMAYAN 
KAVGAYI VE YENİLİK 

PARTİSİ GENEL BAŞKANI 
ÖZTÜRK YILMAZ’A YAPILAN 
MENFUR BIÇAKLI SALDIRIYI 

ŞİDDETLE KINIYORUZ

Adana Baro Başkanımız Av. Semih Gökayaz, 
RTÜK’ün TELE1 ekranlarına üç gün kapatma cezası 
verilmesine tepki gösterdi. 

Av. Gökayaz açıklamasında, “Anayasa’nın Basın 
Hürriyeti başlıklı 28. maddesinde “Basın hürdür, 
sansür edilemez” denilerek basın özgürlüğü teminat 
altına alınmıştır.

RTÜK bugün bir kanalın yayın ihlalini değil, 
çok sesliliğe, düşünce özgürlüğüne bakışını oyladı. 
Demokrasinin temel unsurlarından biri olan özgür, 
bağımsız ve tarafsız basın karartıldı.

Basın özgürlüğü karşıt fikirlerin ifadesi için 
zorunlu koşuldur. Bu koşul olmazsa, gazetecilik 
yapılamaz. Muhalif görülen kişi ve kurumların, 
sırf kimlikleri ve düşünceleri yüzünden 
cezalandırılmaları kabul edilemez. 

Halkın haber alma ve anayasal haklara saldırı 
oluşturan, demokrasi, basın ve ifade özgürlüğüne 
dair ağır bir darbe olarak nitelediğimiz bu kararı 
protesto ediyor, kınıyoruz.

Danıştay 13. Dairesi, RTÜK’ün aynı maddeden 
verdiği cezayı ‘Kurulun basın özgürlüğüne yapılan 
müdahalesinin demokratik bir toplumda gerekli 
olmadığı’ gerekçesiyle iptal etmiş olmasına rağmen 
RTÜK’ün mahkeme kararlarını yok sayarak 
hukuksuzlukta ısrar etmesi kabul edilemez. 

RTÜK’ün bu kararı da iptal edilecektir. 
Düşünce özgürlüğünün gereği bunu zorunlu 
kılmaktadır. Adana Barosu olarak, yasaklara karşı 
hep beraber mücadele etmeye devam edeceğiz. 
Ağır düzenlemeler getiren SANSÜR YASASI’nın da 
karşısında susmayacağız.” İfadelerine yer verdi.

20 Ekim 2022 tarihli Bazı Kanun Hükümlerinde 
Değişiklik Yapılması Hakkındaki Kanun Teklifi 
görüşmeleri TBMM Plan ve Bütçe Komisyonunda 
23 Ekim 2022 başlamış bulunmaktadır.

Kanun Teklifinin 5. maddesi; Kamulaştırmasız El 
Atma davalarında uygulanan nispi vekâlet ücretini 
maktu hale getirmeye ve işbu davalar hakkında 
verilen kararların icra takibine idari başvuru şartı 
getirmeyi öngörmektedir.

Bu kanun teklifine konu değişiklik 2013 yılında 
yapılmış ancak ilgili kanun hükmü Anayasa 

Mahkemesinin 13.11.2014 tarih, 2013/95 Esas 
ve 2014/176 sayılı kararıyla hukuki güvenliğin 
zedelenmesi ve mülkiyet hakkı ihlali gerekçeleriyle 
iptal edilmiştir.

Anayasa mahkemesince iptal edilen hüküm an 
itibariyle yeni bir değişiklik konusu haline gelmiştir.

Mahkemelerde, tüm hukuki yardımlarda, taraflar 
arasındaki uyuşmazlığı sonlandıran her türlü merci 
kararlarında ve ayrıca kanun gereği mahkemelerce 
karşı tarafa yükletilmesi gereken avukatlık ücretinin 
tayin ve takdirinde, Avukatlık Kanunu ve Avukatlık 
Asgari Ücret Tarifesi hükümlerinin uygulanması 
gerekirken her fırsatta özel kanun değişiklikleri ile 
Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi uygulanamaz hale 
gelmektedir.

Avukatların gelir kaynaklarının sürekli olarak 
daralması, sınırsız avukat arzı ve ağırlaşan ekonomik 
tablo avukatlar açısından ciddi bir bunalım kaynağına 
dönüşmüştür. Hak arama özgürlüğünün temsilcisi 
olan bir meslek grubunda böylesi endişelerin 
oluşturulmaması gerekmektedir. 

77 baro olarak; adalet faaliyetinin bir bileşeni olan 
avukatlık mesleğine yönelik umutsuzluk girdabını 
derinleştirecek ve hak arama özgürlüğünü olumsuz 
etkileyecek bu teklifin geri çekilmesi çağrısında 
bulunuyoruz.”

Türk Tabipleri Birliği Merkez Konseyi Başkanı 
ve İnsan Hakları Savunucusu Prof. Dr. Şebnem 
Korur Fincancı, Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı’nın 
başlattığı soruşturma çerçevesinde bugün İstanbul’da 
gözaltına alınmıştır. İnsan hakları savunucusu, 
hekim ve bilim insanı olan Prof. Dr. Şebnem Korur 
Fincancı; bir kısım basın yayın organı ve dijital medya 
platformlarına yansıyan haber ve iddialar üzerine,  
hekim kimliği ile katılmış olduğu bir televizyon 
programında iddialara yönelik Minnesota Protokolü 
kapsamında, etkili bir şekilde araştırma yapılması 
gerektiğini vurgulamıştır.

Bu değerlendirmeler üzerine Prof. Dr. 
Şebnem Korur Fincancı, gerek bir kısım basın 
yayın organında gerekse sosyal medyada hedef 
haline gelmiş ve linç kampanyası sonucu Ankara 
Cumhuriyet Başsavcılığı’nca da hakkında soruşturma 
başlatılmıştır. Başlatılan soruşturmaya rağmen 
iktidar ve bir kısım siyasi parti yetkililerinin konu 
hakkında yargıya doğrudan müdahale niteliğinde 

BAROMUZDAN RTÜK’ÜN 
TELE1 EKRANLARINA ÜÇ 

GÜN KAPATMA CEZASI 
VERİLMESİNE SERT TEPKİ

AVUKATLARIN 
GELİR ALANLARINI 

DARALTMAKTAN VAZGEÇİN!

TÜRK TABİPLERİ BİRLİĞİ 
MERKEZ KONSEYİ BAŞKANI 
PROF. DR. ŞEBNEM KORUR 

FİNCANCI DERHAL SERBEST 
BIRAKILMALIDIR!
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hizmet sağlayıcılarına; yayın hizmetlerinin insanlık 
onuruna ve özel hayatın gizliliğine saygılı olma 
ilkesine aykırı olamayacağını, kişi ya da kuruluşları 
eleştiri sınırları ötesinde küçük düşürücü, aşağılayıcı 
veya iftira niteliğinde ifadeler içeremeyeceği yönünde 
vecibe yüklemiştir. TV dizisi hakkında Avukatlık 
mesleğinin onurunu, vakarını ve kutsallığını 
çiğnemek konusunda hiçbir tereddüt göstermeyen 
dizi ve adı geçen televizyon kanalı hakkında gerekli 
cezai müeyyidenin uygulanmasını, bu yöndeki 
yayınların durdurulması talebinde bulunduk.”

Baromuz, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü 
nedeniyle  Adana Barosu Avukatlar Salonu’nda 
basın açıklaması yaptı.  Adana Baro Başkanımız 
Av. Semih Gökayaz, basın açıklamasında yaptığı 
konuşmada; “Ülkemizde engelli haklarını anlamalı ve 
anlatmalıyız. Engelli bireylerin, medeni toplumlara 
yakışır bir seviyede haklarını tam anlamıyla 
kullanabilecekleri günleri hep birlikte kurmalıyız. 
Biz hukukçular da üzerimize düşen sorumluluğu ve 
görevi yerine getireceğiz.” ifadelerini kullandı.

Engelli Hakları Komisyon Başkanımız Av. 
Özlem Kara da, basın açıklaması öncesinde 
yaptığı konuşmasında engelli avukatların mesleki 
sorunlarına dikkat çektiklerini ifade ederek, 
uygulamada ne yazık ki engelli insanların yaşadığı 
sorunları ortadan kaldıramadıklarını söyledi.  
Av. Kara, “Engelli bireylerin önündeki engelleri 
kaldırmak için çalışmalarımızı sürdüreceğimizin 
bilinmesini istiyoruz” dedi.

Baromuz tarafından yapılan basın açıklaması 
Av. Gizem Nur Abuzaroğlu ve Av. Bahar Melek 
Öğrü Dizdar tarafından okundu.  Açıklamada, 
“Sosyal devlet anlayışının bir gereği olarak devlet, 
dezavantajlı gruplar açısından gerekli düzenlemeleri 
yapmakla yükümlüdür. Engelli bireylerin insan 
temel haklarını kullanabilmeleri, hak ihlallerine 
uğramaları durumunda adalete erişimleri ve gerekli 
mekanizmaları işletmeleri politika yetersizliği ve 

mevcut düzenlemelerin uygulanmaması nedeniyle 
mümkün olmamaktadır.

Engelli avukatlar, mesleklerini ifa ederken ön 
yargılar ve olumsuz tutumların yanı sıra ihtiyaç 
duyulan materyallerin sağlanmaması nedeniyle 
sorun yaşamaktadır. Görme engelli avukatların 
retina taraması, görüşme sürecinde not almalarını 
sağlayacak Braille materyal ya da özellikle bedensel 
engelli avukatların zorunlu olarak kullandıkları ortez, 
protez gibi destekleyici araçların kullanılmasına 
yönelik sınırlamalar engelli avukatların mesleklerini, 
bütünüyle, diğer meslek profesyonelleriyle eşit 
koşullarda yapabilmelerine olanak tanımamaktadır.

Engelli bireylerin temel insan hakları başta 
olmak üzere, eşit yurttaşlar olarak yaşamın her 
alanında bütünüyle etkin şekilde var olmalarına 
olanak sağlayacak bu düzenleme ve uygulamaların 
hayata geçirilmesini sağlayacak politikalar üretmek 
ve önleyici tedbirleri almak kamu idaresi için bir 
zorunluluktur.

Belirtmek isteriz ki, engelli bireylerin insan 
onuruna yaraşır, özgür, eşit ve bağımsız bir yaşama 
sahip olabilmesi hepimiz için onurlu ve özgür bir 
yaşam anlamı taşımaktadır.” İfadelerine yer verildi.

Basın açıklamasına, Baro Başkanımız Av. 
Semih Gökayaz, Başkan Yardımcımız Av. Miyesser 
Ersalan Önenli, Engelli Hakları Komisyonu 
Koordinatörümüz Av. İlker Güzel, TÜRAVAK 
Denetleme Kurulu Üyesi Av. Sabahattin Gümüş, 
Engelli Hakları Komisyon Başkanımız Av. Özlem 
Kara, Komisyon Başkan Yardımcıları Av. Gizem 
Nur Abuzaroğlu, Av. Melis Gümüşlü, Komisyon 
Yazmanımız Av. Bahar Melek Dizdar, Komisyon 
üyelerimiz Av. ilkem İnal, Av. Özden Gözen, 
meslektaşlarımız ve davetliler katıldı.

Adana Barosu Kadın Hakları Merkezi, 25 Kasım 
Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele 

açıklamaları ve tehditleri devam etmiştir. Hedef 
gösterilme, kriminalizasyon ve keyfi yargısal taciz 
ile birlikte bugün itibariyle çağrı usulüyle ifadeye 
davet edilebilecekken Prof. Dr. Şebnem Korur 
Fincancı’ya sabah erken saatlerinde gözaltı işlemi 
uygulanmıştır.

Türkiye’nin altına imza attığı sözleşme ve belgeler 
ile bir parçası haline geldiği evrensel insan hakları 
hukuku, insan hakları savunucularının korunmasını 
demokratik bir toplumun olmazsa olmaz 
esaslarından biri olarak kabul eder. Bu belgelerden 
biri olan Birleşmiş Milletler (BM) İnsan Hakları 
Savunucularının Korunması Bildirgesi’ne göre taraf 
devletler, bildirgede amaçlanan hakların meşru 
kullanımı çerçevesinde insan hakları savunucularını 
şiddet, tehdit, misilleme eylemi, fiili veya hukuksal 
ayrımcılık, baskı veya diğer keyfi hareketlere karşı 
korumakla, tüm bu sıralananları suç olarak kabul 
etmek ve işlem yapmakla yükümlüdürler.

Yargı makamlarının hukuki dayanaktan yoksun, 
temel hakları ihlal edici ve öngörülemez pratiği yasal 
güvencelerin de ihlalini beraberinde getirmektedir. 
Prof. Dr. Şebnem Korur Fincancı’nın hekimlik ve 
hak savunuculuğu kimliğiyle değerlendirmelerinin 
suçlama konusu yapılması ve ceza soruşturmasının 
yürütülmesi ve gözaltına alınması ifade özgürlüğü ile 
özgürlük ve güvenlik hakkının keyfi yargı pratiğiyle 
ihlal edildiğini göstermektedir.  

Öte yandan Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı’nın 
Prof. Dr. Şebnem Korur Fincancı’nın görevden 
alınması amaçlı yaptığı başvuru meslek örgütlerine 
ve sivil topluma açık bir gözdağı olup kabul edilemez.

Hekim olmanın verdiği hassasiyet ve 
sorumlulukla, Prof.Dr.Şebnem Korur Fincancı 
tarafından yapılan açıklama ifade özgürlüğü 
kapsamında değerlendirilip derhal serbest 
bırakılmalıdır. 

Adana Barosu Başkanlığı

Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşuna giden 
yolun başlangıcı; Balkan Harbi, Trablusgarp ve 1. 
Dünya Savaşı’nın ardından Atatürk’ün önderliğinde 
Kurtuluş Savaşı sonrası savaş yorgunu bir ülke, elinde 
yetişmiş insan gücü ve bir maddi kaynak olmadan 
gerçekleştirilen sosyal, kültürel ve ekonomik 
devrimlerle başladı.

Ülkemizin, Cumhuriyet’in ikinci yüzyılına yön 

verecek güçlü bir potansiyeli var. Yetişmiş insan 
kaynağı, zengin bir coğrafyası var. Her halükarda 
elimizdeki kaynak ve varlıklar Cumhuriyet’in kuruluş 
yıllarına göre daha zengin. Dünya görüşümüz ne 
olursa olsun demokrasi ve refahın sağlanması için 
ön şart olan yargının bağımsızlığı için hep birlikte 
uğraş verelim. Tüm kurum ve kurallarıyla bağımsız 
yargı sisteminin kurulduğu bir ülke gerçekleştirirsek; 
özgürlük, eşitlik, sosyal adalet, refah ve kalkınmayı 
da Cumhuriyet’in İkinci Yüzyılında hayata geçirmiş 
olur ve Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün 
bize bıraktığı mirası geliştirerek Cumhuriyet’in ilk 
yüzyılında yapmış olduğumuz hataları telafi etmiş 
oluruz. 

Bugün hepimize düşen ortak görev; milletimizin 
şanlı tarihindeki en önemli dönüm noktalarından 
biri olan Türkiye Cumhuriyeti’ni ortak değerlerimiz 
etrafında kenetlenerek birlik ve beraberlik içerisinde 
muasır medeniyetler seviyesinin de üstüne taşımak 
ve her daim Cumhuriyetimizin gücüne güç katmak 
olacaktır.

Cumhuriyetimizin 99. yılında başta Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve silah arkadaşları olmak üzere tüm 
kahramanlarımızı saygıyla ve minnetle anıyoruz.

Cumhuriyet sensin, Cumhuriyet senindir!

Adana Barosu, Avukatlık mesleğini küçük 
düşürücü ithamlar ve avukatlık mesleğinin 
kutsallığına aykırı şekilde diyaloglar nedeniyle 
Kanal D isimli özel televizyon kanalında yayınlanan 
“YARGI “ adlı diziyi  Radyo ve Televizyon Üst 
Kurulu’na (RTÜK) şikayet ederek, kanal hakkında 
gerekli cezai müeyyidenin uygulanmasını, bu 
yöndeki yayınların durdurulmasını talep etti.

Baro Başkanı Av. Semih Gökayaz, konuya ilişkin 
yaptığı yazılı açıklamada, şunları söyledi; 

“Dizinin birçok bölümünde oyuncular 
arasındaki diyaloglarda Avukatlık mesleğini küçük 
düşüren ithamlar yapılmış ve avukatlık mesleğinin 
kutsallığına yakışır saygı ve güvene zarar verilmiş, 
Avukatların onur ve şahsiyetleri ayaklar altına 
alınmıştır.

Radyo ve Televizyonların kuruluş ve yayın 
hizmetleri hakkında kanunun 8. Maddesi, medya 

CUMHURİYETİ BİZ KURDUK 
ONU YÜKSELTECEK 

VE YAŞATACAK OLAN 
SİZLERSİNİZ…

ADANA BAROSU, AVUKATLIK 
MESLEĞİNİN ONURUNA 

VE KUTSALLIĞINA AYKIRI 
ŞEKİLDE DİYALOGLAR 

İÇEREN “YARGI” ADLI DİZİYİ 
RTÜK’E ŞİKAYET ETTİ

BAROMUZDAN 3 ARALIK 
DÜNYA ENGELLİLER 

GÜNÜ NEDENİYLE BASIN 
AÇIKLAMASI

ADANA BAROSU KADIN 
HAKLARI MERKEZİ  25 KASIM 

KADINA YÖNELİK ŞİDDETE 
KARŞI ULUSLARARASI 

MÜCADELE GÜNÜ’NDE 
BASIN AÇIKLAMASI YAPTI
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Kaybettiğimiz meslektaşlarımıza Allah’tan rahmet, yakınlarına başsağlığı dileriz.
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Günü nedeniyle basın açıklaması yaptı. 
Türkiye Barolar Birliği Kadın Hukuku 

Komisyonu’nun (TÜBAKKOM) hazırladığı basın 
açıklaması tüm Barolarda olduğu gibi Adana 
Barosu’nda da yapılan basın toplantısıyla okundu.  

Adana Barosu Avukatlar Salonu’nda TÜBAKKOM 
tarafından yapılan basın açıklamasını okuyan 
Kadın Hakları Merkezi Koordinatörü Av. Ayça 
Kara Sığırcı “Sadece ülkemizde değil dünyanın 
birçok ülkesinde kadınlar adalet, eşitlik, özgürlük 
mücadelesi veriyor. Yanı başımızda, İran’da 
Mahsa Amini’nin başörtüsü gerekçe gösterilerek 
öldürülmesinin ardından güçlenen kadın hareketini 
selamlıyoruz. Mücadeleleri mücadelemizdir. Kadına 
yönelik şiddetin ortadan kaldırılmasının devletin 
sorumluluğunda olduğunu” dile getirdi.

Ardından Adana Barosu Kadın Hakları Merkezi 
tarafından hazırlanan basın açıklamasını okumak 
üzere kürsüye çıkan Merkez Başkanı Av. Deniz 
Eylem Coşkun Durmuş “Adana Barosu Kadın 
Hakları Merkezi olarak, her gün olduğu gibi 25 
Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası 
Mücadele Günü’nde de, Cumhuriyet, Anayasa ve 
Kanunlar ile elde ettiğimiz hakları ortadan kaldıracak 
değişikliklerin karşısında olduğumuzu ve kadına 
karşı şiddetin ortadan kaldırılması için mücadelemizi 
dayanışma ruhuyla sürdüreceğimizi, son olarak 
İstanbul Sözleşmesinden Vazgeçmediğimizi 
kamuoyuyla paylaşıyoruz” şeklinde konuştu.

Basın açıklamasına Adana Barosu Başkan 
Yardımcısı Av. Miyesser Ersalan Önenli, Adana 
Barosu Genel Sekreteri Av. İlker Mengü, Kadın 
Hakları Merkezi Koordinatörü Av. Ayça Kara Sığırcı, 
Adana Barosu Kadın Hakları Merkezi Üyeleri ve 
birçok avukat katıldı.

Medyada yer alan ve ülke gündemine oturan, 6 
yaşında başlayıp yıllarca devam eden çocuğun cinsel 
istismarına ilişkin haberler, bir kez daha devletin 
hukuk sistemi eliyle çocukları koruyamadığının açık 
bir göstergesi olmuştur. 

6 yaşında bir çocuğun tarikat lideri olan öz 
babası tarafından aynı tarikatın müridi ile zorla 
evlendirilmesi ve ortaya çıkmaması için yargı 
mensuplarının ve devlet kurumlarının olayı nasıl 
örtbas ettiğini, hukuk mücadelesini tek başına 
sürdüren istismara uğrayan çocuk tarafından acı bir 

şekilde öğrendik. 
Tüm devlet kurumlarının bu haber karşısında 

çocuğun sesi olması gerekirken sessiz kalması kabul 
edilemez. Çocukları tarikatlara teslim etmeyeceğiz. 
Her çocuğun sesi olmaya devam edeceğiz. 

Hukuk sistemimizde hali hazırda kullanılmakta 
olan çocuğun rızası kavramının acilen çıkarılması 
gerekmektedir. 18 yaşından küçük her bireyin çocuk 
olduğu mevcut kanunlarımızda yer almakta iken 
cinsel istismarın devlet eliyle meşrulaştırılması 
amacıyla rıza kavramının hukuk sisteminde yer 
alması bu olayın ortaya çıkmasıyla bir kez daha 
durumun vahametini gözler önüne sermiştir. 

Yüksek sesle haykırıyoruz ki,
“İstismarda rıza kavramı kabul edilemez”.
Her bir çocuğun sesi olacağımıza dair 

mücadelemize devam edeceğimizi, Olayın takipçisi 
olacağımızı kamuoyuna bildiririz.

Adana Barosu Başkanlığı

TBMM Genel Kurulu’nda bütçe görüşmelerinin 
devam ettiği sırada çıkan kavgada AKP Bursa 
Milletvekili Zafer Işık’ın yumruk attığı İYİ Parti 
Trabzon Milletvekili Hüseyin Örs, kalp spazmı 
geçirdi. Örs’e hastanede elektroşokla müdahale 
edilerek hayata döndürüldü. Meclisteki gerilim ne 
yazık ki sokağa da yansıyor. Yenilik Partisi Genel 
Başkanı, 26’ncı ve 27’nci dönem Ardahan milletvekili 
Öztürk Yılmaz, kendisiyle görüşmek için gelen 
kimliği belirsiz kişi tarafından ofisinde bıçaklandı. 

Sebebi ne olursa olsun Gazi Meclis çatısı altında 
ve bir partinin genel başkanına yönelik böyle bir 
şiddetin, kavganın ve saldırının olması asla kabul 
edilemez. Cebir ve şiddet, ne kişi sorunlarını ne de 
toplumsal sorunları çözer. Demokratik toplumlarda 
insanlar düşüncelerini, fikirlerini uygarca konuşur, 
tartışır ve sonuca böyle bağlar. Ama maalesef şiddet 
toplumu olma noktasında çok kötü bir noktadayız. 
Topluma örnek olması gereken siyasiler, kavga 
etmeyi bir kenara bırakmalıdır. TBMM çatısı, 
toplumsal sorunların çözüm yeridir.  Her iki olayı 
da şiddetle kınıyoruz. Bu tür saldırıların bir daha 
yaşanmamasını diliyoruz.

ADANA BAROSU BAŞKANLIĞI

6 YAŞINDAKİ KIZ ÇOCUĞUNA 
YÖNELİK CİNSEL İSTİSMAR 

HAKKINDA BASIN 
AÇIKLAMASI

TBMM’YE YAKIŞMAYAN 
KAVGAYI VE YENİLİK 

PARTİSİ GENEL BAŞKANI 
ÖZTÜRK YILMAZ’A YAPILAN 
MENFUR BIÇAKLI SALDIRIYI 

ŞİDDETLE KINIYORUZ

KAYBETTİKLERİMİZ

Av. Ahmet UÇAR
Baro Sicili: 1214

15.09.1961 - 07.09.2022

Av. Sinan BEYAZYÜREK
Baro Sicili: 428

01.10.1938 - 16.09.2022

Av. İrfan ARPAÇ
Baro Sicili: 318

25.04.1927 - 28.09.2022

Av. Ferhat AKSOY Av. Erdem ÇAY
Baro Sicili: 968

10.04.1937 - 25.05.2022
Baro Sicili: 2153

08.01.1961 - 06.06.2022

Av. Muaffak ÖZSOY
Baro Sicili: 3172

25.05.1946 - 20.06.2022

Av. Ergün BENER
Baro Sicili: 830

21.01.1937 - 19.11.2022

Av. Erdem AKTÜRK
Baro Sicili: 3623

19.08.1991 - 22.10.2022

Av. Ahmet Savcı BAYAZIT
Baro Sicili: 425

01.01.1938 - 17.12.2022

Av. Mehmet Metin ÇÖZGENER Av. Ali SAYGILI
Baro Sicili: 1010

19.05.1950 - 05.01.2023
Baro Sicili: 963

01.01.1931 - 14.01.2023



BASINDAN




	Baro Bülten Sayı 54 KAPAK
	BÜLTEN Sayı 54
	Arka Kapak

